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TÜKODER ve Bakırköy Kent
Konseyi Başkanı Aziz Koçal,

son günlerde yaşanan İDO ve HAVA-
İST duraklarının hizmet dışı bırakılma-
sıyla ilgili halkın yoğun şikayetlerini göz
önünde bulundurarak yetkililere çağ-
rıda bulundu. Yapılan uygulamanın
eşitlik ve erişebilirlik ilkelerine aykırı ol-

duğunun altını
çizen Koçal, ay-
rıca iptal edilen
hizmetlerden
yararlanmak is-
teyen vatandaş-
ların ekonomik
olarak da ekstra
bir harcama
yapmaları ge-
rektiğini belirtti.
I SAYFA 5
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Mina POLAT

Sayfa 9

Emekliye en 
düşük 25 bin TL

Yakup GÜLAÇTI

Sayfa 4

Eğitimde 
neredeyiz?

İDO VE HAVAİST ÇAĞRISI

YKS’nin ardından sosyal
medyada gençlerin attığı

mesajlar dikkat çekiyor: “Bir sı-
navla insan hayatı ölçülür mü?”,
“Yıllarımı verdim, üç günle yargı-
landım.” Öğrenciler, sınavın 
stresinden değil, bu sınavın hayat-
larını belirleyici tek araç haline
getirilmesinden de yakınıyor. 

Uzmanlar da bu tepkilere hak 
veriyor: “Bu sistem, gençleri düşün-
sel gelişimden çok ezbere ve
yarışa yöneltiyor. Türkiye'deki
eğitim sistemini de ciddi an-
lamda tartışmaya açık ve sor-
gular bir hale getiriyor. Bu da
sınavlara olan inancı derinden
sarsıyor” eleştirisini yapıyor. 

ABD güçleri, İran’a ait askeri bir
tesisi hedef alan hava saldırısı
düzenledi. Pentagon, saldırının

“bölgedeki tehditlere
karşı-

lık” olarak yapıldığını duyurdu.
İran'dan ise sert tepki geldi ve misilleme
sinyali verildi. Saldırıda ölen ya da ya-
ralananlara ilişkin henüz resmi bir açık-

lama yapılmadı. Gerilim, Orta
Doğu’da yeni bir kriz endi-

şesini artırdı.

ABD'nin saldırısı, Tahran’ın bölgedeki
nüfuzunu artırma çabalarına karşı bir
mesaj olarak değerlendiriliyor. Uluslar-
arası toplum, tansiyonun
daha da yükselmemesi
için taraflara itidal
çağrısı yapıyor.
I SAYFA 8
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Bakırköylüler
şikayet ediyor

“Cumhurbaşkanına tehdit”
suçlamasıyla önceki gün akşam

saatlerinde gözaltına alınan gazeteci
Fatih Altaylı tutuklandı. Altaylı savcılık
ifadesinde, “Yaklaşık 3 dakika olan 
orijinal video, benim açıklama yaptı-
ğım ve tarihsel bilgi verdiğim videodur.
Diğer, yaklaşık 30 saniyelik kısa olan
video ise bu videolardan kesilerek,
anlam bütünlüğü
bozularak, sanki
Cumhurbaşkanını
tehdit ediyormu-
şum algısı yarat-
mak için
kurgulanmış ve 
kamuoyuna servis
edilmiş videodur”
demişti. I SAYFA 9
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ÖĞrENCilEr: BirkaÇ SıNaVla
iNSaN HayaTı ÖlÇÜlEBilir Mi?

Eğitim uzmanlarına göre
sorun sadece sınavda 

değil; sınava endeksli bir eğitim
sisteminde. Ezbere dayalı 
müfredatlar, eleştirel düşünceyi
değil, test çözme hızını ödül-
lendiriyor. Dünya genelinde
farklı üniversiteye geçiş model-
leri bulunurken Türkiye hâlâ

merkezi ve baskıcı bir sınav siste-
mine sıkı sıkıya bağlı. Alternatif
modellerin tartışılması gerektiğini
belirten akademisyenler, gençlerin
yetenek ve ilgilerine göre değerlen-
dirileceği çok boyutlu sistemlere
geçilmesini aksi halde mevcut 
sistemin gençlerde umutsuzluk
yaratacağını ifade ediyor.

ç

SıNaVa ENdEkSli EĞiTiM 
SiSTEMi dEĞiŞTirilEMEz Mi?

HUKUKA GUVEN
OLDUKCA AZALDI

YENi BiR DÜNYA SAVAŞI KORKUSU

Fatih Altaylı
cezaevinde!

www.damgagazetesi.com

İstanbul Büyükşehir Belediyesi, dünyanın en kapsamlı çevresel
raporlama platformlarından biri olan CDP’nin 2024 yılı küre-
sel değerlendirmesinde bu yıl da A Listesi’ne girdi. Böylece 
İstanbul, dünya çapında sadece yüzde 15’lik bir kesimin ulaş-

tığı bu başarıya ulaşan 112 şehirden biri oldu.
İBB Başkan Vekili Nuri Aslan, bu başarı-

nın tesadüf olmadığını ve İstanbul'u
dünyanın en gözde şehri yapmak

için canla başla çalışmayı sür-
dürdüklerini açıkladı. I SAYFA 4

iSTANBUL A
LiSTESiNDE!

Ünlü sanatçı Özlem Özdil,
yoğun iş temposuna ara

verip tatile giden ünlüler kervanına
katıldı. Soluğu deniz kenarında
alan Özdil burada; “Bugün böyle bir
gün: rüzgarla dost, denizle arka-
daş…” notuyla sosyal medyada
fotoğraf paylaşmayı da ihmal et-
medi. Hayranlarından çok sa-
yıda yorum alan Özdil, “Yaz
mevsimi de her mevsim gibi 
sizlerle güzel” diye cevap verdi.

ç
RÜZGARLA DOST!

GELECEK BIRKAC
SAATE SIGAR MI!

Milyonlarca genç, yıllar süren emeğini sadece birkaç saatlik sınavla ölçen sistemin kıskacında. YKS sonrası
yükselen sesler, sınav odaklı eğitim modeline yönelik ciddi bir sorgulamayı da beraberinde getiriyor

ANIL 
BODUÇ

HABER

Aziz Koçal

Beykoz Belediyesi’ne bağlı 
şirketlerde yapılan son atamalar

kamuoyunda yeni bir tartışmanın fiti-
lini ateşledi. CHP Beykoz Belediye
Meclis Üyesi Gülsüm Yılmaz, Beykoz
Belediyesi’ne bağlı Beykoz Turistik İş-
letmeleri Pazarlama ve Ticaret Sanayi
A.Ş. isimli şirkete yönetim kurulu baş-

kanı olarak
atandı. CHP’li
meclis üyesinin
yönetim kurulu
başkanlığı gör-
evine getiril-
mesi, özellikle
siyasi etik ve
çıkar çatışması
açısından tepki-
lere neden oldu.
I SAYFA 5
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BELEDİYE GERGİN!

Son atamalarla
tartışma çoğaldı

Gülsüm Yılmaz

Bağcılar Belediyesi de gençlerin
geleceğini etkileyecek bu önemli

günde rahat bir sınav geçirmeler 
için yoğun mesai yaptı. Bu yıl da 
YKS sürecinde dikkat çeken tedbirler
uygulandı. Bu kapsamda hafta sonu
kurulan semt pazarlarının günleri de-
ğiştirildi ve okul çevresindeki inşaat
faaliyetleri geçici olarak durduruldu.
Ayrıca düğün konvoylarının sınav 
saatlerinde yapılmaması yönünde 
uyarılarda bulunuldu. I SAYFA 4
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YKS MESAİSİ

Gençler için
sıkı çalıştılar

Giresun'da konuşan Erbakan,
“Borç, faiz, zam ve vergi ekono-

misi devam edecek. Artık milleti 
oyalamanıza gerek yok. Millette sabır,
metanet ve dayanacak güç kalmadı.
Türk milleti fakir bırakıldı. İktidar 
olarak bundan sonra yapacağınız en
iyi şey; 2026 yılının ilkbaharında seçim
sandığını milletin önüne getirmektir.
Getirin ki bu mil-
let milli görüşle-
riyle Yeniden
Refah'ta karar 
kılsın. Yeniden
Refah milli gö-
rüşle bu borç ve
faiz girdabından
bu ülkeyi kurtar-
sın” dedi. I SAYFA 7
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Türk milleti
fakir bırakıldı

Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) Genel Sekreteri İsmet

Büyükataman, “Terör devleti İsrail’in
İran’a yönelik başlattığı geniş kapsamlı
saldırı, sadece İran’ı değil, bölgedeki
tüm ülkeleri ve özellikle Türkiye’yi
hedef alan kirli bir stratejinin parçası-
dır. Zira İran’a
yapılan ope-
rasyon, Türki-
ye’ye verilmiş
sinsi bir me-
sajdır. İsrail
derdi bugün-
den sonra
Türkiye 
olmuştur”
dedi. I SAYFA 7
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İsrail’in derdi
Türkiye olmuş

Son dönemde verilen tartışmalı
mahkeme kararları, tutukluluk

süreçleri ve siyasi davalardaki çelişkili
yargılamalar, toplumda adalete olan
güveni derinden etkiliyor. Farklı 
kesimlerden isimler hakkında benzer
suçlamalara rağmen farklı kararlar
alınması, yargının tarafsızlığına dair
ciddi soru işaretlerini beraberinde geti-
riyor. Türkiye Barolar Birliği’nin yayım-
ladığı son rapora göre, halkın yüzde
65’i yargıya güvenmediğini söylüyor.

HALKIN YÜZDE 65'İ 
YARGIYA GÜVEN DUYMUYOR

ç UFUK 
ÇOBAN

HABER

İşçiler işini
geri istiyor

Beltur’da çalışan 3 işçi, “Whatsapp
paylaşımları ve performans 

düşüklüğü” gerekçesiyle işten çıkarıldı. 
İşçiler Beltur Genel Müdürlüğü önünde
direnişe başladı. I SAYFA 9

ç

Esenyurt’ta
tiyatro keyfi
Esenyurt Belediye Tiyat-
rosu, usta yazar Turgut
Özakman’ın kaleme al-
dığı “Ocak” adlı tiyatro
oyununu sahneleyerek
izleyicilere unutulmaz bir
gece yaşattı. I SAYFA 9

A Milli Kadın Voleybol Takımı, VNL İstanbul'da
gerçekleştirilen ikinci haftasındaki 4. ve son
maçında bu akşam Brezilya karşısında galip
gelerek tarihinde ilk kez üst üste 8. galibiyete
ulaşmak için sahaya çıkacak. I SAYFA 14

Haydi kızlar!

Son yıllarda yargı kararlarının siyasi tartışmaların
gölgesinde kalması, Türkiye’de hukuk devletine
olan inancı ciddi biçimde sarsıyor. Kamuoyunda
“bağımsız yargı” algısı zayıflarken, hukuk
güvenliği giderek tartışmalı hale geliyor



ÖZELLİKLE hastalığın 
başlarında kişinin yaşadığı du-
rumu fark edemediğine dikkat 
çekerek, aile ve yakın çevrenin 

gözlemlerinin büyük önem 
taşıdığını dile getiren Göktaş, 

sözlerini şöyle tamamladı:
“Hasta genellikle durumunu 

reddeder. ‘Kendimi iyi hissedi-
yorum’ diyebilir ama fiziksel be-
lirtiler farklı bir tabloyu gösterir. 

Bu nedenle yakın çevre, hızlı kilo 
kaybı, yeme alışkanlıklarında de-

ğişiklik ve sosyal izolasyon gibi işa-
retleri ciddiye almalı ve zamanında 

profesyonel yardım alınmalıdır.”

ANOREKSİYA, multidisipliner 
bir yaklaşımla tedavi edilme-
lidir. Erken tanı ve müdahale 
hayat kurtarıcıdır.
Psikoterapi: Bilişsel davranışçı 
terapi (CBT) sıklıkla tercih 
edilir.
Beslenme danışmanlığı: Kade-

meli olarak sağlıklı kilo artışı 
hedeflenir
Tıbbi takip: Vücut fonksi-
yonları ve komplikasyonların 
izlenmesi gerekir
Aile terapisi: Özellikle ergen 
hastalarda ailenin sürece dahil 
edilmesi önemlidir

Gerekirse ilaç 
tedavisi (anksiyete, 
depresyon için)
Anoreksiya, tedavi 
edilmediğinde hayati risk 
taşıyan bir hastalıktır. Ancak 
erken tanı ve doğru destekle 
iyileşme mümkündür. 
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Sosyal medya fenomeni Nihal Candan’ın anoreksiya nervoza nedeniyle yaşamını yitirmesi, hastalığı 
yeniden gündeme getirdi. Görünüm baskısı ve psikolojik travmaların tetiklediği bu rahatsızlığın sa-
dece fiziksel değil, davranışsal ve travma temelli bir süreç olduğunu vurgulayan Klinik Psikolog Gözde 
Göktaş, “Travma temelli, erken çocukluk dönemi ve ailesel aktarımlarla da ilişkilendirilebilir” dedi

Kuruyemişler vücudu tok tutuyor

Karpuz çekirdeği 
şifa deposu gibiMedipol Bahçelievler Hastane-

si’nden Klinik Psikolog Gözde 
Göktaş, “Yeme bozuklukları-

nın sadece fiziksel değil, aynı zamanda 
derin bir ruhsal çöküşün yansıması. 
Ailelerin ve yakın çevrenin bu süreçte 
suçlayıcı değil, tamamen destekleyici 
bir tutum sergilemeleri gerekiyor” ifa-
delerini kullandı.

Travmalar hastalığı etkiliyor
Anoreksiya nervozanın çoğu zaman 

sadece bir diyet takıntısı ya da kilo 
verme isteği gibi algılandığını ancak 
bunun gerisinde çok daha derin psi-
kolojik faktörlerin olduğunu belirten 
Klinik Psikolog Göktaş, “Anoreksiya 
nervoza bir yeme bozukluğudur. Sadece 
davranışsak bir süreç değildir. Travma 
temelli, erken çocukluk dönemi ve ai-
lesel aktarımlarla da ilişkilendirilebilir. 

Kontrol ihtiyacı, özgüven eksikliği, mü-
kemmeliyetçilik zorlayıcı yaşam olayları 
ve düşük benlik saygısında bu durumda 
belirleyici bir faktördür. Travmalar, ai-
levi yükler, mükemmeliyetçilik, obsesif 
düşünceler ve sosyal medyanın dayattığı 
beden algısı bu tabloyu körüklüyor. Kişi 
kendini aynada hala şişman görebiliyor 
ve bu da bozulmuş beden algısının en 
çarpıcı göstergesidir” dedi.

Anoreksiya nervozada kilo kaybının 
sadece fiziksel bir belirti değil, aynı 
zamanda ruhsal bir gerilemenin işare-
ti olduğunu söyleyen Klinik Psikolog 
Göktaş, bu durumun özellikle ergen-
lerde ve genç kadınlarda sık görülse de 
son yıllarda erkeklerde de artış göster-
diğini belirtti. Klinik Psikolog Göktaş, 
“Son zamanlarda hızlı kilo kayıpları 
yaşanıyorsa, psikolojik dalgalanmalar 
gözlemleniyorsa, bu sadece bir diyet 

meselesi değildir. Kişi kendini ifade 
etmekte zorlanabilir, sosyal ilişkilerden 
uzaklaşabilir. Bu noktada hem psiko-
terapi desteği hem de hekim takibi 
şarttır.”

Tedavi ekip işi
Anoreksiyadan kurtulmanın, bireyin 

iradesiyle tek başına başarabileceği bir 
süreç olmadığını söyleyen Klinik Psiko-
log Göktaş, multidisipliner bir yaklaşı-
ma ihtiyaç olduğunu vurgulayarak şu 
uyarıda bulundu:

“Psikolojik destek, beslenme danış-
manlığı ve gerekiyorsa medikal tedavi 
bir arada yürütülmelidir. Kişiyle bir-
likte aile de bu sürece dahil edilmeli; 
eleştirmek yerine destek olunmalıdır. 
Anoreksiya hem fiziksel hem duygusal 
yönleriyle ele alınması gereken bütün-
cül bir sağlık sorunudur.”

YÜZDE 92’si 
sudan oluşan 
karpuz, sıcak ha-

valarda vücudun sıvı ih-
tiyacını karşılayarak hem 
ferahlık sağlıyor hem de 
nem dengesini koruma-
ya yardımcı oluyor.

Karpuz, C ve A vitami-
ni açısından zengin bir 
meyve olarak bağışıklık 
sistemini güçlendiriyor. 
Aynı zamanda kırmızı 
rengini veren antioksi-
dan likopen, kalp sağlığı 
üzerinde olumlu etkiler 
sağlıyor. 

İçeriğindeki potasyum ise 
tansiyonun dengelenmesine 
katkı sunuyor. Kalorisi düşük 
olan karpuz, sağlıklı beslen-
me programlarında sıkça yer 
buluyor. Ancak doğal şeker 
içeriği nedeniyle özellikle 
diyabet ve böbrek hastaları-
nın porsiyon kontrolüne özen 
göstermesi gerekiyor.

Bir çok faydası var
Karpuzun faydaları say-

makla bitmezken yıllardır 
ayıklayarak çöpe attığımız 
çekirdekleri ise sağlığa önem-
li faydaları oluyor. Kavrularak 
tüketilen karpuz çekirdekleri, 
kalbe çok iyi geldiği belirtili-
yor. 

Öte yandan çekirdekler 
yağ asitleri, magnezyum ve 

protein içerikleriyle öne çı-
kıyor. Aynı zamanda hafızayı 
güçlendiren karpuz çekirdeği 
kötü kolesterolü düşürdüğü 
ifade ediliyor.

Tüketirken dikkat edin
Cilt elastikiyetini artıran C 

vitamini ve kas gevşetici özel-
liğiyle bilinen sitrülin amino 
asidi, karpuzun güzellik ve 
spor sonrası toparlanma sü-
reçlerinde de destekleyici rol 
üstlenmesini sağlıyor.

 Her ne kadar faydaları say-
makla bitmese de, karpuzun 
aşırı tüketimi sağlığı olumsuz 
etkiliyor. Fazla tüketilen kar-
puz şişkinlik, mide hassasiyeti 
ve kan şekeri dalgalanmala-
rına neden olabiliyor. Uz-
manlar, karpuzun ölçülü ve 
dengeli tüketilmesi gerektiği 
konusunda uyarıyor.

Yaz mevsiminin en sevilen meyvelerinden karpuz, sadece serin-
letici tadıyla değil, sağlığa sunduğu katkılarla da dikkat çekiyor
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RUHSAL COKUS: 
ANOREKSİYA

Anoreksiya hastalığının tedavisi nasıl?

Hastalığı
karıştırmayın

www.damgagazetesi.com

Psikolog 
Gözde 
Göktaş

KANSERE DAVET ÇIKARMA!
Doç. Dr. Zeynep Gümrükçü, yoğun sigara ve 
alkol tüketiminin ağız kanserine davetiye 
çıkardığını belirterek, “Özellikle sigara 
kullanımında çok yaygın görülen alt dudak 
yaraları, 2 hafta veya çok daha uzun süre 
geçmeyen yaralar bizi korkutuyor. Bu doku-
lardan biyopsi alıyoruz. Ve maalesef kanser 
hücreleriyle karşılaşıyoruz” dedi

YOĞUN sigara ve alkol tüke-
timiyle birlikte ağız içerisinde 
oluşan ve 2 hafta geçmeyen ya-

ralar, ağız kanserine davetiye çıkarıyor. 
Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan 
RTEÜ Diş Hekimliği Fakültesi Ağız, 
Diş ve Çene Cerrahisi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Zeynep Gümrükçü, “Yüksek 
oranda sigara ve alkol kullanımı ağız 
kanserine sebep olan etken olduğunu 
biliyoruz. Özellikle sigara kullanımında 
çok yaygın görülen alt dudak yarala-
rı, 2 hafta veya çok daha uzun süre 
geçmeyen yaralar bizi korkutuyor. Bu 
dokulardan biyopsi alıyoruz. Ve maale-
sef kanser hücreleriyle karşılaşıyoruz. 
Ağız kanserini özelliği çok ağrısız ve 
sinsi ilerlediği için tespit edildiğinde 
etrafındaki dokulara da sıçramış oluyor. 
Dolayısıyla tedavi güç hale geliyor. Ki-
şiler şu şekilde teşhis koyabilir. Ağzında 

geçmeyen inatçı bir yara varsa, bizim 
için bu süre 15 gündür. 15 günden uzun 
süre olan inatçı yaralarda biz direkt 
biyopsi almayı tercih ederiz. Bu şekilde 
kendilerini takip edebilirler. Doku-
nu klinik görünümü bize az çok bilgi 
veriyor. Biz patoloji aldığımızda neyle 
karşılaşacağımızı yüzde 80 oranında 
öngörebiliyoruz. Patoloji sonuçları bizi 
doğrulamış oluyor” diye konuştu.

Psikolojik etkileri olabilir
Ağız kanserinin çeşitli sorunlara neden 

olduğunu söyleyen Doç. Dr. Gümrükçü, 
“Ağız kanseri hem yumuşak hem sert do-
kuyu tutup, yüz bölgesine yayılabilir. Sade-
ce ağız için düşünmeyelim. Bu durumda 
etrafındaki sağlık dokuyla birlikte geniş 
bir şekilde çıkarılması gerekir. Dolayısıy-
la estetik bir problem yaratabilir. Zaten 
hasta fonksiyonel bir kayıp yaşıyor. Ağız 

kanseri hasta üzerinde; estetik, fonksiyo-
nel ve psikolojik etkileri olabilir” dedi.

Erken teşhis engelliyor
Kişinin senede 1 veya 2 kere diş 

hekimine kontrol olması gerektiğini 
vurgulayan Gümrükçü, “Bunu nasıl 
önleyebiliriz? Sebep olan alkol, sigara 
belki de madde kullanımıyla ilgili bil-
gilendirmeler yapılıp, bu oran düşürü-
lebilir. Veyahut ağız içerisinde bir yara 
varsa kişi kendinin bilincinde olmalı ve 
uzun süreli inatçı yaralarda direkt diş 
hekimine başvurmalıdır. Çünkü erken 
teşhis çok şeyi engelleyebiliyor. Kişi 
ağzındaki yaradan haberinde olmaya-
bilir ama 6 ay veya sene de bir kere diş 
hekimine başvurursa ağız muayenesi 
yapılmış olur. Hem klinik hem radyog-
rafik muayene sonucunda da gerekli 
tanı konulur” diye konuştu. 

YOĞUN 
timiyle birlikte ağız içerisinde 
oluşan ve 2 hafta geçmeyen ya-

KURUYEMİŞLER yalnızca lez-
zetli atıştırmalıklar değil, aynı 
zamanda güçlü besin kaynak-

larıdır. Ancak tok tutma özellikleri 
açısından bazıları öne çıkıyor.  Özel-
likle yer fıstığı, badem ve antep fıstığı, 
yüksek protein ve lif içerikleri sayesin-
de sindirimi yavaşlatarak uzun süreli 
tokluk hissi sağlar. 

EatingWell dergisine göre, bu besin-
ler aynı zamanda kan şekeri seviyesini 
dengede tutarak gün boyu enerjik 
kalmanıza yardımcı olur. Hatta bazı 
kuruyemişler, protein açısından bir 
yumurta kadar zengin (yumurtada 
ortalama 6 gram protein bulunur).

1. Yer Fıstığı
Protein: 1/4 su bardağında 7 gram
Lif: 2 gram
Raf ömrü uzun ve oldukça besleyici 

olan yer fıstığı özellikle pratik bir pro-
tein ve lif kaynağı olarak öne çıkıyor.

2. Badem
Lif: 23 adet bademde 3,5 gram
Kalp sağlığını destekleyen antiok-

sidanlar ve yüksek lif oranıyla dikkat 
çeken badem, günlük lif ihtiyacının 
%10’undan fazlasını karşılayabiliyor.

3. Antep Fıstığı
Protein: 1/4 su bardağında 6 gram
Bağışıklık sistemini destekleyen B6 

vitamini, potasyum ve manganez gibi 
birçok faydalı mineral içerir. Araştır-
malar, düzenli antep fıstığı tüketiminin 
bağırsak sağlığını olumlu etkileyebile-
ceğini gösteriyor.

Kuruyemişler yalnızca atıştırmalık değil, aynı zamanda güçlü birer besin kaynağı. Özellikle bazı 
türleri, içerdiği yüksek protein ve lif sayesinde uzun süre tok tutma özelliğiyle öne çıkıyor. Beslenme 
uzmanları, her gün bir avuç tüketildiğinde yumurta kadar doyurucu olan bu 3 kuruyemişi açıkladı

KURUYEMİŞLER 
zetli atıştırmalıklar değil, aynı 
zamanda güçlü besin kaynak-

BAKANLIĞIN sosyal 
medya hesabından 
yapılan paylaşımda, 

e-Nabız Kişisel Sağlık Siste-
minde yapılan değişikliklerle 
kişilerin kendi profillerindeki 
bilgilere daha hızlı ulaşabildi-
ği, kullanımı kolay ve erişimi 
rahat modüler bir yapı oluş-
turulduğu belirtildi. Mobil 
uygulamada e-Nabız profiline 
“biyometrik” yöntemiyle giriş 
yapma imkanı sunulduğu ifade 
edilen paylaşımda, kişilerin, 
parmak izi veya yüz tanıma 
seçeneğini tercih edebildiği 
aktarıldı. Paylaşımda şunlar 
kaydedildi:

“Yeni güncellemeyle ‘Reçe-
telerim’ menüsündeki ‘T.C. 

Kimlik Numarası’ ve ‘Reçete 
Numarası’nı içeren kare-
kodlar sayesinde eczaneden 
ilaç alma süreci kolaylaşıyor. 
Yeni güncellemeyle geçmişte 
randevu alınan hekimden 
herhangi bir ilave bilgi giri-
şine gerek kalmadan tekrar 
randevu alınabiliyor. (Eğer 
hekimin cetveli uygun değilse, 
aranılan kriterlere uygun ran-
devu bulunamadığına ilişkin 
uyarı çıkıyor.) e-Nabız’ın yeni 
tasarımına eklenen ‘Bizden 
Haberler’ bölümü üzerinden 
Bakanlığımızın faaliyetlerine 
ilişkin en güncel haberler ta-
kip edilebiliyor.” Paylaşımda, 
e-Nabız kullanımına ilişkin 
video da yer aldı. AA

E- Nabız’a yeni 
özellikler geldi

Sağlık Bakanlığı yeni tasarım ile güncellenen e- Nabız Ki-
şisel Sağlık Sistemi’ne bir dizi özellik eklendiğini bildirdi

BAKANLIĞIN 
medya hesabından 
yapılan paylaşımda, 



O lay, 21 Nisan Pazartesi
günü saat 19.30 sırala-
rında Kireçburnu Ma-

hallesi’nde meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre sokaktaki bir
binanın açık garajına giren Recep
Y., içerideki 34 GUV 280 plakalı
motosikletin lastiklerini ateşe
verdi. Garajdan dumanların yük-
seldiğini gören motosiklet sahibi
Özgür Muzaffer Ş. (21), polis ve
itfaiye ekiplerine ihbarda bulundu.
Yangın devam ederken olay yerin-
den kaçan Recep Y., yolda yürü-
yen Çağlayan T.’nin (39) karnına
sopayla vurarak yaralanmasına
neden oldu. Şüpheli daha sonra

İdris K.’ye (64) ait park halinde
bulunan 34 LBU 118 plakalı ara-
cın da aynasını kırdı. Kaçmaya
devam eden şüpheli, bu kez de
paket teslimi yapan motokurye
Berat Z.’ye ait 34 GIT 580 plakalı
motosikleti çaldı.

Sarıyer polisi yakaladı

Merkez Mahallesi istikametine
doğru kaçan şüpheli, peşine düşen
Sarıyer Devriye Ekipler Amirliği
polisleri tarafından kısa sürede ya-
kalandı. Olay sırasında çaldığı
motosiklet de polis tarafından ele
geçirildi. Garajda çıkan yangın ise
itfaiye ekipleri tarafından söndü-

rüldü. Yanan motosiklet kullana-
maz hale gelirken, yaşananlar gü-
venlik ve cep telefonu
kameralarına yansıdı.

16 suç kaydı çıktı

Diğer yandan polis tarafından
gözaltına alınan Recep Y.’nin po-
liste 16 suç kaydı olduğu ortaya
çıktı. Emniyette ifadesi alınan şüp-
heli 'Motosiklet hırsızlığı', 'Kun-
daklama', 'Kasten yaralama' ve
'Mala zarar verme’ suçlarından
hakkında işlem başlatılan Recep
Y. adliyeye sevk edildi. Mahke-
meye çıkarılan şüpheli tutuklana-
rak cezaevine gönderildi. DHA
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OlaY, Kadıköy’de Rasimpaşa Mahal-
lesi Uzun Hafız Sokak üzerinde bulu-
nan 5 katlı bir apartmanın çatısında saat

11.15 sıralarında yaşandı. İddiaya göre, binanın
çatısında tadilat çalışması yapan usta, malzeme
almak için çatıdan ayrılırken tüpü açık unuttu.
Açık kalan tüp nedeniyle kısa sürede binanın çatısı
alevlere teslim oldu. Bazı bina sakinleri alevleri
görür görmez kendilerini dışarı attı. Alevleri ve
yükselen dumanı görenlerin ihbarı üzerine olay
yerine polis ve itfaiye ekipleri sevk edildi. Yangın,
itfaiyenin müdahalesiyle kısa sürede kontrol altına
alınırken olayda can kaybı ya da yaralanma ya-
şanmadı. Binanın çatısında maddi hasar meydana
geldi.

Çok şükür ölen olmadı 

Yangına tanık olan bina sakini İsmail Er, "Çatı-
mızda tadilat yaptırırken, çatı ustası malzeme al-
maya gidiyorum dedi. Muhtemelen malzeme
almaya giderken küçük tüpü açık bıraktı. Dikkatin-
den kaçtı muhtemelen. Usta gitti, 2 -3 dakika
sonra çatı alev almaya başladı. Biz çatıda değildik,
dairedeydik. Dairemizin arka tarafından yükselen
dumanları görünce 2 ablamı ve kızımı alıp hemen
kaçtım. Çok şükür cana zarar gelmedi" dedi. Öte
yandan, çatıdan yoğun dumanın yükseldiği anlar
cep telefonu kamerasına yansıdı. DHA

Ne yaptın usta!

Sarıyer'de Recep Y. (32) binanın garajını ateşe verdi. Garajdaki motosiklet kullanılamaz
hale gelirken, kaçan şüpheli yoldan geçen 1 kişiyi de sopayla yaraladı. Ardından bir
aracın aynasını kıran şüpheli bir motokuryenin de motosikletini gasbetti. Şüpheli Sarıyer
Devriye Ekipler Amirliği polisleri tarafından kısa sürede yakalandı

Avcılar'da sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybettiği otomobil, iki
yaşındaki çocuğa çarptı. İki aracın da hasar görmesine neden olan otomobil
sürücü gözaltına alınırken yaralı çocuğun sağlık durumunun iyi olduğu öğrenildi

Kaza, dün saat 20.00 sıralarında
Mustafa Kemal Paşa Mahallesi'nde
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre;

sürücüsü Ömer S.'nin direksiyon hakimiyetini
kaybettiği otomobil, park halindeki 34 RC 6012
plakalı minibüse çarptıktan sonra önce sokakta
oynayan 2 yaşındaki çocuğa ardından da Yusuf
Acar'a ait 34 VDT 09 plakalı otomobile çarptı.
Kazayı görenlerin haber vermesi üzerine sağlık
ve polis ekipleri sevk edildi. İhbar üzerine gelen

sağlık ekipleri, olay yerinde ilk müdahalesini yap-
tığı yaralı çocuğu Okmeydanı Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi'ne kaldırdı. Polis ekipleri ise
otomobil sürücüsünü gözaltına aldı. Polisin ka-
zayla ilgili incelemesi sürerken Yarlı çocuğun sağ-
lık durumunun iyi olduğu öğrenildi. Hasar gören
otomobilin sahibi Yusuf Acar, "Kaza anını gör-
medik. Kahvedeydim, sesi duyarak geldik. Polis
zaten araştırıyor. Olan bize oldu. Park halindeki
aracı pert etti" dedi. DHA

Önce çocuğa sonra arabalara çarptı

Kadıköy’de 5 katlı binanın çatısında
tadilat yapan usta, tüpü açık bırakıp
ayrılınca yangın çıktı. Çatıdan yoğun
dumanın yükseldiği anlar cep telefonu
kamerasına yansıdı

avcılar Sahili'nde kadın cesedi bulundu.
Ceset ölüm nedeninin araştırılması için
Adli Tıp Kurumu'na götürüldü. Deniz-

köşkler Mahallesi'nde saat 16.00 sıralarında kayalık
alanda dolaşanlar sahilde yüzüstü ve hareketsiz yatan
biri olduğunu fark etti. Çevredekilerin ihbarı üzerine
olay yerine polis, sağlık, itfaiye ve sahil güvenlik ekip-
leri sevk edildi. Ekipler suyun içerisinde boynunda
çantası bulunan kadını kıyıya getirdi. İnceleme sonu-
cunda öldüğü anlaşılan kadının Yıldız Aksünger (58)
olduğu belirlendi. Kadının cesedi olay yeri inceleme
ekibi tarafından incelendi. Bedeninde kesici veya de-
lici bir yaraya rastlanmayan kadının cesedi yapılan in-
celemelerin ardından otopsi yapılmak üzere Adli Tıp
Kurumu'na kaldırıldı.

Sahilde kadın
cesedi bulundu

Bahçelievler’de seyir halindeki mo-
tosiklet, otomobil ile çarpıştı. Kaza son-
rası motosiklet sürücüsü ağır yaralı

olarak hastaneye kaldırıldı. Kaza, saat 22.00 sıra-
larında Basın Ekspres yolu Sefaköy kavşağı istika-
metinde meydana geldi. Yol üzerinde seyreden ve
plakaları öğrenilemeyen otomobil ile motosiklet
henüz bilinmeyen bir nedenle çarpıştı. Çevredeki-
lerin ihbarı üzerine bölgeye ambulans ve polis
ekibi sevk edildi. Kazada ağır yaralanan motosik-
let sürücüsü ambulansla hastaneye kaldırıldı.
Kaza sonrası bir şeridin kapandığı yolda, otomo-
bil ve motosikletin kaza yerinden kaldırılmalarının
ardından bölgede trafik akışı normale döndü.
Polis ekiplerinin kaza ile ilgili incelemeleri devam
ediyor. DHA

Bahçelievler'de
KAZA!

KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI
KUNDAKÇI 
YAKALANDI

KaCıS yoK
OlaY, 5 Mayıs Pazartesi günü saat 16.50
sıralarında Beyoğlu Taksim İstiklal Cad-
desi'nde meydana geldi. Edinilen bilgiye

göre akşam saatlerinde polis caddede yürüyen ve
davranışlarından şüphelendiği bir kişiye 'Dur' ihta-
rında bulundu. Uyarıları dikkate almayan şüpheli
kaçtı. Beyoğlu Güven Timleriyle şüpheli arasında
dakikalarca süren kovalamaca başladı. Polisten ko-
şarak kaçan şüpheli çıkmaz sokağa girdiği sırada
Güven Timleri tarafından yakalandı.

68 suçtan aranıyordu 

Gözaltına alınan Sametcan C.’nin GBT sorgula-
masında 58 ayrı 'Bilişim sistemleri banka veya

kredi kurumlarının araç olarak kullanılması sure-
tiyle dolandırıcılık', 2 adet 'Vergi usül kanununa
muhalefet', 3 adet 'Kişinin kendisini kamu görevlisi
olarak tanıtması suretiyle dolandırıcılık', 4 adet
'Banka veya kredi kurumlarını araç olarak kullan-
ması suretiyle dolandırıcılık' ve 'Hükümlü veya tu-
tuklunun kaçması' olmak üzere 68 ayrı suçtan
arandığı ortaya çıktı. Şüpheli hakkında 4 yıl kesin-
leşmiş hapis cezası olduğu ve 2 bin 200 lirada adli
para cezasına çarptırıldığı da tespit edildi. Emni-
yette ifadesi alınarak hakkında adli işlem başlatılan
Sametcan C., adliyeye sevk edildi. Mahkemeye çı-
karılan şüpheli tutuklanarak cezaevine gönderildi.
DHA

YASAK
tartışması
Avcılar Sahili'ne yasak olmasına rağmen motosikletle
giren sürücü güvenlik görevlileriyle uzun süre tartıştı.
Sürücünün arkadaşının da dahil olduğu tartışma cep
telefonu kamerası tarafından kaydedildi

Olay, 17 Haziran tari-
hinde gece yarısına
doğru Denizköşkler

Mahallesi'nde meydana geldi.
Motorlu araç girişinin yasak ol-
duğu, yayalara tahsisli alanda bu-
lunan motosiklet sürücüsüne
İstanbul Büyükşehir Belediyesi
özel güvenlik görevlileri müda-
hale etti. Görevliler, alkollü oldu-
ğunu savundukları motosiklet
sürücüsü tartıştığı sırada arka-
daşı da tartışmaya dahil oldu.
Motosiklet sürücüsü aracın sahile
girişinin yasak olmadığını savu-
nurken, yanındaki arkadaşı le sa-
hilden çıkıp gitmek istedi. Buna
karşı çıkan güvenlik görevlileri,
sürücünün alkollü olduğunu belir-
terek, çağırdıkları polis ekibi ge-
linceye kadar motosikletin

çıkmasına izin vermedi.

Sürücü inatçı biri çıktı

Motosiklet sürücüsünün arkadaşı
güvenlik görevlilerine sinirlenerek
"Bu motosiklet çalıntı mı" diye ba-
ğırdı. Güvenlik görevlileri sürü-
cüye motosikletten inmesi
gerektiğini söylese de, sürücü "İn-
miyorum" diyerek tepki gösterdi.
İki arkadaştan biri tartışma sıra-
sında yaşananları cep telefonuyla
kayda aldı. Görevlilerin de cep te-
lefonuyla kaydettiği tartışmanın
ardından olay yerine polis ekipleri
çağırıldı. Polis motosiklet sürücü-
sünün alkollü olduğunu tespit
ederken sürücüye 'yaya yolunda'
motosiklet kullanmak suçundan
11 bin 434 lira para cezası ke-
sildi. DHa

Taksim İstiklal 
Caddesi’nde 'Dur' ihtarına

uymayarak kaçan
şüpheliyle polis arasında 

kovalamaca yaşandı.
Dakikalarca süren 

kovalamaca sonucu şüpheli
çıkmaz sokakta Beyoğlu
Güven Timleri tarafından

yakalandı

Canlarını güç bela kurtardılar
Fatih'te bulunan 5 katlı otelin eksi ikinci katında yangın çıktı. Yangın, 
itfaiye ekipleri tarafından söndürülürken, mahsur kalan 4 kişi kurtarıldı

Yangın, saat 22.00 sıralarında Molla Gürani Ma-
hallesi Oğuzhan Caddesi'nde bulunan 5 katlı otelin
eksi ikinci katında çıktı. Elektrik kaynaklı çıktığı de-

ğerlendirilen yangını gören çalışanlar, 112 Acil Çağrı Merkezi'ne
ihbarda bulundu. Olay yerine itfaiye, sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. İtfaiye ekipleri içerde kalanları tahliye ederken, yangını
söndürmek için çalışma başlattı. Söndürme çalışmaları bo-
yunca, cadde tek yönlü olarak trafiğe kapatıldı. Mahsur kalan 4
kişiyi kurtaran itfaiye ekipleri, yangın kısa sürede tamamen sön-
dürdü. Polis, yangınla ilgili inceleme başlattı. DHA
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ORMANLAR
tEmİzlEnİYor
Eyüpsultan Belediyesi, yaz aylarında 
artan piknik yoğunluğuna karşı ormanlık
alanlarda temizlik seferberliği başlattı. 
Hem çevre kirliliğini önlemek hem de yangın
riskini azaltmak amacıyla Ağaçlı ve Çifta-
lan’da kapsamlı temizlik çalışmaları yapıldı

Yaz aylarının gelmesiyle birlikte kırsal ma-
hallelerdeki ormanlık alanlarda temizlik ça-
lışmalarına hız veren Eyüpsultan

Belediyesi, özellikle Ağaçlı ve Çiftalan gibi doğayla iç
içe olan bölgelerde kapsamlı temizlik faaliyetleri gerçek-
leştirdi. Yaz mevsiminde vatandaşların yoğun olarak
kullandığı ormanlık alanlarda bırakılan çöp yığınları,
hem çevre kirliliğine hem de yangın tehlikesine yol açı-
yor. Bu duruma karşı harekete geçen Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri, alanlarda detaylı temizlik yaparak
doğanın korunmasına katkı sağladı. Ekipler, yangına
sebebiyet verebilecek cam şişe, plastik atık ve diğer ya-
nıcı maddeleri dikkatle toplayarak güvenli şekilde berta-
raf etti. Özellikle kuru otların bulunduğu alanlarda bu
tür atıkların yangın riskini artırdığına dikkat çekildi.
Eyüpsultan Belediyesi tarafından yapılan açıklamada,
vatandaşların piknik sonrası çevreye duyarlı davranma-
ları gerektiği vurgulandı. Ayrıca yaz boyunca temizlik
çalışmalarının düzenli olarak sürdürüleceği belirtildi.

YüzlEr güldü
2024-2025 eğitim öğretim yılı, 
Arnavutköy’de anlamlı bir programla
tamamlandı. Bolluca İlkokulu’nda
düzenlenen kapanış programına
katılan Başkan Mustafa Candaroğlu,
öğrencilerin karne sevincine ortak oldu

Yıl sonu etkinlikleri kapsamında öğrenciler
tarafından hazırlanan sahne gösterileri ise
programa renk kattı. Velilerin ve öğretmen-

lerin yoğun katılımıyla gerçekleşen programda Başkan
Candaroğlu bir de konuşma yaptı. Başkan Canda-
roğlu, “Bugün okul sıralarında okuyan her bir çocuğu-
muz yarının doktoru, mühendisi, öğretmeni, sanatçısı
ve inşallah bilim insanı olacak. Eğitime yapılan yatırım,
geleceğe yapılan en değerli yatırımdır” dedi. İlçede
devam eden eğitim yatırımlarına da değinen Başkan
Candaroğlu, Milli Eğitim Bakanlığı, İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü ve belediye iş birliğiyle 16 yeni okulun
yapım sürecinin sürdüğünü hatırlatarak, “Çocuklarımı-
zın daha modern ve donanımlı ortamlarda eğitim al-
ması için çalışıyoruz. Ayrıca kırtasiye yardımları, burs
ödemeleri, kütüphaneler ve etkinliklerle öğrencilerimi-
zin maddi manevi yanında olmaya devam ediyoruz”
ifadelerini kullandı. Konuşmasının sonunda öğrenci-
lere yaz tatili için iyi dileklerini ileten Candaroğlu, Arna-
vutköy Belediyesi olarak yaz kursları ve sosyal
etkinliklerle çocukların yanında olacaklarını belirterek,
“Hem eğlenecek hem öğreneceğiz” dedi.

Yükseköğretim Kurumları
Sınavı (YKS), bu hafta sonu

milyonlarca öğrencinin
katılımıyla gerçekleştirildi.

Bağcılar Belediyesi de 
YKS’de öğrencilerin ve

velilerin mağdur olmaması
adına ilçede geniş kapsamlı

tedbirler aldı. Çevre
sessizliğini sağlayan belediye
ekipleri, geç kalan öğrencileri

de sınava yetiştirdi.

Y ıllardır olduğu gibi sorunlarla dolu bir
eğitim ve öğretim yılını daha geride
bıraktık. Eğitime dair toplumda olu-

şan genel kanı “sınıfta kaldığımız” şeklinde.
Geldiğimiz noktada eğitime dair sorunları

sıralamaya kalktığımızda sayfalar yetmez.
Yine de birkaç tanesinin üzerinde durmak is-
terim. Bunların en başında “eğitimde fırsat
eşitliğinin yok edilmesi, kıyafet karmaşası ve
kalitenin dibe vurması” geliyor.

Yusuf Tekin AKP iktidarının dokuzuncu
milli eğitim bakanı. Demek ki bakanların
ömrü yaklaşık iki buçuk sene sürüyor.  Bu
bile eğitimde gelinen noktayı açıklıyor sanı-

rım. Hele de alanı eğitim dahi olmayan,
merdivenleri zıplayarak profesör yapılan bir
bakandan kaliteli ve adaletli bir eğitim sis-
temi kurmasını beklemek aklımızdan şüphe
duymak olurdu.

Köy okullarının kapatılmasıyla eğitimdeki
fırsat eşitliği yok edildi. Kendisi de Erzu-
rum’un köyünden, cumhuriyetin sağladığı
eğitimde fırsat eşitliği sayesinde okuduğunu
unutmuş…

Sayın bakan yandaşları yönetici kadrola-
rına doldurarak liyakati ortadan kaldırdı.
Yüzbinlerce öğretmen atama beklerken köle
düzeni diye tanımlanan “ücretli öğretmen-

lik” uygulamasına devam edildi.
Seçimlerden önce kaldırılacağını bilakis
cumhurbaşkanının söylediği mülakat uygula-
masından vazgeçilmedi.

Kendisinin “sivil toplum kuruluşları” ola-
rak gördüğü tarikat ve cemaatlerin sınıflara
kadar sokulmasıyla eğitimi ortaçağın dehliz-
lerine doğru çevirdi.

Okullarda bir öğün yemek veremediği
halde bu hizmeti yapmak isteyen yerel yöne-
timlere engel çıkardı.

Seçerek öğrenci alınan okullardaki öğret-
menleri hiçbir kriter olmaksızın başka okul-
lara atayarak yerlerine tamamen kişisel
tercihiyle öğretmen atadı. Bu atama listele-
rinin çeşitli dernek ve vakıflarla yandaş sen-
dikanın hazırladığı söyleniyor, sorunların
artarak devam ettiğini gösterir. Anlayacağı-
nız eğitimde hiçbir sorunu çözemeyen bir an-
layışla karşı karşıyayız.

Her ile üniversite açarak adeta sadece so-
kaklarda işsiz işsiz gezen diplomalı ordusu
ortaya çıkardı.

Yeteri kadar yurt açamadıkları ortaday-
ken yerel yönetimlerin yurt açma yetkisini
neden geri aldıklarını topluma açıklayama-
dılar.

Sonucunun karmaşaya neden olacağı ta

başlangıcından itibaren bilinen, ama birta-
kım gerici yapılara hoş görünmek için dev-
reye alınan “okullarda kıyafet serbestisi”
hayata geçirilmişti. Sayın bakanın okullarda
gerek öğretmen, veli ve öğrenciler açısından
sorun haline dönüşen serbest kıyafet uygula-
masını önümüzdeki yıldan itibaren kaldırıla-
cağını söylemesi en güzel haber. Tabii ki
bunun altının nasıl doldurulacağını görmek
gerekir.

Toplumu dinlemek yerine sadece kendi ka-
fasındaki ideolojiyi topluma kabul ettirmek
anlayışından uzak uygulamaları umarım
önümüzdeki eğitim öğretim yılında görürüz.

Şunu unutmayalım ki bir ülkenin ekono-
mik olarak gelişmesi de çağdaş bir eğitim
anlayışıyla mümkündür.

Eğitimde neredeyiz?

B ağcılar Belediyesi de gençle-
rin geleceğini etkileyecek bu
önemli günde rahat bir sınav

geçirmeler için yoğun mesai yaptı.
Bu yıl da YKS sürecinde dikkat çeken
tedbirler uygulandı. Bu kapsamda
hafta sonu kurulan semt pazarlarının
günleri değiştirildi ve okul çevresindeki
inşaat faaliyetleri geçici olarak durdu-
ruldu. Ayrıca düğün konvoylarının sınav
saatlerinde yapılmaması yönünde uyarı-
larda bulunuldu.

Geç kalanlar okula götürüldü

Ayrıca belediyeye bağlı zabıta ekipleri,
sınavın yapıldığı okul çevrelerinde ses-
sizliğin sağlanması, trafik akışının dü-

zenlenmesi ve sınava geç kalan öğ-
rencilerin zamanında okullarına
ulaştırılması için yoğun mesai har-
cadı. Aynı zamanda metro çıkışla-
rında hazır bekleyen kasklı motorize
ekipler, sınav saatine yetişememe
riski taşıyan adaylara destek oldu.

Motosiklete bindirilen öğrenciler sınava
girecekleri okula götürüldü. Tüm bu dü-
zenlemelerle sınavın iki oturumu da ses-
siz ve güvenli bir ortamda
gerçekleştirildi.

Sınavlar sorunsuz tamamlandı

Vatandaşın huzuru ve kamu düzeni için
görev yapan belediye ekipleri, sınav ön-
cesi ve sınav süresince okul çevrelerinde

gerekli tüm önlemleri alarak öğrencilerin
dikkatinin dağılmaması adına özveriyle
çalıştı. İlçe genelinde alınan önlemler sa-
yesinde sınavlar sorunsuz bir şekilde ta-
mamlandı.

Gençlerimizin yanındayız

Sınav süreci boyunca görev alan ekiplere
teşekkür eden Bağcılar Belediye Başkanı
Yasin Yıldız “Gençlerimizin hayallerine
ulaşma yolculuğunda yanlarında olmak
bizim en önemli sorumluluklarımızdan
biri. Bu anlayışla tüm ekiplerimizle sınav
sürecini sorunsuz geçirmek için saha-
daydık. Öğrencilerimizin başarısı için eli-
mizden geleni tüm gayreti göstermeye
devam edeceğiz” dedi

Yakup GÜLAÇTI
KAR SUYU

yakupgulacti28@gmail.com
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İstanbul a 
listesine girdi
İstanbul Büyükşehir Belediyesi, dünyanın en kapsamlı çevresel raporlama
platformlarından biri olan CDP’nin 2024 yılı küresel değerlendirmesinde
bu yıl da A Listesi’ne girdi. Böylece İstanbul, dünya çapında sadece yüzde
15’lik bir kesimin ulaştığı bu başarıya ulaşan 112 şehirden biri oldu

İBB Çevre Koruma ve Kont-
rol Dairesi Başkanlığı İklim
Değişikliği Müdürlüğünce

her yıl düzenli olarak hesaplanan İstan-
bul’un Sera Gazı Emisyon Envanteri ve
Belediyemizin yıl boyu gerçekleştirdiği
iklim değişikliği ile mücadele çalışma-
ları “Carbon Disclosure Project
(CDP)” Ağına raporlanıyor. İBB, bu
kapsamda üst üste iki yıldır en yüksek
kategori olan “A Listesi”ne girerek çev-
resel sürdürülebilirlik ve iklim eylemi
alanındaki kararlılığını bir kez daha or-
taya koydu. İstanbul, bu başarıyı Türki-
ye’den elde eden ilk ve tek büyükşehir
belediyesi olma unvanını sürdürüyor.
Bu yıl dünya genelinde yaklaşık 1.000
şehir çevresel verilerini CDP-ICLEI
Track aracılığıyla raporladı ve bu şehir-
lerden 752'si puan aldı. Puan alan şe-
hirlerin sadece %15'i çevresel şeffaflık
ve iklim eyleminde ilerleme göstererek
“A” notunu aldı. A Listesi şehirlerinin
çoğu Avrupa ve Kuzey Amerika liste-
sinde yer alırken, Asya listesinde “A” no-
tunu alan 10 şehir arasında,
Türkiye’den İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi ve Kadıköy Belediyesi yer aldı.

New York, Tokyo, Paris ve Londra gibi
şehirlerin de yer aldığı bu listede İstan-
bul’un da bulunması, kentin çevresel
kararlılığını ve uluslararası saygınlığını
pekiştirirken, Türkiye’deki diğer şehir-
lere de örnek oluyor.

İbb liderliğini kanıtladı

CDP’nin resmi açıklamasında; şu ifa-
delere yer verildi: “Türkiye’den İstanbul
Büyükşehir Belediyesi ve Kadıköy Bele-
diyesi, A Listesi’ne girerek çevresel li-
derliklerini kanıtladı. Her iki belediye de
iklim değişikliğiyle mücadele, sürdürü-
lebilir şehir planlaması ve doğa temelli
çözümler konularındaki somut adımla-
rıyla öne çıkıyor."

Dünya çapında yol gösterici 

CDP Küresel Şehirler, Eyaletler ve Böl-
geler Direktörü Hanah Paik ise konuyla
ilgili yaptığı açıklamada; “CDP 2024 A
Listesi’ndeki şehirler, çevresel liderlikte
küresel ölçekte çıta belirliyor. Veriye da-
yalı kararlar ve cesur eylemlerle yal-
nızca kendi bölgelerinde değil, dünya
çapında da yol gösterici oluyorlar”
dedi.

Diğer şehirlere de örnek olacak

İstanbul, bu raporlama ile çevresel liderlik
için dünya çapında örnek alınan ve küre-
sel ölçütü belirleyen şehirlerden biri ol-
maya başarılı bir şekilde devam ediyor. Bu
raporlama ile sadece iklim eylem ilerleme-
lerini hızlandırmakla kalmıyor aynı za-
manda Türkiye’deki diğer şehirlerin de
izleyebileceği başarılı bir yol çiziyor.

Esenyurt
İhmal
EtmEdİ
Esenyurt Belediyesi, Yükseköğretim
Kurumları Sınavı (YKS) heyecanı
yaşayan öğrencilerin ve ailelerinin
yanında yer aldı. Sınav süresi
boyunca belediyeye ait mobil
ikram araçları ile ilçedeki sınav
merkezlerinin önünde öğrencilere
ve velilere sıcak çorba, su, kahve
gibi çeşitli ikramlarda bulunuldu

Esenyurt Beledi-
yesi Zabıta Mü-
dürlüğü ekipleri,

sınav merkezlerinin çev-
resinde trafik akışını dü-
zenleyerek sınav
sessizliğinin sağlanması için
yoğun çaba harcadı. Sınav sa-
bahı evrakını unutan ya da sınava
geç kalan öğrencilere ise moto-
rize zabıta ekipleri anında müda-
hale ederek ulaşım desteği
sağladı. Verilen hizmetler, vatan-
daşlar tarafından takdirle karşı-
landı. Sınav sabahı kızıyla birlikte
gelen Semih Bayrakçı, “Kızımı
sabah üniversite sınavına getir-
dim. Sağ olsun belediye çalışanı
arkadaşlarımız bize çorba, su,
kahve ikram ettiler. Esenyurt Be-
lediyesine teşekkür ederiz” dedi.
Ayten Eryorulmaz ise, “Belediye-
mize bu hizmetten dolayı çok te-
şekkür ediyoruz. Bir gencimiz
kimliğini unutmuştu, zabıta ekip-
lerimiz hızlıca gidip getirdiler.
Çok mutlu olduk” sözleriyle
memnuniyetini dile getirdi.

CANAN
AKTAŞ

haber
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yapılan uygula-
manın eşitlik ve
erişebilirlik ilkele-

rine aykırı olduğunun
altını çizen Koçal,

ayrıca iptal edilen
hizmetlerden

yararlanmak
isteyen va-

tandaş-
ların

eko-

nomik olarak da ekstra bir harcama
yapmaları gerektiğini belirtti.  Bakır-
köy Kent Konseyi Başkanı Aziz Koçal
ve yönetimi, yaptığı açıklamada şu
ifadeleri kullandı; Son günlerde alınan
kararla, İDO Bakırköy (sahil) ve Ata-
köy 3. Kısım HAVAİST duraklarının hiz-
met dışı bırakılması, yalnızca Bakırköy ve
Ataköy sakinlerini değil, Marmaray üze-
rinden İstanbul Havalimanı’na ulaşmak
isteyen tüm İstanbulluları mağdur etmiş-
tir. Söz konusu karar; İstanbul’un doğu-
sundan Marmaray ile gelen
vatandaşlarımızın, Havalimanına gidiş ve
gelişte bu hattı kullanan Bakırköylülerin,

Bu bölgede konaklayan yerli ve yabancı
turistlerin, Özellikle Ataköy çevre-

sinde ikamet eden hostes, pilot ve
havalimanı çalışanlarının ulaşı-

mını ciddi şekilde aksatmıştır.”

Ulaşım temel haktır

Ulaşımın olmazsa
olmaz olduğunu be-

lirten Koçal ko-
nuşmasının

devamında
şöyle dedi;

“Artık Bakırköy’den HAVAİST'e ulaş-
mak isteyen bir vatandaş, önce taksiye
ücret ödemek, ardından HAVAİST için
ayrı bir ücret daha vermek zorundadır.
Bu durum hem ekonomik külfet yarat-
makta, hem de toplu taşıma planla-

masında eşitlik ve erişilebilirlik ilkelerine
açıkça aykırılık teşkil etmektedir. Bakırköy
gibi merkezi bir ilçede, İDO İskelesi ve
Ataköy 3. Kısım gibi yaygın ulaşım nokta-
larının HAVAİST ağından çıkarılması, ne
şehir planlamasıyla ne de kamu yararıyla
bağdaşır. Çağrımızdır! Bakırköy Kent
Konseyi olarak; HAVAİST, İBB ve
DİĞER KAMU  yetkililerine sesleniyo-
ruz: Bu karar gözden geçirilmeli, her gün
binlerce yolcunun kullandığı İDO Bakır-
köy ve Ataköy 3. Kısım HAVAİST durak-
ları yeniden hizmete açılmalıdır. Ulaşım,
bir ayrıcalık değil, temel bir haktır. Vatan-
daş ekonomik koşullarda, doğrudan, gü-
venli ve erişilebilir toplu ulaşım
imkanlarından mahrum bırakılmamalıdır.
Bakırköy halkı bu durakların kaldırılma-
sına karşıdır. Kararın tekrar gözden geçi-
rilmesi ve halkın taleplerine kulak
verilmesi için kamuoyunu bilgilendirmeyi
ve süreci takip etmeyi sürdüreceğiz.”
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C HP’li meclis üyesinin yönetim
kurulu başkanlığı görevine geti-
rilmesi, özellikle siyasi etik ve

çıkar çatışması açısından tepkilere
neden oldu. Söz konusu atamanın, be-
lediye meclis üyelerinin hem denetleyici
hem yönetici konumda bulunmasının
etik dışı olduğu yorumları yapılıyor.
CHP’li eski Beykoz Belediye Meclis Üyesi

Cemal Sataloğlu, konuyla ilgili yaptığı
açıklamada, bu tür uygulamaların
kamu yönetimi ilke ve değerleri açısın-
dan sorunlu olduğuna işaret etti. “Mec-
lis üyeleri, belediyenin bütçesini ve
faaliyet raporlarını denetleyen konum-
dadır. Aynı zamanda bu yapılar içinde
görev almaları, çıkar çatışmasına ve de-

netimin tarafsızlığının zedelenmesine yol
açar. Bu durum hem hukuki hem de etik
açıdan sakıncalıdır.”

150 bin lira maaş iddiası

Belediyeye bağlı şirketlerdeki atamaların sa-
dece etik değil, ekonomik yönüyle de dikkat
çektiği görülüyor. Edinilen bilgilere göre,
belediyenin bir diğer iştiraki olan BEYTAŞ
A.Ş.’de yönetim kurulu başkanlığı görevini
sürdüren Kemal Taştan’ın aylık maaşının
yaklaşık 150 bin TL olduğu tahmin edili-
yor. Aynı maaş düzeyinin Gülsüm Yılmaz

için de geçerli olacağı iddia ediliyor. Kemal
Taştan’ın Eyüpsultan’da ikamet etmesi ve
daha önce Kağıthane Belediye Meclisi’nde
görev yapmış olması da, Beykoz kamuo-
yunda “liyakat ve yerel bağ” tartışmalarına
neden olmuştu.

belediye karıştırılmamalı

CHP’li meclis üyesinin başına geçtiği Bey-
koz Turistik İşletmeleri A.Ş., 2024 yılı Ağus-
tos ayında kurulmuş ve belediye tarafından
tüm hisseleri bedelsiz şekilde devralınmıştı.
Bu devralma işlemi, Eylül 2024 Meclis top-
lantısında da tartışmalara neden olmuştu.
AK Parti Grup Başkanvekili Av. Ahmet De-
liak, meclis toplantısında yaptığı konuş-
mada, bu şirketin belediyeye devredilmesini
eleştirerek şu ifadeleri kullanmıştı: “İsmini
ilk kez duyduğumuz bir kişi tarafından 250
bin TL sermaye ile kurulan bu şirketin, hiç-
bir bedel alınmadan belediyeye devredil-

mesi kabul edilemez. Beykoz Belediyesi’ni
alengirli, katakulli işlerin içine dâhil
etmeyin.”

Sayıştay uyarıyor

Etik tartışmaların temelini oluşturan en
önemli belgelerden biri de Sayıştay’ın 2018
yılına ait Konak Belediyesi denetim raporu.
Raporda, meclis üyelerinin aynı zamanda
belediye şirketlerinde görev almalarının, de-
netim tarafsızlığını zedelediği ve etik ilkelere
aykırı olduğu açıkça belirtiliyor.
Parti içinde de söz konusu atamalara ilişkin
rahatsızlıkların yaşandığı ve bu konunun
önümüzdeki günlerde CHP Beykoz İlçe
Örgütü ve İstanbul İl Başkanlığı’nın günde-
mine gelebileceği öğrenildi.
Gelişmelerin siyasi ve hukuki yansımaları-
nın yanı sıra, kamu vicdanındaki etkisinin
de önümüzdeki süreçte tartışılmaya devam
etmesi bekleniyor.

G ünümüzde teknoloji hayatımızın ayrılmaz bir
parçası haline geldi. Özellikle de çocuklar, te-
lefon, tablet, bilgisayar gibi dijital cihazlarla

erken yaşlarda tanışıyor. Teknoloji doğru ve kont-
rollü kullanıldığında çocukların öğrenme sürecine
katkı sağlar ancak, aşırı ve kontrolsüz bir şekilde
kullanım çocuklarda birçok gelişimsel riske sebep
olabilir. Bu nedenle, doğru ve kontrollü teknoloji kul-
lanımında ebeveynlerin bilinçli yaklaşımı oldukça
önemli.

Ebeveynlere öneriler:
• Çocukların yaşına uygun teknoloji kullanımı sü-

resi belirlemelisiniz. Öncelikle 3 yaş altı çocuklara
ekran önermiyoruz. Ancak 3 yaş sonrasında çocuk-
ların yaşına uygun süreler belirlenebilir. Örneğin 5
yaş bir çocuk için günde 1 saat gibi. Burada önemli
olan nokta, sınırlı ve dengeli kullanımdır.

• Çocukların izlediği ya da oynadığı dijital içerik-
lerin yaşlarına uygun olup olmadığına dikkat etmek
önemlidir. Bu konuda kontrolü elden bırakmamalısı-
nız. İçerikler, eğitici ve olumlu mesajlar taşımalı.

• Çocuğunuzla birlikte zaman geçirin. Çocuğu-
nuzla beraber dijital ortamda oyun oynamak ve bir
şetler izlemek sizde denetim sağlar ve aynı zamanda
çocuğunuzla içerikler hakkında konuşma fırsatı ya-
ratır. Bu sayede çocuğunuzun neler öğrendiğini göz-
lemlemiş olur ve gerektiğinde doğru yönlendirmeleri
yapmış olursunuz.

• Her durumda çocuklara model olduğunuzu
unutmayın. Ebeveyn olarak sizlerin de teknoloji kul-
lanım alışkanlıklarınıza dikkat etmelisiniz. Sürekli
telefonda vakit geçirirseniz, çocuğunuz bunu normal-
leştirir. Bu nedenle, dengeli kullanım noktasında
sizin de özenli olmanız gerekir.

• Çocuklarınıza teknoloji dışında alternatifler
sunun. Örneğin: spor, oyun kitap okuma, doğa gezi-
leri gibi. Çocukların dikkatini ve ilgisini buraya yö-
neltmek hem ekran süresini sınırlar hem de
çocukların fiziksel ve sosyal gelişimini destekler.

• Teknoloji kullanım kuralları oluşturun. Ebeveyn
olarak ailece belirleyeceğiniz ekran kuralları olmalı.
Örneğin: yemek yerken telefonla uğraşmak ya da tel-
evizyon izlemek yok gibi. Ailecek bu kuralları koyar
ve uygularsanız, çocuğunuzun teknoloji ile sağlıklı
bir ilişki kurmasına yardımcı olursunuz.

• Çocukları güvenlik ve mahremiyet konusunda
mutlaka bilgilendirin. İnternet kullanan çocuklar, ya-
bancılar ile konuşmama, kişisel bilgilerini paylaş-
mama ve herhangi bir olumsuz durumla
karşılaştıklarında bunu hemen ebeveynlerine söyle-
mesi konusunda bilinçlendirilmeli.

• Sonuç olarak, teknolojiye tamamen sınır koy-
mak ve yasaklamak yerine, çocuklara dijital dünyayı
doğru, bilinçli, güvenli ve sınırlı bir şekilde kullan-
mayı öğretmek en doğrusudur. Bu noktada çocukla-
rınıza yapacağınız rehberlik, hem dijital hem de
gerçek dünyada çocukların sağlıklı bireyler olarak
gelişmesine katkı sağlar.

Beykoz Belediyesi’ne bağlı şirketlerde yapılan son atamalar
kamuoyunda yeni bir tartışmanın fitilini ateşledi. CHP Beykoz
Belediye Meclis Üyesi Gülsüm Yılmaz, Beykoz Belediyesi’ne
bağlı Beykoz Turistik İşletmeleri Pazarlama ve Ticaret Sanayi
A.Ş. isimli şirkete yönetim kurulu başkanı olarak atandı

Çocuklarda teknoloji
kullanımı: 

Ebeveynlere öneriler

Son atamalar
tartıSma 
getİrdİ

SERHAT
ÖZTÜRK

haber

Bakırköy'den

çağrı!
TÜKODER ve Bakırköy
Kent Konseyi Başkanı Aziz
Koçal, son günlerde
yaşanan İDO ve HAVAİST
duraklarının hizmet dışı
bırakılmasıyla ilgili halkın
yoğun şikayetlerini göz
önünde bulundurarak
yetkililere çağrıda bulundu
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Başkanvekili
sahaya çıktı
Gaziosmanpaşa Belediyesi Başkan Vekili 
Eray Karadeniz, Küçükköy Cengiz Topel 
Caddesi’nde esnaf ve vatandaşlarla bir araya
geldi. Karadeniz, hem esnafa bereketli
kazançlar diledi hem de vatandaşların talep
ve öneriyle yakından ilgilendi

Başkan Vekili Eray Karadeniz’e ilçe sakin-
leri yoğun ilgi gösterdi. Gaziosmanpaşalılar,
yeni görevi dolayısıyla Karadeniz’i tebrik

ederek, dua ve desteklerini dile getirdi. Başkan Vekili
Karadeniz, daha güzel bir Gaziosmanpaşa için hep
birlikte çalışacaklarını ifade etti. Gaziosmanpaşa’da sa-
hada, halkla iç içe bir belediyecilik anlayışıyla görev ya-
pacaklarının altını çizen Başkan Vekili Karadeniz,
şunları söyledi: “Niyetimiz belediyede oturan bir bele-
diye başkan vekilliğinden ziyade Gaziosmanpaşa'nın
sokaklarında gezen, esnafıyla, halkıyla iç içe olan, en
önemlisi de Gaziosmanpaşalı çocukların geleceği için
mücadele eden bir anlayışla burada siyaset yapacağız.
Sokaklarında büyüdüğüm, 16 mahallesini çok iyi bildi-
ğim Gaziosmanpaşa’ya hizmet etmek benim için çok
önemli bir sorumluluk ve çok büyük bir onur.”

Sahada olacağının sözünü verdi

Başkan Vekili Eray Karadeniz’in göreve başlar başla-
maz sokağa çıkarak vatandaşla buluşması, Gazios-
manpaşa’da sahada güçlü bir belediyecilik anlayışının
işareti olarak değerlendirildi. Karadeniz, bundan son-
raki süreçte de mahalle mahalle dolaşıp ilçe sakinleriyle
bir araya gelmeye devam edeceklerini vurguladı.
haber MerKeZİ

Anketlere
göre zirvede
Türkiye’nin önde gelen araştırma
şirketlerinden ORC Araştırma’nın
Haziran 2025 anketine göre, 
Esenler Belediye Başkanı Mehmet
Tevfik Göksu, yüzde 61,9’luk
oranla İstanbul’un en başarılı
belediye başkanı oldu

5-16 Haziran 2025 tarih-
leri arasında 18 bin 200 ki-
şiyle gerçekleştirilen

araştırma sonuçlarına göre Başkan
Mehmet Tevfik Göksu, vatandaş mem-
nuniyetinde sadece İstanbul’da değil,
Türkiye genelinde de üst sıralarda yer
aldı. Göksu, hizmet odaklı belediyecilik
anlayışı, sosyal projeleri ve Esenler’e ka-
zandırdığı vizyoner çalışmalarla halkın
takdirini kazandı. Göreve geldiği ilk
günden bu yana Esenler’in çehresini
dönüştüren vizyoner çalışmalara imza
atan Başkan Göksu, Türkiye’nin en
kapsamlı kentsel dönüşüm projelerin-
den birine liderlik etmenin yanı sıra;
sosyal, kültürel ve altyapı alanlarında
gerçekleştirdiği yatırımlarla hem Esenler
halkının hem tüm İstanbulluların takdi-
rini toplamaya devam ediyor. Dör-
düncü döneminde de zirveyi kimseye
kaptırmayan Göksu, daha önceki yıl-
larda da benzer araştırmalarda İstan-
bul’un en başarılı belediye başkanı
seçilmişti. Bu sonuç, istikrarlı yönetimin
ve halkla kurulan güçlü bağların öne-
mini bir kez daha ortaya koydu.

Çiftalan 
gün sayıyor
Eyüpsultan Belediyesi’nin doğayla iç içe huzurlu bir 
yaz keyfi sunan Çiftalan Plajı’nda sezon hazırlıkları 
tamamlanmak üzere. Yenilenen altyapısı, 
ücretsiz şezlong ve şemsiyeleriyle Çiftalan, şehirden 
uzaklaşmak isteyenler için ideal bir kaçış noktası olacak

Eyüpsultan Belediyesi’nin, şehir hayatının stresinden uzaklaş-
mak isteyen vatandaşlara doğayla iç içe bir kaçış alternatifi sun-
duğu Çiftalan Plajı, 2025 yaz sezonu için hazırlıklarını sürdürüyor.

İstanbul’un merkezine yakın konumuyla yalnızca Eyüpsultanlılara değil, şehrin dört
bir yanından gelen misafirlere de hitap eden plaj, bu yaz da huzurlu bir tatil atmosferi
sunmaya hazırlanıyor. Ziyaretçilerin daha keyifli vakit geçirmesi için plaj genelinde kap-
samlı yenileme çalışmaları yapıldı. Giriş ve otopark alanlarındaki kilit taşları ve bordürler
onarıldı. Ücretsiz olarak sunulan şezlong ve şemsiyeler yenilenirken, plaja yeni ekipmanlar da
eklendi. Misafirlerin ihtiyaçlarını karşılayacak donanımlar titizlikle elden geçirildi. So-
yunma kabinleri, duşlar, tuvaletler, kafeterya ve revir alanları temizle-
nerek hizmete hazır hâle getirildi. Sahil hattına yapılan
kum serimiyle birlikte plajın kullanım konforu da artırıldı.
Doğayla baş başa, aile dostu atmosferiyle dikkat çeken
Çiftalan Plajı, İstanbul’un gürültüsünden uzaklaşmak ve
serin sularda ferahlamak isteyen vatandaşlar için cazip bir
yaz rotası olmaya devam ediyor.

Gülsüm 
Yılmaz

SELVİ 
SARITAÇ

haber
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Elon Musk’ın satın aldığı eski adıyla 
Twitter (X), dijital ödeme hizmeti vermeye 
hazırlanıyor. Uygulamanın adının X Money 
olacağı ve kullanıcılara da özel fiziksel 
kart sahibi olacağı iddia ediliyor

X’ten digital
banka hamlesi

Enerji sektörümüz güçlü!
BAYRAKTAR, St. Peters-
burg Uluslararası Ekonomi 
Forumu (SPIEF) ziyareti 

çerçevesinde konuştu. Rusya’nın 
enerjide Türkiye’nin en büyük 
tedarikçilerinden biri olduğunu 
kaydeden Bayraktar, “Petrol, 
doğal gaz, nükleer enerjinin yanı 
sıra kömür ve LPG yani petrol 
ürünlerinde de çok önemli bir 
tedarikçimiz ve Rusya ile çok uzun 
yıllara dayalı bir enerji işbirliğimiz 
var.” diye konuştu.

Bayraktar, Rusya’daki temasları 
kapsamında Rus yetkililerle mev-
cut işbirliğinin durumu ve gelecek 
sürece dair yapılabilecekleri ele 
aldıklarını anlatarak, “SPIEF 
vesilesiyle geldiğimiz St. Peters-
burg’da ilgili muhataplarımıza 
görüşme fırsatı bulduk. Forumdaki 
panellerde de gerek nükleer enerji 
alanında, gerekse enerjinin diğer 
alanlarındaki iş birliğimizle alaka-
lı, ayrıca küresel gelişmelerle ilgili 
değerlendirmeler yaptık. Dolayı-
sıyla burası önemli bir platform.” 
değerlendirmesinde bulundu. 

�Orta Doğu’da artan gerilim
Enerji sektörünün son 5 yılda 

önemli sınamalardan geçtiğine 
işaret eden Bayraktar, “2020’de 
pandemiyle başlayan bir süreçte 

enerjide fiyatların hızla yükselişe 
geçtiği bir süreci gördük. Enerji 
piyasalarının belirli bir dengede 
gitmesi çok önemli.” dedi. Bayrak-
tar, iklimle alakalı çeşitli krizlerin 
yaşandığı ve iklim politikalarının 
enerji sektörünü yönlendirdiği bir 
sürecin de yaşandığını belirterek, 
söz konusu süre-
cin devam ettiğini 
söyledi. Rusya ile 
Ukrayna arasında 
2022’de başlayan 
savaşın da özellikle 
Avrupa’da önemli 
bir etki yarattığını 
belirten Bayraktar, 
“Ticaret savaşları, 
tedarik zincirindeki 
kırılmalar, yaptırım-
lar, ticaret politika-
larındaki kararlar, 
korumacı politikalar, 
finansal piyasalarda 
yaşanan yüksek faiz, 
yüksek enflasyonlu 
süreçler. Baktığınız 
zaman aslında dünya 
enerji piyasaları son beş yıldır çok 
ağır sınamalardan geçiyor.” diye 
konuştu.

Bayraktar, söz konusu krizlere 
Orta Doğu’da artan gerilimle ye-
nisinin eklendiğini anlatarak, “Bu 

da benzer şekilde makro ölçekli 
etkileri, ülkemize de yansımala-
rı olabilecek bir gelişme. Enerji 
sektörümüz ve enerji piyasalarımız 
oldukça güçlü ve dayanıklı du-
rumda. Geçmişte yaşadığımız tüm 
sıkıntıların üstesinden gelebilmeyi 
başardık. Bu önümüzdeki süreçte 

de elbette öncelikli 
beklentimiz ve isteği-
miz yine üstesinden 
gelebilmektir.” ifade-
lerini kullandı.

Çalışmalar
yoğunlaştırıldı

Yaşanan gerilimin 
hızlı bir şekilde son 
bulmasını temenni 
ettiklerinin altını 
çizen Bayraktar, 
“Bunun ötesinde şu 
andaki gelişmelerin 
esas itibariyle ekono-
mik etkisini görmeye 
başlıyoruz. Fiyatlarda 
yukarı doğru bir gidiş 
söz konusu oldu. İş 

daha kötü bir noktaya, daha büyük 
bir noktaya gidebilir mi? Bunu bil-
mek şu andan mümkün değil ama 
çok daha böyle kaotik senaryoların 
olacağını ben düşünmüyorum.” 
dedi. Bayraktar, Orta Doğu’da ar-

tan gerilim nedeniyle fiyatlarda bir 
miktar yukarı hareket ve oynaklık 
olabileceğini ancak bu durumun 
belirli bir süre sonra dengeye gel-
mesini umduklarını ifade etti. Arz 
güvenliğinin son derece önemli bir 
konu olduğunu vurgulayan Bay-
raktar, “Arz güvenliği noktasında 
biz gerekli tedbirlerimizi almış du-
rumdayız. İran, Türkiye’ye bugün 
itibariyle vermesi gereken doğal 
gazın tedarikini yapıyor. Herhangi 
bir kesinti yok. Petrol ve petrol 
ürünlerinde ithalatımız zaten yok. 
Dolayısıyla bu noktada bir arz 
güvenliğinde sıkıntı görmüyoruz.” 
dedi. Türkiye’nin enerji güvenliği-
ni sağlamlaştırmak için alternatif 
çalışmaları da yürüttüklerine işaret 
eden Bayraktar, “Şu anda bu çalış-
maları çok daha yoğun bir şekilde 
yapıyoruz. Yaz sezonundayız. Biz 
şu anda depolarımızı doldurmakla 
meşgulüz. Ama onun dışında gaz 
tüketiminin az olduğu bir zaman-
dayız ve bu önemli. Kışa ülkemizi 
bu anlamda arz güvenliğini tesis 
edecek şekilde hazırlıyoruz.” bil-
gisini paylaştı. Rusya’nın Türkiye 
için arz anlamında önemli bir 
ortak olduğunu belirten Bayraktar, 
gelecek dönemde de söz konusu 
işbirliğini devam ettirmeyi hedef-
lediklerini kaydetti. AA

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar, İran’ın Türkiye’ye doğal gaz tedarikinde sorun yaşanmadığını ve 
sevkiyatın sürdüğünü belirterek, “Enerji sektörümüz ve enerji piyasalarımız oldukça güçlü ve dayanıklı durumda.” dedi

BAYRAKTAR
burg Uluslararası Ekonomi 
Forumu (SPIEF) ziyareti 

POPÜLER sosyal medya uygula-
ması X (Twitter), ödeme hiz-
metleri dünyasına adım atmaya 

hazırlanıyor. Uygulama içindeki kodlar 
sayesinde X’in banka kartı hizmetini 
yakın zamanda devreye alması bekle-
niyor. Elon Musk’ın daha önce ifade 
ettiği gibi X’teki finansal hizmetler bu 
kodlar sayesinde somutlaşmaya baş-
ladı. Mobil uygulama analiz firması 
App Sensa’nın incelemelerine göre, 
X’in Android ve iOS sürümlerinde 
fiziksel banka kartına yönelik birçok 
yeni özellik eklendi. Bu kartın banka 
kartı gibi kullanılabilmesi için kullanı-
cıların kişisel X profillerine özel olarak 
hazırlanacak Kullanıcılar yeni sisteme 
göre X kartla yalnızca ödeme yapmaya-
cak aynı zamanda diğer tüm bankacılık 
işlemlerine de tabi olacaklar. Örneğin 
banka kartının kaybolması durumunda 
bildirimde bulunabilecek, gönderim 
sürecini takip edebilecek, karta şifre 
koyabilecek. Yani bu X kart bir banka 
kartının yaptığı bütün işlemleri gerçek-
leştirebilecek.

Türkiye için açık değil
Analiz edilen bu kodlarda dikkat çe-

ken kısımlar ise “cashback” (alışveriş-
lerde para iadesi) ve “ertelenmiş borç” 
gibi gelişmiş finansal özellikler oldu. 
Yine diğer banka kartlarında olduğu 
gibi sanal kartların fiziksel karttan ba-
ğımsız bir şekilde kapatılabilecek. Ayrı-
ca kart MasterCard, American Express 
ve Visa gibi küresel ödeme ağları ile de 
entegrasyona sahip olacak.

X’in CEO’su Linda Yaccarino, ocak 
ayında küresel ödeme hizmeti Visa ile 
bir iş birliği içinde olduklarını du-
yurmuştu. Bu anlaşma ile X Money 
kullanıcıları Visa Direct aracılığıyla 
anında para transferi yapılabilecek.  X 
Money’nin resmi lansman tarihi henüz 
açıklanmamasına rağmen yıl sonuna 
kadar duyurulacağı da beklentiler ara-
sında. Bu para sisteminin Türkiye’de 
kullanıma açık olup olmayacağı ise 
henüz belli olmadı.

POPÜLER 
ması X (Twitter), ödeme hiz-
metleri dünyasına adım atmaya 
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ET SEKTORU 
BAKANLIK 
RADARINDA
Hazine ve Maliye Bakanlığı 

Vergi Denetim Kurulu 
(VDK), kırmızı et sektö-

ründeki kayıt dışılığı yakın takibe 
alırken, sektörün önde gelen dört 
büyük üreticisine yönelik kap-
samlı inceleme yapıldı ve 3 milyar 
liralık kazancın kayıt dışı bırakıl-
dığı saptandı. Bakanlıktan 
edinilen bilgilere göre, VDK, 
işlenmemiş gıda, akaryakıt, 
demir-çelik, tütün ve kuyum 
sektörlerinin ardından gözü-
nü kırmızı et sektörüne dikti.

Fiili sayım yapıldı
Kırmızı et sektörüne yöne-

lik risk analizi ve saha çalış-
malarını artıran ekipler, ilk 
aşamada özellikle sektöre yön 

veren dört büyük mükellefe ait 
büyükbaş hayvan üretim yerlerine 
yönelik fiili sayım gerçekleştirdi. 

Mükellefler incelemede

Bu üreticilerin 7 ildeki tesisle-
rinde saha denetimleri yapıldı, 
sayımlar diğer illere yayılarak 

devam edecek. Vergi müfettişleri 
koordinasyonunda gerçekleştiri-
len fiili sayımlara gelir uzmanları 
ile Tarım ve Orman Bakanlığı’na 
bağlı veteriner hekimler de ka-
tıldı.Saha denetimlerinde, işlet-
melerdeki canlı hayvan varlığına 
ve küpelerine yönelik de kontrol 

yapıldı. Bu süreçte riskli 
bulunan mükellefler, vergi 
incelemesine alındı. Bu 
mükelleflerin 3 milyar 
lirayı bulan kazancını kayıt 
dışı bıraktığı belirlenirken, 
buna ilişkin cezalı vergi 
tarhiyatı yapıldı.

 Bakanlık ekipleri, 
gelecek haftalarda sektöre 
yönelik saha çalışmalarını 
genişletecek.

Sağlıklı gelişim sağlayacağız
Hazine ve Maliye Bakanı 

Mehmet Şimşek, konuya ilişkin 
değerlendirmesinde, vergi ada-
letini sağlamak ve adil rekabeti 
korumanın, öncelikleri arasında 
yer aldığını belirterek, şunları 
kaydetti:

 “İlgili bakanlıklarla koordinas-
yon ve işbirliği içerisinde çalışıyo-
ruz. Kayıt dışılıkla etkin mücadele 
ederek, sektörün sağlıklı şekilde 
gelişmesini sağlayacağız. Bu 
denetimlerle kayıt dışı faaliyetleri 
tespit ederek vergisel yükümlülük-
lerin eksiksiz yerine getirilmesini 
amaçlıyoruz. Böylece, adil rekabet 
ortamı için piyasa bozucu fiilleri 
işleyenleri tespit ediyoruz.”

Hazine ve Maliye Bakanlığı, akaryakıt, demir-çelik, tütün ve kuyum sektör-
lerinin ardından şimdi de kırmızı et sektörünü takibe aldı. Sektörde faaliyet 
gösteren dört büyük üreticiye yönelik kapsamlı inceleme yapıldı. İnceleme 
sonucu 3 milyar liralık kazancın kayıt dışı bırakıldığı belirlendi

AA muhabirinin Ticaret 
Bakanlığı verilerinden der-
lediği bilgiye göre, Bakanlık, 

Türkiye’de yerleşik gerçek ve tüzel 
kişilerin 2024 sonu itibarıyla yurt 
dışındaki yatırımlarının tespitine 
yönelik “Yurt Dışı Yatırım Anketi” 
yaptı. Bu kapsamda, Türkiye’de 
yerleşik gerçek ve tüzel kişilerin yurt 
dışında gerçekleştirdikleri 2 bin 317 
yatırımın sermaye pozisyonu 60,1 
milyar dolar olarak tespit edildi.

 Yatırımcı ile yurt dışı yatırım 
arasındaki borç ilişkisinin de dikkate 
alındığı net yatırım pozisyonuna 
göre, Türkiye’de yerleşik gerçek ve 
tüzel kişilerin yurt dışı yatırımlarının 
tutarı 62,8 milyar dolar oldu. Tür-
kiye kaynaklı yurt dışı yatırımların 
dağılımı incelendiğinde, 2 bin 317 

yatırımın 862’sinin Avrupa Birliği 
(AB) ülkelerinde, 487’sinin “diğer 
Avrupa ülkeleri” olarak gruplandırı-
lan Birleşik Krallık, Rusya, Balkan-
lar, İsviçre, Norveç ve Doğu Avrupa 
bölgesinde bulunduğu görüldü.

AB ülkelerinde pay büyük
Öne çıkan diğer bölgeler ise 260 

ile diğer Asya ülkeleri, 246 ile Yakın 
ve Orta Doğu Asya, 224 ile Kuzey 
Amerika ülkeleri oldu. Buna göre, 
AB ülkelerinin toplam yatırımlar 
içindeki payı yüzde 38,15 olurken 
diğer Avrupa ülkelerinin payı yüzde 
21,09 olarak hesaplandı. Yurt dışı 
yatırımların bölgelere göre serma-
ye pozisyonuna bakıldığında, AB 
ülkelerinin yüzde 56,85 pay ve 34,2 
milyar dolar sermaye pozisyonuyla 

ilk sırada geldikleri görüldü. AB 
ülkelerini “diğer Avrupa ülkeleri” 
yüzde 22,41 pay ve 13,5 milyar 
dolar ile takip etti. Orta Asya Türk 
Cumhuriyetleri ile Güneydoğu 
Asya ülkelerinin de yer aldığı “diğer 
Asya ülkeleri”nde yüzde 5,57 pay 
ve 3,4 milyar dolar, Kuzey Ameri-
ka’da yüzde 5,55 ve 3,3 milyar dolar 
tutarında Türk yatırımı bulunu-
yor. Fas, Tunus, Libya, Cezayir ve 
Mısır’ı içeren Kuzey Afrika bölgesi 

yatırımlar içinde yüzde 3,51 paya 
ve 2,1 milyar dolar sermaye pozis-
yonuna, Gürcistan ve Azerbaycan 
gibi komşu ülkeler ile Orta Doğu ve 
Körfez ülkelerini içeren Yakın ve 
Orta Doğu Asya ülkeleri ise yüzde 
3,48’lik paya ve 2,1 milyar dolar 
sermaye pozisyonuna sahip oldu. 
Türkiye’den söz konusu yatırımlara 
2024’te yapılan ihracatın 9,1 milyar 
dolar, ithalatın ise 6,3 milyar dolar 
olduğu belirlendi.

132 ülkede 2 bin 317 yatırım
Türk yatırımcılarının 2024 yılı itibariyle 132 
ülkede 2 bin 317 doğrudan yatırımı yer alıyor

AA 
Bakanlığı verilerinden der-
lediği bilgiye göre, Bakanlık, 
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Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel Sekreteri İsmet

Büyükataman, “Terör devleti İsrail’in İran’a yönelik
başlattığı geniş kapsamlı saldırı, sadece İran’ı değil,

bölgedeki tüm ülkeleri ve özellikle Türkiye’yi hedef alan
kirli bir stratejinin parçasıdır. Zira İran’a yapılan operasyon,

Türkiye’ye verilmiş sinsi bir mesajdır” dedi
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GÜNCEL  www.damgagazetesi.com

M HP Osmangazi İlçe Başkanlığı
tarafından Ördekli Kültür Mer-
kezi'nde üye katılım toplantısı

düzenlendi. Toplantıya, MHP Genel Sekre-
teri İsmet Büyükataman'ın yanı sıra MHP
Bursa İl Başkanı Muhammet Tekin ve par-
tili vatandaşlar katıldı. Toplantıda konuşan
MHP Genel Sekreteri İsmet Büyükataman,
''Türk milletinin binlerce yıllık tarihinden
süzülüp gelen şanlı bir mücadelenin, ahlâ-
kın, imanla yoğrulmuş bir duruşun siyasi
temsilcisidir. Kurulduğu günden bu yana
Türk milletinin birlik ve dirliğini esas alan

partimiz, milletimizin menfaatleri doğrultu-
sunda siyaset yapmaktadır. Geçmişin mira-
sından aldığımız güçle bugünü
yorumluyor, geleceği bu bilinçle inşa ediyo-
ruz. Ülkemizin tüm sorunlarına köklü çö-
zümler üretmek, aziz milletimizi hak ettiği
gelişmişlik seviyesine ulaştırmak ve Türkiye
Cumhuriyeti’nin güvence altına alarak ile-
lebet yaşatmak için yorulmadan çalışıyo-
ruz'' dedi.

İnanç ve kararlılık içindeyiz

Kadim bir devlet aklıyla ülkeden terör be-

lasını tam anlamıyla temizlemeyi hedefle-
diklerini, emperyalist ve Siyonist kuşat-
mayı bölgeden söküp atmaya kararlı
olduklarını aktaran Büyükataman, "Türk
ve Türkiye Yüzyılı hedeflerimize bu karar-
lılık ve inançla yürüyoruz. Bugün Türk
devlet aklını küçümseyen, milli güvenlik
politikalarımızı hedef alan, içeride ve dışa-
rıda Türkiye'nin yükselişinden rahatsızlık
duyan çeyrek kalibreli muhalefet partileri,
aslında kendilerini milletin vicdanında
çoktan hükümsüz hale getirmiştir. Emper-
yalizmin aklıyla yön belirleyenlerin Türk

devlet aklının ortaya koyduğu stratejik
hamleleri idrak etmesini beklemiyoruz.
Çünkü biliyoruz ki yolsuzluk batağına
saplanmış CHP'nin sözde milliyetçi İP'nin
ve yedeklerinin pusulası, yabancı başkent-
lere dönüyor. Bizim yönümüz ise Türk
milletinin belirlediği istikametten bir santi-
metre dahi sapmıyor ve asla da sapmaya-
caktır." dedi.

Tek dertleri koltukları

Ülkenin menfaatlerini her şeyin üzerinde
tuttuklarını belirten Büyükataman,"Onlar,
dar siyasi çıkarlarını korumanın, koltukla-
rını sağlamlaştırmanın derdindedir. Çok
şükür Türk milleti, bu dış güdümlü, siyasi
menfaat peşindeki zihniyete hiçbir zaman
geçit vermemiştir ve vermeyecektir. İstiklal
ve istikbal için kararlılıkla yol yürüyen
MHP ile Cumhur İttifakı ile beraberdir.
Gün, kısır çekişmelere, istismar siyasetine
tahammül edilecek gün değildir. Gün,
Türk milletinin topyekun ayağa kalkma,
kenetlenme, tek yürek olma günüdür" diye
konuştu. DHA

Türkiye'nin etrafının adeta krizler ve savaş-
larla çevrildiğine dikkati çeken Büyükataman,
''Ülkemizi parçalamak isteyen odaklara karşı,
millet olarak kenetlenmemiz hayati derecede
önemdedir. Terör devleti İsrail’in İran’a yöne-
lik başlattığı geniş kapsamlı saldırı, sadece

İran’ı değil, bölgedeki tüm ülkeleri ve özellikle
Türkiye’yi hedef alan kirli bir stratejinin par-
çasıdır. Zira İran’a yapılan operasyon, Türki-
ye’ye verilmiş sinsi bir mesajdır. İsrail’in
siyasi ve stratejik hedefi terörsüz Türkiye he-
defimizi baltalamak, Türkiye’yi kuşatmak ve

savaşları Anadolu topraklarına taşımaktır. Bu
gerçeği görmek, buna göre tavır almak, milli
bir sorumluluktur. İsrail’in bu gözü dönmüş
saldırganlığının durdurulması hem milli gü-
venliğimiz hem de bölge barışı için tarihi bir
zorunluluktur'' dedi.

Bizi parçalamak isteyenler var

Türk halkı
yoksul!
Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan, “Türkiye'de halkın
yüzde 80'i yoksul. Halkın yüzde 45'i açtır. 8 milyon asgari ücretli ve 16
milyon emekli açlık sınırının altında bir gelire sahip” dedi

Giresun'da konuşan Erbakan, 2025
yılının ilk 5 ayında 62 milyar liralık trafik
cezası kesildiğini belirterek, "Açıklarını

kapatmak üzere 'kaynak paketi' olarak bir paket
bulmuşlar. Trafik cezaları. Her köşe başına, her
dönemece, her ağacın altına her çalılığın arasına
radar yerleştirdiler. Bayramda milyarlarca lira
ceza kestiler. 2023 yılının ilk beş ayında 14 milyar
liralık trafik cezası kesilirken, 2025'in ilk 5 ayında
62 milyar liralık ceza kesildi. 2 se-
nede neredeyse 5 misli
artmış. Devlet ve millet
olarak 2 senede sa-
dece faize vermiş
olduğumuz para
ile Türkiye Cum-
huriyeti'nin 80
senede yaptığı
tüm dış borcu
ödememiz müm-
kün. Borç, faiz,
zam ve vergi eko-
nomisi devam ede-
cek. Artık milleti
oyalamanıza gerek yok.
Millette sabır, metanet
ve dayanacak

güç kalmadı. İktidar olarak bundan sonra yapa-
cağınız en iyi şey; 2026 yılının ilkbaharında seçim
sandığını milletin önüne getirmektir. Getirin ki bu
millet milli görüşleriyle Yeniden Refah'ta karar kıl-
sın. Yeniden Refah milli görüşle bu borç ve faiz
girdabından bu ülkeyi kurtarsın" diye konuştu.

Büyük Türkiye canlanacak

Erbakan, "Yaşanabilir Türkiye'nin hayata geçiril-
mesiyle birlikte yeniden büyük Türkiye'yi de ha-
yata geçireceğiz. Ekonomi ve finansman
alanında, sanayi ve teknoloji alanında tarım ve
hayvancılık alanında dışa bağlılıktan kurtulmuş
bir Türkiye olacağız. Dış borçlanmadan kurtul-
muş, alan el değil veren el konumuna gelmiş, fi-
güran değil senarist, dış ticaret açığı veren değil;
dış ticaret fazlası veren, katma değerli üretim ve
ihracat yapan, otomobilini, uçağını tankını, heli-
kopterlerini, füzelerini, hava savunma sistemini,
İHA'larını ve SİHA'larını bugün olduğu gibi
yüzde 60 oranda değil; yüzde 100 oranında
yerli ve milli olarak üreten bir Türkiye olacağız.

Kişi başına 30 bin dolarlık milli gelir seviyesine
gelmiş bir Türkiye ve hepsinden önemlisi Ame-
rika ve İsrail'in Orta Doğu'daki planlarına 'dur'
diyebilen bir Türkiye haline geleceğiz" dedi.

Kongre sonrası partililerle fotoğraf
çektiren Erbakan, ar-

dından
kentten ay-
rıldı. DHA

Mazlumların
koruyucusuyuz
Büyük Birlik Partisi (BBP) Genel Başkanı
Mustafa Destici, “Nerede bir mazlum, bir 
yoksul, bir mağdur, bir Türk, bir Müslüman
varsa bizim kardeşimizdir, soydaşımızdır,
dindaşımızdır ve büyük Türk milletinin
koruması ve kalkanı altındadır” dedi

BBP Genel Başkanı Mustafa Destici,
memleketi Eskişehir'de partisinin Gün-
yüzü İlçe Başkanlığı olağan kongresine

katıldı. Günyüzü Belediye Kültür Merkezi'ndeki kon-
grede partililer tarafından karşılanan Destici, vatan-
daşlarla sohbet etti. BBP Genel Başkanı Mustafa
Destici, Rusya-Ukrayna savaşını hatırlatarak İsrail’in
de saldırına devam ettiğini söyledi.

Araplar sadece seyretti

Türkiye dışında hiçbir ülkenin saldırılara karşı konuş-
madığını belirten Destici, "Güçlü olan ne yapıyor?
Güçsüz olana hiçbir kanun, kural tanımadan, ulus-
lararası hukuka bakmadan işgal ediyor, bombalıyor.
Bugün aynısını Siyonist ve terörist İsrail yapıyor.
Sözde devlet olan İsrail yapıyor. Önce Gazze'de 10
binlerce masumu öldürdü. 50 binin üzerinde insan
hayatını kaybetti. Bunun 10 binden fazlası çocuk. 20
bine yakını kadın, yaşlı, 50 binden fazla olan insanın
hemen hemen tamamı sivil. Yetmedi Lübnan'a, Suri-
ye'ye saldırdı. Kimse 'dur' dedi mi? Kimse 'dur' diye-
bildi mi, diyemedi. İslam İşbirliği Teşkilatı'na üye
ülkeler sadece konuştu. Arap dünyası sadece seyretti.
Oraların liderleri, kendi koltuklarını korumanın pe-
şine düştü. Sadece Türkiye, Türkiye Cumhurbaş-
kanı, Türkiye devleti konuştu. Bizler, Dışişleri
Bakanımız konuştu. Diğerleri ağızlarını açıp, iki
kelam dahi edemedi. Neden? Çünkü bu asil ve necip
Türk milleti her zaman mazlumun, mağdurun,
Müslüman'ın ve soydaşının yanında olmuştur. Bun-
dan sonra da olmaya devam edecektir. Bu toprakla-
rın mayasında bu vardır. Doğu Türkistan, Filistin,
Kırım ve Myanmar da bizim davamızdır. Velhasıl ne-
rede bir mazlum, yoksul, mağdur, Türk, Müslüman
varsa o bizim kardeşimizdir, soydaşımızdır, dindaşı-
mızdır ve büyük Türk milletinin koruması ve kalkanı
altındadır" diye konuştu. DHA

İyi bir politika şart
Gelecek Partisi Genel Başkanı Ahmet Davutoğlu,
iyi bir tarım politikasının hayata geçirilmesi
gerektiğini belirterek, “Sen Ukrayna’nın,
Rusya’nın çiftçilerini beslersen Edirne’deki
buğday üreticisi ne yapacak?” diye sordu

Gelecek Partisi Genel Başkanı Ahmet
Davutoğlu, Edirne’nin Karaağaç Ma-
hallesi’ndeki bir tesiste gerçekleşen

basın toplantısına eşi Sare Davutoğlu ile birlikte
katıldı. Toplantıya Edirne Ziraat Odası Başkanı
Hüseyin Arabacı, Gelecek Partisi Edirne İl Başkanı
Havva Aksoy, sivil toplum kuruluşları temsilcileri
ve partililer katıldı. Üreticiye sahip çıkılması gerek-
tiğini, Türkiye’nin fiyatı düşürmek için buğday ithal
edeceğini ifade eden Davutoğlu, şunları kaydetti:
"Edirne başımızın tacı ama şu anda benim için
gönül yarası. Maalesef gerek merkezi yönetimler
gerekse yerel yönetimler ve merkezi yönetimler ara-
sındaki ihtilaflar sebebiyle Edirne her geçen gün ir-
tifa kaybediyor. Bu beni üzüyor. Bir ülke her
konuda yükselir ve her konuda birden zayıflar
düşer. Bakın tarımda vahim bir tabloyla karşı karşı-
yayız. Pandemi dönemini hatırlayın, nasıl telaşlan-
dık değil mi? Gıda lojistiği bağlamında. Bir anda
gıda tedariği konusunda sıkıntılar doğdu.”

Bu iş oturmakla
OLMAZ
Partisinin düzenlediği "İsrail’e geçit yok" buluşmasında
konuşan Vatan Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek,
Erdoğan'a yönelik, “Birinci önerimiz, madem
başkomutan, başkomutanlık oturarak olmaz” dedi

Vatan Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek, partisinin
Sakarya Caddesi’nde düzenlediği “İsrail’e geçit yok”
buluşmasında konuştu. Buluşmaya katılanlar, "Diren

İran, Türk milleti seninle", "Kürecik’e el konsun, İsrail kahrolsun",
"Kahrolsun Amerikan emperyalizmi", "Kahrolsun İsrail siyo-
nizmi" sloganları attı.  Perinçek, konuşmasında, Erdoğan'a öne-
ride bulunarak, Kürecik Radar Üssüne Türk Silahlı Kuvvetleri
tarafından el konulması çağrısında bulundu. Perinçek, "Türkiye
Büyük Millet Meclisi adına savaşlarda başkomutanlık yetkisini ve
sorumluluğunu üstlenmektedir. Başkomutanlık oturarak olmaz.
Başkomutanlık İran'a bombalar yağarken, seyrederek olmaz.
Başkomutanlık Filistin'in, Gazze'nin üzerine o kahpe saldırılar
devam ederken seyrederek olmaz" dedi.

Erdoğan'a seslendi

Perinçek “Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan,
Türkiye’yi yönetiyor. Omuzunda büyük sorumluluklar var. Al-
nında büyük yazılar var. Sayın Cumhurbaşkanımıza iki önerimiz
var. Birinci önerimiz madem başkomutan, başkomutanlık otura-
rak olmaz. Başkomutanlık İran’a bombalar yağarken seyrederken
olmaz. Başkomutanlık Filistin’in, Gazze’nin üzerine o saldırılar
devam ederken seyrederek olmaz. Başkomutanın yapacağı iş var.
Kürecik Üssü’ne Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından derhal el ko-
nulmalıdır. Başkomutan emredecek. Emretmezse, o başkomu-
tanı Türkiye bulur. Türk milleti olarak kardeşimiz İran’a
bombaların, füzelerin hedefini gösteren bir Kürecik Üssü’nü iha-
net olarak görüyoruz” diye konuştu.  HABER MERKEZİ



A BD Başkanı Trump, Truth sosyal
medya hesabından yaptığı açıklamada,
"İran’daki üç nükleer tesise yönelik son

derece başarılı saldırımızı tamamladık." ifadele-
rini kullanarak, bombardımana katılan uçakların
İran hava sahası dışına çıktığını duyurdu.
Trump, "Fordo nükleer tesisine tam kapasiteli bir
bomba attık." ifadelerine yer verdi. Tüm uçakla-
rın güvenli bir şekilde üslerine dönüş yolunda ol-
duğuna işaret eden Trump, "Büyük Amerikan
savaşçıları" olarak nitelendirdiği pilotları tebrik
etti. Dünyada başka hiçbir ordunun bu operas-
yonu gerçekleştiremeyeceğini iddia eden Trump,
açıklamasını "Şimdi barış zamanı" ifadeleriyle ta-
mamladı.

Trump: İran'ı vurduk 

Trump, konuya ilişkin sosyal medya hesabından
yaptığı ikinci paylaşımda, Beyaz Saray’dan halka
sesleneceğini duyurdu. “ABD, İsrail ve dünya için
tarihi bir an.” ifadelerini kullanan
Trump, İran’ın artık bu savaşı sonlandır-
maya razı olması gerektiğini belirtti. Ameri-
kan Axios haber sitesinin İsrailli bir yetkiliden
aldığı bilgiye göre, saldırıda B-2 ağır bombardı-
man uçakları kullanıldı. ABD Başkanı Trump,
Amerikan uçakları ve denizaltılarıyla gerçekleşti-
rilen saldırı sonucu, İran'ın kilit nükleer zengin-
leştirme tesislerinin "tamamen yok edildiğini"
söyledi. Trump, İran'ın üç ayrı nükleer tesisine
gerçekleştirilen saldırının ardından yaptığı basın
açıklamasında, "İran'ın kilit nükleer zenginleş-
tirme tesisleri tamamen yok edildi." dedi.

İran barış yapmak zorunda 

İran'a düzenlenen saldırıda İsrail Başbakanı Bin-
yamin Netanyahu ile takım olarak çalıştıklarını
belirten Trump, "İran barış yapmak zorunda. Bu
yapılmazsa sonraki saldırılar çok
daha ağır olacak." diye konuştu.
"Amacımız İran'ın nükleer
zenginleştirme kapasitesini
yok etmek ve dünyanın bir
numaralı terör destekçisi
devletinin oluşturduğu
nükleer tehdidi durdur-
maktı." ifadelerini kulla-

nan Trump, bu
geceki saldırıları
"muhteşem
bir başarı"

olarak değerlendirdi.
Trump, Netanyahu
ve İsrail ordusuna
desteklerinden
dolayı teşekkür
ederek, "Bu
geceki, hepsi-
nin en zo-
ruydu, açık
ara ve belki
de en ölüm-
cül olanıydı.
Ancak barış
hemen gel-
mezse, diğer he-
deflerin peşine
hassasiyetle, hızla
ve beceriyle düşece-
ğiz." şeklinde konuştu.
İran'a düzenle-

nen saldı-

rıyı
dün-
yada
başka yapabile-
cek hiçbir ordunun bu-
lunmadığını söyleyen Trump,
şunları kaydetti: "Tanrı'yı sevdiğimizi ve büyük
ordumuzun onları koruduğunu söylemek istiyo-
rum. Tanrı Orta Doğu'yu korusun. Tanrı İsrail'i
korusun ve Tanrı Amerika'yı korusun." Trump,
Truth Social hesabından yaptığı son açıklamada
da "İran'ın Amerika Birleşik Devletleri'ne yönelik
herhangi bir misillemesi, bu gece tanık olunan-
lardan çok daha büyük bir güçle karşılanacaktır."

ifadelerine yer verdi.

Rejim değişikliği istemiyorlar

ABD, İran'daki üç nükleer tesisi vur-

duktan sonra Tahran ile
iletişime geçerek

amacının rejim de-
ğişikliği olmadı-

ğını iletti.
Amerikan
CBS News'in
ABD'li kay-
naklarına
dayandırdığı
habere göre,
Washington
yönetimi

İran'daki üç
nükleer tesisi

vurmasının ar-
dından Tahran'a

diplomatik bir mesaj
ileterek, bu saldırıların

tamamen kendileri tarafın-
dan gerçekleştirildiğini ve

rejim değişikliği
yapmak

gibi bir ni-
yetlerinin olmadığını vurguladı. CBS
News, daha önce de ABD yönetimindeki
birçok kaynaktan aldığı bilgiye dayanarak, Baş-
kan Trump’ın İran’ın dini lideri Ayetullah Ali Ha-
maney’i öldürme planına karşı çıktığını
aktarmıştı.

Netanyahu teşekkür etti 

İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu, İran'ın üç
nükleer tesisine saldırı düzenlediklerini duyuran

ABD Başkanı Donald Trump'a teşekkür etti.
Başbakan Netanyahu, X hesabın-

dan, İran'ın nükleer tesisle-
rini vurma kararı

alan ABD Baş-
kanı

Trump'a görüntülü teşekkür mesajı yayınladı.
Netanyahu, "Tebrikler Başkan Trump. ABD'nin
muhteşem ve hakkaniyetli gücüyle İran'ın nük-
leer tesislerini hedef alma yönündeki cesur kara-
rınız tarihi değiştirecek." ifadesini kullandı.
İsrail'in İran'a başlattığı saldırılarla "şaşırtıcı işler"
yaptığını öne süren Netanyahu, ABD'nin, bu
gece gerçekleştirdiği saldırıyla gerçekten "eşsiz bir
başarıya imza attığını" savundu. ABD'nin İran'a
saldırısının Orta Doğu'yu barışa taşıyacak "tarihi
bir dönüm noktası" olduğunu savunan Netan-
yahu, "Başkan Trump ve ben sık sık güç yoluyla
barış deriz. Önce güç gelir, sonra barış gelir. Ve
bu gece Başkan Trump ve ABD büyük bir güçle
hareket etti." iddiasında bulundu.

İsrail ile tam koordinasyon

Başbakan Binyamin Netanyahu, daha sonra, İb-
ranice yayınladığı videolu mesajında da ABD
saldırısının İsrail ordusuyla "tam koordinasyon”
içinde yürütüldüğünü söyledi. İran'a saldırının
hemen ardından Trump'la telefon görüşmesi
gerçekleştirdiğini belirten Netanyahu, ABD
Başkanı'nın kendisini, İsrail ordusunu

ve halkını tebrik ettiğini
belirtti. Netanyahu, Trump'ı "İsrail'in harika bir
dostu" olarak niteledi.

Tomahawk füzesi kullanıldı

ABD'nin, İran'ın üç nükleer tesisinden en önem-
lisi olan Fordo'yu 6 sığınak delici mühimmat kul-
lanarak vurduğu, diğer iki tesisin ise bölgedeki
Amerikan denizaltılarından fırlatılan 30 Toma-
hawk füzesiyle yok edildiği iddia edildi. Fox
News sunucusu Sean Hannnity, canlı yayınlanan
programında, ABD Başkanı Donald Trump'la az
önce telefonla görüştüğünü ve Trump'ın kendi-
sine İran'ın nükleer tesislerine yönelik saldırılarda
yaklaşık 645 kilometre uzaklıktaki Amerikan de-
nizaltılarından 30 Tomahawk füzesinin de fırla-
tıldığını ilettiğini söyledi. Daha önce İran'ın
Fordo nükleer tesisi için en az 2 adet GBU-57
A/B "Büyük Ordonat Delici" sığınak avcısı (bun-

ker buster) mühimmat kullanılması gerektiği-
nin dile getirildiğini hatırlatan Hannity,

ancak ABD Başkanı ile yaptığı konuş-
mada 6 sığınak delici mühimmatın kul-

lanıldığını öğrendiğini belirtti.
Hannity, "Diğer iki büyük İran nük-

leer tesisi olan Natanz ve İsfahan,
yaklaşık 645 kilometre uzaktaki
Amerikan denizaltıları tarafın-
dan fırlatılan 30 Tomahawk fü-
zesiyle yok edildi." ifadelerine
yer verdi.

Sığınak delici
bombalar

İsrail’e ait B-2 tipi 6 savaş
uçağının ABD’nin İran'da

üç nükleer tesise düzenlediği saldırılara iştirak et-
tiği öne sürüldü. İsrail’in Kanal 14 Televizyo-
nu’nun haberine göre, adı açıklanmayan üst
düzey bir İsrailli yetkili, ABD'nin İran'daki Fordo,
Natanz ve İsfahan nükleer tesislerine düzenlediği
saldırıya 6 adet B-2 bombardıman uçağının ka-
tıldığını söyledi. ABD Başkanı Trump’ın Başba-
kan Binyamin Netanyahu’ya İran’ın nükleer
tesislerine yönelik saldırının zamanlamasını bil-
dirdiğini belirten yetkili, ABD’nin İran’ın nükleer
tesislerine yönelik saldırısını, ülkenin nükleer
programına vurulmuş “öldürücü bir darbe” ola-
rak tanımladı.

Füzeler misilleme için ateşlendi

İsrail ordusu, İran'dan füzeler ateşlendiğini du-
yurarak sığınaklara girilmesi çağrısı yaptı. İsrail

ordusundan yapılan açıklamada,
İran'dan yeni bir füze saldırısı dü-

zenlendiği belirtildi. İran'dan
ateşlenen füzeler nedeniyle sığı-
naklardan ayrılmama çağrısı ya-
pılan açıklamada, ikinci bir
duyuruya kadar korunaklı alan-
larda kalınması gerektiği ifade
edildi. Hava savunma sistemle-
rinin füzeleri engellemeye çalış-

tığı vurgulanan
açıkla-
mada,

ülke-
nin
pek

çok kentinde alarmların dev-
reye girdiği kaydedildi. İran'ın İsrail'e 35 füzeyle
düzenlediği misillemede Tel Aviv ve Hayfa'da
isabetler olduğu bildirildi İran'ın sabah 07.30 su-
larında İsrail'e art arda 2 salvo halinde yaklaşık
35 füzeyle düzenlediği misilleme saldırısında Tel
Aviv ve Hayfa'da en az 4 noktada doğrudan isa-
betler olduğu belirtildi.
İsrail acil yardım servisi Kızıl Davut Yıldızı, doğ-
rudan ve şarapnel isabeti nedeniyle 10 ihbar al-
dıklarını açıkladı. Kızıl Davut Yıldızı, en az 23
kişinin yaralandığını ve isabet alan bölgelerde ça-
lışmaların devam ettiğini aktardı. Füzelerin isa-
bet ettiği noktalarda büyük hasar meydana
geldiği ifade edildi.

4 bölge doğrudan vuruldu 

İran'ın İsrail'in merkezine ve kuzeyine başlattığı
saldırı nedeniyle ülke genelindeki alarmların dev-
reye girmesinin ardından fırlatılan yaklaşık 35 fü-
zeden bir kısmının engellenemediği ve bazı
noktalara isabet ettiği belirtildi. İsrail'in Yedioth
Ahronoth gazetesi, yaklaşık 35 füzeyle düzenle-
nen saldırıda kuzeydeki Hayfa, başkent Tel
Aviv'in merkezi ve yakınlarındaki Ness Ziona ile
Beer Yakov'da olmak üzere 4 noktadaki yapılara
doğrudan isabet olduğunu bildirdi. İsrail ordu-
sundan yapılan açıklamada, sığınaklardan çıkıla-
bileceği ve arama kurtarma ekiplerinin isabet
alan noktalarda ülke genelinde faaliyet gösterdiği
kaydedildi. Ayrıca, İran'ın füze saldırısı sırasında
Hayfa'da sirenlerin çalmadığı, bir füzenin isabet
ettiği bölgede olaya ilişkin incelemelerin sürdüğü
belirtildi. İsrail'de  07.30 sularında İran'dan ateş-
lenen füzelerin tespit edildiği açıklanmış ve bir-
çok bölgede alarmlar devreye girmişti. AA
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İstanbul'da konuşan İran Dışişleri Bakanı Abbas Erakçi, "İran en
güçlü şekilde ABD'nin saldırgan askeri operasyonunu kınamaktadır.
İran'ı sadece ABD askeri saldırganlığına karşı değil İsrail'in saldırı-
larına karşı da koruyacağız." dedi. Erakçi, şunları kaydetti: "(İran'ın)
BM Şartı ve ilgili maddeleri çerçevesinde yasal meşru biçimde ken-
dini koruma hakkı vardır ve her türlü tedbiri alacaktır. İran'a diploma-
siye geri dönün çağrısında bulunmanın pek anlamı yok. Ülkemiz
saldırgan bir tutumla karşı karşıya. Kendimizi koruma hakkımız çer-
çevesinde ihtiyaç duyduğumuz ve gerekli oranda cevap vermemiz ge-
rekiyor. (ABD-İsrail) Diplomasi taraftarı olmadıklarını kanıtladılar.
Sadece tehdit dilinden anladıklarını gösterdiler." İran Dışişleri Bakanı
Erakçi, öğleden sonra Moskova'ya gideceğini ve yarın sabah Rusya
Devlet Başkanı Putin ile bir toplantı yapacaklarını söyledi. Erakçi,
ABD'ye misilleme olasılığına ilişkin, "Bir dizi seçenek var önümüzde bu
kadar söyleyeceğim." dedi.

Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov, ABD'nin İran'a düzenlediği
saldırının ardından Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin'in ABD
Başkanı Donald Trump ile görüşme planlamadığını, gerekirse
hızla kararlaştırılabileceğini bildirdi. Peskov, Rus haber ajansı
TASS'a açıklamada bulundu. ABD'nin İran'a saldırısının ardın-

dan Putin’in Trump’la görüşme planının bulunup bulunmadığı
sorusuna Peskov, "Şimdilik yok ancak olası temas hızla ka-
rarlaştırılabilir." yanıtını verdi. Trump, İran'da Fordo, Natanz
ve İsfahan olmak üzere üç nükleer tesise hava saldırısı dü-
zenlediklerini açıklamıştı.

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
koruyacağız

IRAN’I 
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IRAN’I 
koruyacağız

Yeni bir dünYa
savası kapıda!

ABD Başkanı Donald
Trump, İran’da Fordo, Natanz ve

İsfahan olmak üzere üç 
nükleer tesise hava saldırısı
düzenlediklerini belirtti. ABD 

saldırısının ardından İran füzeleri Tel
Aviv ve Hayfa'yı hedef alırken, İsrail

ordusu da İran’a saldırı
başlattı

Putin ne 
yaPacak?



SoSyal medya kanalla-
rından paylaştığı prog-
ramda 'Cumhurbaşkanını

hedef alan tehdit içerikli sözler'
sarf etmesi nedeniyle hakkında
re’sen soruşturma başlatılan ve
dün akşam saatlerinde gözaltına
alınan Fatih Altaylı adliyeye sevk
edildi. Altaylı'nın savcılık ifadesi
ortaya çıktı. İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı Fatih Altaylı hak-
kında, 20 Haziran 2025 tarihinde
sosyal medya kanallarından pay-
laştığı programda Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ı
hedef aldığı ve tehdit içerikli söz-
ler yayınladığı iddiasıyla, ‘Cum-
hurbaşkanını tehdit’ suçundan
re’sen soruşturma başlattı. So-
ruşturma kapsamında 21 Hazi-
ran Pazar günü akşam
saatlerinde gözaltına alınan Al-
taylı adliyeye sevk edildi. Altay-
lı'nın savcılıkta verdiği ifade
ortaya çıktı.

hakaret maksadım yoktur

Fatih Altaylı savcılık ifadesinde,
"20 Haziran tarihinde yapmış ol-
duğumuz yayında Cumhurbaş-
kanına karşı herhangi bir tehdit
veya hakaret maksadım yoktur.
Araştırma şirketinin yapmış ol-
duğu anketlerde Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın kaydı hayat şartıyla
Cumhurbaşkanlığı yapmasına
onay verip vermedikleri yönünde
araştırma yapılmış, vatandaşla-
rın yüzde 70’i de böyle bir ana-
yasa değişikliğine onay
vermeyeceklerini söylemiştir.

Yapmış olduğumuz bu yayında
da, bu konuyla ilgili Türk halkı-
nın Tanzimat’tan bu yana oy kul-
lanarak devlet yönetiminde etkin
olmayı sevdiğini, benimsediğini
ve herhangi bir kişiye kendi isteği
ve denetimi dışında devlette üst
düzey görev yapma iznini peşi-
nen vermekten hoşlanmadığını
beyan ettim. Türk halkının ken-
dini yönetenlere karşı her zaman
eleştirel bir tutum takınabildiğini,
padişahlar döneminde dahi pa-
dişahların eleştirildiğini, tarihe
meraklı entelektüel kimliğim ile
ifade ettim. Söylemiş olduğum
şeylerin aynıları ya da benzerleri
daha önceki tarihlerde, Murat
Bardakçı ve Erhan Afyoncu gibi
yakın tarihimiz üzerine uzman
olan biliminsanları tarafından da
defalarca söylenmiştir" dedi.

Video kesilip kurgulanmış

Altaylı ifadesinin devamında,
"Burada kesinlikle Cumhurbaş-
kanına tehdit veya tehdit algısı çı-
karılacak beyanım yoktur.
Herhangi bir ima dahi yoktur.
Olayın bu şekilde anlam bütün-
lüğü değiştirilerek saptırıldığını,
sadece tarihe bilgi vermeye yöne-
lik beyanlarımın bilinçli bir şe-
kilde Cumhurbaşkanını tehdit
ediyormuşum gibi yansıtıldığını
görmekteyim. Bu algı bozulma-
sından ve sözlerimin çarpıtılma-
sından şahsım sorumlu değildir.
Zira Sayın savcılık makamına
sunmuş olduğum USB içeri-
sinde bulunan suça konu edilen

videolar izlendiğinde, yaklaşık 3
dakika olan orijinal video benim
açıklama yaptığım ve tarihsel
bilgi verdiğim videodur. Diğer
yaklaşık 30 saniyelik kısa olan
video ise bu videoların kesilerek
anlam bütünlüğü oluşturulacak
şekilde sanki Cumhurbaşkanını
tehdit ediyormuşum algısı yarat-
mak için kurgulanmış ve kamuo-
yuna sunulmuş videodur.
Orijinal olan video izlendiğinde
herhangi bir şekilde Cumhurbaş-
kanını kastederek halk nazarında
tehditvari bir konuşma yapmadı-
ğım, konuşmanın tamamen ta-
rihsel olduğu açıkça görülecektir.
45 yıllık meslek hayatım boyunca
sayısız televizyon programına ka-
tıldım ve köşe yazıları yazdım.
Bunların herhangi birisinde bıra-
kın Cumhurbaşkanını, herhangi
bir vatandaşı dahi tehdit etmişli-
ğim yoktur. Bu suçlamalarla
daha önce herhangi bir adli so-
ruşturma ya da kovuşturma dahi
geçirmedim. Burada kesinlikle
tehdit maksadım yoktur, şahsen
tanımış olduğum Cumhurbaş-
kanı Erdoğan’a yönelik eleştiri
hakkımı kullandım, tehdit benim
asla yaptığım bir şey değildir. Ay-
rıca savcılık sevk evrakında TCK
310/2 maddesi uyarınca suçlan-
dığımı gördüm. Ancak bu suçun
oluşabilmesi için fiili bir hareket
gerekliliği açıkça belirtilmiştir. Bu
nedenle sadece sözlerimden do-
layı, suçun maddi unsurları oluş-
mamıştır" ifadelerini kullandı.
Dha

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
iştiraklerinden Beltur’da çalı-
şan DİSK Dev Turizm-İş

üyesi 3 işçi, “Whatsapp grupla-
rında yaptıkları paylaşımlar ve 
performans düşüklüğü” gerekçe-
siyle işten çıkarıldı. İşten atılan iş-
çiler, Beltur Genel Müdürlüğü’nün
bulunduğu Hidiv önünde direnişe
başladı.
Dev Turizm-İş Sendikası Genel Sekre-
teri Gökhan Aslan, burada yaptığı
açıklamada, Beltur yönetimi bu hu-
kuksuzluktan vazgeçmediği takdirde
direnişi tüm Beltur tesislerine yaya-

caklarını söyledi. Eylem boyunca
“İşimizi geri istiyoruz!”, “Haksız-
lığa sessiz kalmıyoruz!”, “Beltur iş-
çisi köle değildir!” sloganları atıldı.

Ülkede adalet yok

Eylem sırasında konuşan Dev Tu-
rizm-İş Sendikası Genel Sekreteri
Gökhan Aslan, işçilerin hukuksuz şe-
kilde işten çıkarıldığını belirterek şu
ifadeleri kullandı: “Ülkede adalet yok,
Beltur’da da yok! Ülkede hukuksuzluk
var, Beltur’da da var! Ülkede emekçi-
ler alın terlerinin karşılığını alamıyor,
Beltur’da da alamıyor! Ülkede mil-

yonlar geçinemiyor, Beltur işçileri de
geçinemiyor! Ülkede baskıyla insanlar
sindirilmeye çalışılıyor, Beltur işçile-
rine de bugün aynısı yaşatılıyor! Ülke
yönetiminde eleştirdiğiniz ne varsa ay-
nısını yapıyorsunuz. Nitelikli kamusal
hizmet sunması gereken Beltur’u çok
kötü yönetiyorsunuz. Sizi İstanbullu-
lara buradan şikâyet ediyoruz! Atılan
işçileri derhal geri alın! Bu haksızlık-
tan, hukuksuzluktan vazgeçin! Aksi
takdirde bu direnişi tüm Beltur tesisle-
rine taşıyacağız. Her gün bir başka te-
sise giderek bu haksızlığı 16 milyon
İstanbulluya anlatacağız!”
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E n düşük emekli maaşı 14 bin 469 TL. Milyon-
larca dul ve yetim maaşı olanlar bu parayı da
maalesef alamıyor. Yaşam maliyetlerinin çok

hızlı arttığı ülkemizde emekli olmak demek geçim der-
dinin daha da artması anlamına geliyor. 16,5 milyon
emekli, dul yetim maaşı alan vatandaşımız bulunuyor.
Bu maaş oranlarıyla emeklinin yüzünü gülmesi müm-
kün değil!

% 17 zam yeter mi?

Emekli Temmuz zammını merakla bekliyor. Mevcut-
taki enflasyon rakamlarıyla emeklilerimize % 17 civa-
rında bir zam yapılacak. 15 bin TL maaşı olan 17 bin
550 TL alacak. Bu zam emeklinin kanayan yarasına
derman olmayacak. Artık emeklinin bu çilesine son
verme zamanı gelmedi mi?

Emekli borç bataklığında

En düşük emekli maaşının 25 bin TL olması gereki-
yor. Emeklilerimiz bankalara borçlu, eşine dostuna
borçlu. Artık nefes alacak hali kalmadı. Bu durumun
bilinmesine rağmen maalesef adım atılmıyor. Ekonomi-
mizin iyiye gittiği iddia ediliyor ama ben emekliye baktı-
ğımda emekli perişan, işçiye, asgariye ücretliye
baktığımda hepsi gırtlağına kadar borç bataklığında.
Hangi ekonomi, kimin ekonomisi iyiye gidiyor bilmiyo-
rum.

Emekli için çay lüks

Kahve köşelerinde, çay bahçelerinde 1 çay bile içmek
emeklimiz için lüks oldu! En ucuz çay 15 TL... Beledi-
yeye ait olan yerlerde ise en ucuzu 10 TL. Emekli arka-
daşına bir bardak çay ısmarlayamıyor. Milyonlarca
emekli bu durumunun görülmesini beklese de Anka-
ra’dan ses yok!

Emekli artık maaşına yapılacak olan zamdan önce
elektrik faturasındaki ateşin sönmesini, marketlerdeki
fiyat artışlarının son bulmasını, kiraların fahiş yükseli-
şine son verilmesini, doğalgaz faturasının cep yakma-
masını istiyor. Emeklinin maaşına % 100 zam yapılsa
da yaşam maliyetleri arttığı sürece paranın satın alma
gücü düşüyor ve para erimeye devam ediyor...

Emekli ne istiyor?

Ülkemizin ekonomik sıkıntılarının en çok çilesini
çeken emeklilerimizin siyasetçilerden bekletintisi sadece
insanca yaşamak. Emekliler ne tatil, ne araba, ne de
lüks bir hayat istiyor. Sadece marketten pazardan lüks
olmayan karnını doyurabileceği gıda ürünlerini almak,
bayramlarda torunlarının cebine 200 TL harçlık koy-
mak, bankaların borç bataklığından kurtulmak istiyor.
Bu ülkeye ömrünü veren emeklilerimiz yoksa çok şey mi
istiyor?

Kalın sağlıcakla...

Minapolat@gmail.com

Mina POLAT
GENÇ BAKIŞ

Emekliye 
en düşük 25 bin TL

Beltur’da çalışan 3 işçi, “Whatsapp paylaşımları ve performans düşüklüğü” 
gerekçesiyle işten çıkarıldı. İşçiler Beltur Genel Müdürlüğü önünde direnişe başladı

ANIL 
BODUÇ

haber

ISCILER ISINI
GERI ISTIYOR

Hakaret gibi bir 
maksadım yok

Gözaltına alınan gazeteci Fatih Altaylı'nın tutuklanması istendi. Altaylı, 
“Cumhurbaşkanı'na yönelik herhangi bir hakaret maksadım olmamıştır” dedi

Esenyurt'ta kültür

SANAT VAR
Esenyurt Belediyesi, kültür ve sanat 
alanındaki etkinliklerine hız kesmeden
devam ediyor. Esenyurt Belediye Tiyatrosu,
usta yazar Turgut Özakman’ın kaleme 
aldığı “Ocak” adlı tiyatro oyununu 
sahneleyerek izleyicilere unutulmaz bir
gece yaşattı. Şehit Erol Olçok Kültür 
Merkezi’nde sahnelenen oyun, hem 
düşündürdü hem de duygulandırdı

Belediyenin tiyatro
kurslarında eğitim alan
kursiyerlerin sahneye

koyduğu oyun, 6 aylık yoğun bir ça-
lışmanın ürünü olarak seyircinin
karşısına çıktı. İlk kez sahne dene-
yimi yaşayan kursiyerler, emeklerini ve sanat
aşklarını büyük bir başarıyla sergiledi. Aile
bağlarını ve yaşam mücadelesini ele alan oyun,
salonu dolduran izleyicilerden tam not aldı.
Eğitmen Hakan Hasanoğlu, kursiyerlerin gös-
terdiği çabayı şu sözlerle dile getirdi: “Oyunu-
muz yaklaşık 6 aylık bir emeğin ürünü.
Kursiyerlerimiz bu süreçte büyük bir özveriyle
çalıştı. Bugün seyirciden aldığımız olumlu tep-
kiler bizi çok mutlu etti. Sanat, toplumu dön-
üştürür. Esenyurt’ta, genç ve sanatla iç içe bir
ilçe. Halkımızı kurslarımıza katılmaya davet
ediyoruz.”

İlk sahne deneyimimdi

Oyunda sahne alan kursiyerlerden Erhan
Çolak ise duygularını şu sözlerle ifade etti: “Bir
tarlayı ektikten sonra ürününü toplama duy-
gusu var ya, şu an tam olarak onu yaşıyorum.
Bu benim ilk sahne deneyimimdi, çok keyif-
liydi. Belediyelerin böyle imkânlar sunması
bizim için büyük bir şans. Bu duyguyu bana
yaşattığı için Esenyurt Belediyesine teşekkür
ederim.”

Çok güzel bir oyun izledik

İzleyiciler de oyun sonrası duygularını paylaştı.
Seyircilerden Tuncay Gümüş, “Çok güzel bir
oyun izledik. Ailemle birlikte geldim ve çok et-
kilendik. Oyuncular harika bir performans ser-
giledi. Tüm ekibe teşekkür ediyoruz” dedi.
Servet Candan Karaokçu ise annesini izlerken
yaşadığı duyguyu şöyle anlattı: “Çok güzeldi,
çok zevk aldım.
Son sahnede
gözlerim
doldu. Annemi
sahnede izle-
mek ayrı bir he-
yecandı.
Onunla gurur
duydum.”

BARIŞ 
KIŞ

haber

Dolaylı bir kıtlık var
CHP’li Ömer Fethi Gürer, artan akaryakıt fiyatlarının tarımı ve gıda erişimini tehdit ettiğini söyledi.
Gürer, çiftçilerin borçlarını ödeyemediğini, vatandaşların ise raflardaki ürünlere yalnızca bakabildiğini
belirtti. Zirai don, kuraklık ve zamların birleştiği bu süreçte “dolaylı bir kıtlık” yaşandığını vurguladı

CHP Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer,,
akaryakıt zamlarının çiftçilere ve ürünle-
rin raf fiyatlarına etkilerinden bahsede-

rek, “Borçlanan çiftçi, borçlarını döndüremez
noktaya geldi. Vatandaş, raflarda ürün olsa bile ce-
bindeki gelirle etiket fiyatını karşılaştırdığında ürüne
bakıp geçiyor. Bu durum, dolaylı bir kıtlık oluşturuyor.
Çiftçiler, borçlarını ödeyememe riskiyle karşı karşıya.
Vatandaşın, emeklinin ve asgari ücretlinin sabit geli-
riyle gıdaya erişimi giderek zorlaşıyor” dedi. CHP
Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, bazı bölgelerde
hasat, bazı bölgelerde ise ekim döneminde traktör,
biçerdöver ve diğer mazotla çalışan makinelerin gi-
derlerinin son zamlarla önemli ölçüde arttığını 
belirtti.

22 yıldır planlama yok

Gürer, akaryakıt zamlarının neden olduğu sorunlara
ilişkin şu değerlendirmelerde bulundu:
“Bu artış doğrudan maliyete yansıyor. Çiftçi, artan

girdi maliyetleri ve kamunun düşük alım fiyatları ne-
deniyle olabildiğince sıkıntılı bir sürece sürükleniyor.
Yetersiz sabit destekler, çiftçiye verilen yardımların
işe yaramadığını gösteriyor. Borçlanan çiftçi, borçla-
rını döndüremez noktaya geldi. Vatandaş, raflarda
ürün olsa bile cebindeki gelirle etiket fiyatını karşı-
laştırdığında ürüne bakıp geçiyor. Bu durum, dolaylı
bir kıtlık oluşturuyor. Çiftçiler, borçlarını ödeyememe
riskiyle karşı karşıya. Vatandaşın, emeklinin ve as-
gari ücretlinin sabit geliriyle gıdaya erişimi giderek
zorlaşıyor.
Kuraklık ve zirai don gibi doğal afetlerin ardından
akaryakıt fiyatlarındaki artış, tarımsal üretimi ve ti-
careti sarsıyor. İklim değişikliğinin neden olduğu sel,
dolu, don, kuraklık ve aşırı sıcaklık gibi olumsuz hava
koşulları tarımsal üretimi ve gıda güvenliğini tehdit
ediyor. AKP iktidarları, 22 yıldır tarımda planlamayı
ihmal etti. Geç de olsa başlanan çalışmalar var. Üre-
tim öncesi ve sonrasında planlama  önemsenerek
sorunlara çözüm getirilmelidir.” HABER MERKEZİ

ZAYİ İLANLARI 
Mehmet Sena Baysoy Adına kayıtlı 

Beko 300 TR marka 02891281 
Sicil Numaralı Yazarkasa post Makinesi
cihazımız kaybolmuştur Hükümsüzdür. 

Büyükçekmece VD. Vergi No:
1330291542 Sarya Dönerciniz 
Mimaroba mahallesi çarmıklı 

caddesi No:14 B/BLK. 
Büyükçekmece / İstanbul

Bağlama kütük numarası 1847330
motor seri numarası 026963 olan 
Ayaz Paşa isimli teknemin ruhsatı 

kayıptır hükümsüzdür



10 www.damgagazetesi.com GÜNDEM
10 14MART 2025CUMA www.damgagazetesi.com GÜNCEL

E v yangınların genellikle elektrik arı-
zaları, açık alev kullanımı, sigara ve
ısıtma sistemleri gibi faktörlerden

kaynaklandığını belirten Doç. Dr. Müge
Ensari Özay, “Mutfak yangınlarının en
yaygın nedenlerinden biri, kızartma yağla-
rının aşırı ısınarak tutuşmasıdır. Özellikle
ocakta unutulan veya yüksek sıcaklıklarda
uzun süre ısıtılan yağlar, kendiliğinden alev
alabilir.” dedi. Mutfak yangınlarını önlemek
için, yemek pişirme sırasında ocak başında
olunması ve özellikle yağların aşırı ısınmasına
izin verilmemesi gerektiğini söyleyen Doç. Dr.
Müge Ensari Özay, “Yağ yangınlarında asla
su kullanılmamalı, bunun yerine yangın batta-
niyesi veya metal kapakla alevlerin havasız bı-
rakılarak söndürülmesi sağlanmalıdır.” dedi.
Üsküdar Üniversitesi İş Sağlığı ve Güvenliği
Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Müge En-
sari Özay, ev tipi yangınlara karşı alınacak ön-
lemleri, can ve mal kayıplarının nasıl önüne
geçilebileceğini anlattı.

Can kayıplarına yol açabilir

Ev yangınlarının, can ve mal kayıplarına yol
açabilen ciddi tehlikeler arasında yer aldığını
kaydeden Doç. Dr. Müge Ensari Özay, şunları
ifade etti: “Bu tür yangınlar genellikle elektrik
arızaları, açık alev kullanımı, sigara ve ısıtma

sistemleri gibi faktörlerden kaynaklanıyor.
Eski veya hasar görmüş elektrik tesisatları,
aşırı yüklenen prizler ve kalitesiz kablolar,
kısa devreye neden olarak yangın çıkma-
sına sebep olabilir. Ayrıca, elektrikli cihaz-
ların uzun süre prizde takılı kalması da
aşırı ısınmaya yol açarak yangın riskini ar-

tırır. Ev içindeki açık alev kaynakları arasında
mumlar, ocaklar, şömineler ve kibrit-çakmak
gibi unsurlar yer alıyor. Özellikle mumlar veya
açık ocak ateşleri, yanıcı maddelerle temas et-
tiğinde yangın çıkmasına neden oluyor. Sigara
izmaritlerinin söndürülmeden bırakılması
veya yatakta sigara içilmesi, mobilya ve yatak
takımlarının tutuşmasına yol açar.”

Elektrikli ısıtıcılara dikkat!

Elektrikli ısıtıcıların perde, halı ve mobilya gibi
yanıcı maddelere çok yakın konumlandırılma-
sının da yangın riski oluşturabileceğini dile
getiren Doç. Dr. Müge Ensari Özay, “Ayrıca,
baca temizliğinin düzenli olarak yapılmaması
da bacada kurum birikimine ve dolayısıyla
yangına sebep olabilir. Alkol bazlı temizleyici-
ler, boya, tiner ve diğer kimyasal maddeler
uygun koşullarda muhafaza edilmediğinde
yangın çıkma ihtimali artmaktadır. Bu tür
maddeler, özellikle sıcak ortamlarda ya da
ateş kaynağına yakın yerlerde bulunduruldu-

ğunda tehlike arz ediyor.” dedi.

Ev yangınları mutfakta çıkıyor

“Mutfak, ev içerisinde yangın riskinin en yüksek
olduğu alanlardan biridir.” diyenDoç.Dr.Müge
Ensari Özay, şöyle devam etti: “Yüksek ısı, açık
alev kullanımı ve yanıcımaddelerin bir arada bu-
lunması nedeniylemutfakta çıkan yangınlar, hızlı
bir şekilde yayılır. Ocağın, fırının veya davlumba-
zın düzenli olarak temizlenmemesi, yağ ve gıda
kalıntılarının birikmesine yol açarak yangın ris-
kini artırır. Özellikle bacalarda biriken yağ tortu-
ları, alevle temas ettiğinde hızla yanabilir.Mutfak
yangınlarının en yaygın nedenlerinden biri, kı-
zartma yağlarının aşırı ısınarak tutuşmasıdır.
Özellikle ocakta unutulan veya yüksek sıcaklık-
larda uzun süre ısıtılan yağlar, kendiliğinden alev
alabilir.Mutfak yangınlarını önlemek için, yemek
pişirme sırasında ocak başında olunmalı ve özel-
likle yağların aşırı ısınmasına izin verilmemelidir.
Yağ yangınlarında asla su kullanılmamalı, bunun
yerine yangın battaniyesi veyametal kapakla
alevlerin havasız bırakılarak söndürülmesi sağ-
lanmalıdır. Ocak, fırın ve diğer gazlı pişirme ci-
hazları açık alev kullanımı nedeniyle yangına yol
açabilir. Ocağın açık unutulması, yemek pişirme
sırasında alevin yanıcımaddelerle temas etmesi
veya gaz kaçağımeydana gelmesimutfak yan-
gınlarına sebeplerindendir. Yanıcımalzemeler

ocak ve fırından uzak tutulmalı, fırın, ocak ve
davlumbaz düzenli olarak temizlenerek yağ biri-
kimi önlenmelidir.”

Yangın tüpü bulundurun

Mutfakta yangın söndürme tüpü ve yangın bat-
taniyesi bulundurulması, duman ve gaz dedek-
törleri kurulup düzenli olarak test edilmesi
gerektiğini anlatanDoç.Dr.MügeEnsari Özay,
“Elektrikli ocaklar, mikrodalga fırınlar, tostmaki-
neleri ve su ısıtıcıları gibi cihazlar, aşırı ısınma
veya kısa devre nedeniyle yangın çıkarabilir.
Hasar görmüş kablolar, arızalı prizler veya cihaz-
ların uzun süre fişe takılı bırakılması risk faktörle-
rindendir. Alüminyum folyo veyametal içeren
kaplarınmikrodalga fırında kullanılması kıvılcım
çıkmasına ve yangına yol açabilir. Ocak ve fırın
kullanıldıktan sonra kapatıldığından emin olun-
malı, gaz kokusu alındığında hemen havalan-
dırma sağlanarak gaz tesisatı düzenli olarak
kontrol edilmelidir. Elektrikli mutfak cihazları ha-
sarlı kablolarla veya aşırı yüklenmiş prizlerle kul-
lanılmamalı, metal içerenmalzemeler
mikrodalga fırına konulmamalıdır.” diye
konuştu.

Tesisatları kontrol edin

Ev yangınlarını önlemek için, elektrik tesisatları-
nın düzenli olarak kontrol edilmesi, eski ve ha-

sarlı kablolar değiştirilerek aşırı yüklenmiş priz-
lerden kaçınılması gerektiğini de kaydedenDoç.
Dr.MügeEnsari Özay, “Açık alev kaynakları,
özelliklemumlar ve ocaklar kullanılmadığında
kapatılmalı ve yanıcımaddelerden uzak tutulma-
lıdır. Sigara izmaritleri tamamen söndürülmeli,
yatakta sigara içmekten kaçınılmalıdır. Elektrikli
ısıtıcılar ve şömineler yanıcımalzemelerden uzak
konumlandırılmalı, bacalar düzenli olarak temiz-
lenmelidir. Yanıcı kimyasallar serin ve havalandı-
rılmış alanlardamuhafaza edilmeli, güneş ışığı
veya ısı kaynaklarından uzak tutulmalıdır. Her
evde yangın söndürme tüpü bulundurulmalı,
duman dedektörleri ve yangın alarmları düzenli
olarak kontrol edilerek erken uyarı sistemi oluştu-
rulmalıdır.” şeklinde konuştu.

AYŞE
ADLI

HABER

EV yangınlarının, genellikle
dikkatsizlik ve önleyici ted-
birlerin eksikliği nedeniyle
meydana geldiğini de ifade
eden Doç. Dr. Müge Ensari
Özay, “Elektrik tesisatları-
nın düzenli bakımı yapıl-
malı, açık alev kullanımına
dikkat edilmeli, sigara kul-
lanımına ilişkin tedbirler

alınmalı ve ısıtma sistemleri
güvenli bir şekilde kullanıl-
malı, yangın söndürme ci-
hazları bulundurulmalı, acil
durum senaryolarına karşı
hazırlıklı olunmalı ve birey-
lerin bu konuda bilinçlendi-
rilerek toplumda güvenlik
kültürü oluşturulmalıdır.”
ifadesinde bulundu.

YANGINÖNCE
MUTFAKTABAŞLIYOR!

Dikkatsizlik
evi yakıyor!

Uzmanlar, mutfak
yangınlarının en yaygın

nedenlerinden birinin, kızartma
yağlarının aşırı ısınarak tutuşması olduğunu
söylerken, Bolu Kartalkaya'da 78 kişinin
yaşamını yitirdiği Grand Kartal Otel'deki
yangının damutfakta kızgın yağın
tutuşmasının ardından alevlerin
üzerine su atılmasıyla
çıktığı biliniyor
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Ulusun Annesi ünvanıyla tanınan BAE Kadınlar Birliği Başkanı, Yüksek 
Anne Çocuk Konseyi Başkanı ve Aile Ghelişim Vakfı  Yüksek Başkanı Şeyha 
Fatima Bint Mubarek adına hazırlanan Ulusun Annesi dijital sergisi açıldı

CUMHURBAŞKANLIĞI 
Millet Kütüphanesi’nde açılan 
dijital sergide, kadınların 

toplumsal konumunu güçlendirme ve 
sosyal kalkınmaya katkıda bulunma 
alanlarında öncü rol üstlenen Şeyha 
Fatıma Bint Mubarak’ın hayatından 
kesitler sunuluyor. Ayrıca Şeyha 
Fatıma’nın kadınların güçlendirilmesi, 
aile ve toplum gelişiminin destek-
lenmesi konularındaki öncü rolü ile 
yerel ve uluslararası düzeyde insani 
girişimlere yaptığı katkıları gösterili-
yor. Serginin açılışına, Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir 
Göktaş, Birleşik Arap Emirlikleri’nin 
Ankara Büyükelçisi Said Saeed Thani 
Al Dhaheri, İçişleri Bakanlığı temsil-
cileri, AK Parti Kadın Kolları Başkanı 
Tuğba Işık Ercan, milletvekilleri ve 
bakan eşleri ile üst düzey yetkililer 
katıldı.Bakan Göktaş, açılış kurdele-
sinin kesilmesinin ardından yaptığı 
konuşmada serginin önemine dik-
kati çekerek, “Ulusun annesi Şeyha 
Fatima Bint Mubarak hem ülkesinde 
hem uluslararası boyutta kadınları, 
kız çocuklarını ve aileyi güçlendirme-
ye yönelik ve insani yardım adına pek 

çok çalışmaya öncülük etmiştir.” dedi.

Gurur duyuyuoruz
Serginin daha önce New York ve 

Moskova’da düzenlendiğini anımsa-
tan Göktaş, şunları kaydetti:

“Bugün Ankara’da milletin evinde, 
milletin kütüphanesinde bu sergiyi 
açmamız bizler için mutluluk kayna-
ğı. Aynı zamanda iki dost ve kardeş 
ülkenin dostluğunun da bir simgesi. 
Geçtiğimiz ay Şeyha Fatima Bint 
Mubarak ülkemizi ziyaret etti. Saygı-
değer hanımefendi Emine Erdoğan’la 
birlikte hem bu konuları ele aldı, aynı 
zamanda insani yardım, kadınlar ve 
kız çocukları konusunda çok önemli 
görüşmeler gerçekleştirdiler. Bizler iki 
ülke arasındaki bu dostluğun, kardeş-
liğin artarak devam etmesinden gurur 
duyuyoruz.” Bakan Göktaş, kadınlara 
ve kız çocuklarına verdikleri destek-
lerden dolayı Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın eşi Emine Erdo-
ğan’a ve Şeyha Fatima Bint Muba-
rak’e teşekkürlerini iletti. Daha sonra 
Bakan Göktaş ve katılımcılara müzik 
dinletisinin sunulduğu sergi alanında 
kahve ve hurma ikram edildi. AA

CUMHURBAŞKANLIĞI 
Millet Kütüphanesi’nde açılan 
dijital sergide, kadınların 

Ulusun Annesi dijitalde

Son dönemde kültür sanat hayatında bir çok çalışmaya imza atan Prof. Dr. Uğur Batı “Ben sanata hep küratörlük 
mantığıyla yaklaşıyorum. Önce temayı üret. O temaya bağlı bir konsept olsun. O anlamlarını ana eserlere yay” dedi

AŞK, büyük pat-
lamalarla değil, 
çoğu zaman sessiz 

değişimlerle sona erer. 
Bir kadının içindeki sevgi 
azaldığında, bu durum 
çoğu zaman küçük ama 
anlamlı işaretlerle kendini 
belli eder. 

Artık hayatına 
ilgi duymuyorsa

Aşık bir kadın, sevdiği 
adamın ne yaptığıyla, nasıl 
hissettiğiyle içgüdüsel 
olarak ilgilenir. Ancak bu 
ilgi kaybolduysa; ne işle 
uğraştığı, nereye gittiği, 
neyi başardığı artık merak 
konusu olmuyorsa, bu 
ilgisizlik duygusal bir ko-
puşun habercisidir.

Ortak paylaşımlar 
azaldıysa

Eskiden birlikte ya-
pılan şeyler artık yalnız 
yapılmak isteniyorsa, bu 
bir başka uyarı işaretidir. 
Kadın kendi alanını geniş-

letip partneriyle geçirdiği 
zamanı azaltmaya başla-
dıysa, bu yalnızca bireysel-
leşme değil, uzaklaşmadır.

Gelecek planları 
ortadan kalktıysa

Birlikte geçirilen 
zamanın ötesinde, artık 
geleceğe dair bir planlama 
yapılmıyorsa —akşam ne 
yapılacağı, hafta onunun 
nasıl geçirileceği ya da ta-
til planları gibi— sevgi de 
bu plansızlıkta çözülmeye 
başlamış olabilir.

Eskiden güldüğü şeyler 
artık sıradan geliyorsa

Bir kadının sevgisini 
kaybettiğini anlamanın en 
sade yollarından biri de 
budur: Artık onun şaka-
larına gülmüyor, anlattığı 
hikâyelere ilgi göstermi-
yor, ses tonu bile sabit 
kalıyorsa... Ve bu durum 
diğer tüm işaretlerle 
birleşiyorsa, sevgi yavaşça 
sahneden çekilmiş olabilir.

Kadınlar sevgiyi 
böyle bitiriyor!
Bir kadının sevgisi bittiğinde bunu bağırarak değil, 
davranışlarıyla gösterir. Ancak birçok erkek, bu sessiz 
değişimlerin farkına bile varmaz. Oysa bazı küçük ama 
etkili işaretler, duygusal kopuşun habercisi olabilir
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Harvard Business Review, Bloomberg 

Businessweek, Brand Map, Inde-
pendent ve Milliyet gibi birçok ya-

yında yazarlık yapan Batı, “Reklamın Dili”, 
“Marka Yönetimi”, “Enneagram ile Kişilik 
Analizi”, “Kendine İyi Bak”, “Dijital Oyun-
lar”, “Tüketici Davranışları”, “Ben Bilmem 
Beynim Bilir” ve “Sinaps”ın da aralarında 
olduğu birçok kitaba imza attı. Reklam-
cılık, marka danışmanlığı, iletişim bilimi 
ve nöropazarlama alanlarında uzman ve 
akademisyen Batı’nın “Azraa-eel Menkıbe-
leri” adlı romanı, “Aşkın Karanlık Yüzü”, 
“Karanlık Yılbaşı Hikayeleri” ve “Anadolu 
Korku Öyküleri” adlı öykü kitapları da 
bulunuyor. Birçok serginin küratörlüğünü 
üstlenen Batı, yakın dönemde İstanbul’da 
açılan, ressam Akın Ekici’nin süprematik 
fraktal resimlerinden oluşan “Supremacy 
In Fractals: Unfinished Things” sergisiyle 
Kocaeli Seka Sanat İhtisas Merkezi’nde 
izleyiciyle buluşan “Bir Zaman Fraktalı” 
sergisine imza attı.

Bir kültür hazinesi fikri
Çalışmalarına ilişkin AA mu-

habirine açıklamalarda bulunan 
Batı, konsept danışmanlığını üst-
lendiği, Erciyes Dağı’nın binlerce 
yıllık tarihi ve mitolojik dokusunu 
ele alan “Kapadokya’nın Gizemli 
Mabedi: Erciyes” belgeseline iliş-
kin, “Türkiye’de çekilmiş yapay 
zeka destekli ilk belgesel projesi 
oldu. Oldukça da iyi sonuç verdi. 
Türkiye’nin her yeri adeta kültür 
başkenti. Bunlardan bir tanesi de 
aslında Kapadokya.” ifadelerini 

kullandı. Batı, belgeselin Doğan Tekatlı 
yapımcılığında ve Zafer Geyikçi yönetmen-
liğinde hazırlandığını belirterek, şu bilgileri 
verdi: “Kapadokya’yı destinasyon olarak 
tanımlayacak bir kültür hazinesi oluşturma 
fikriyle yola çıktık. Tamamen gönüllülük 
projesiydi. Öyle de ilerledi. Daha sonra sağ 
olsun Kayseri Belediyesinin de özellikle 
yayınlanma aşamasında desteği oldu. İyi bir 
proje oldu. Senaryoya, projenin iletişimine, 
konseptine, temasına katkım beni çok mutlu 
ediyor ama her şey ekiple başladı. Eğer 
Kapadokya, destinasyon olarak bütünlüklü 
tanımlanır, anlamıyla, mitolojisiyle, hika-
yesiyle, daha fazla sayıda insana ulaşırsa 
Türkiye’nin katma değerli turizm yapabilme 
yönünde önü açılacaktır. Belki bundan son-
ra o bölgede başka belgeseller, diziler, uzun 
metraj filmler çekilir.”

Bilim insanları belgeselde
Koramaz Vadisi’ne dair de bir belgesel 

çektiklerini aktaran Batı, “Doğan Tekatlı ve 
yönetmen Ali Parıltı ile bu sefer Koramaz 
Vadisi’nden başlayıp, Kapadokya’ya uzanan 

başka bir yolculuğu resmetmeye 
başladık. Dünya çapında önemli 
bilim insanları belgeselimizde 
anlatıcı olarak yer alıyor. Paris 8 
Üniversitesinden ve dünyanın en 
önemli mağara bilimcilerinden 
Prof. Dr. Eric Gilli de belgeselde 
yer alacak. Ekibin kendisini bul-
masına çok şaşırmıştı. Koramaz’ı 
anlatmak için bizimle burada yak-
laşık 3 hafta süre geçirdi. Çok da 
uyumluydu. Belgesel İngilizce çe-
kiliyor.” diye konuştu. Uğur Batı, 

Koramaz Vadisi’nin çok ritüelistik bir yer 
olduğunun altını çizerek, şunları kaydetti: 
“Medeniyet katmanı çok eskiye dayanıyor. 
Tarih, Anadolu’daki bazı gizem kültlerinin 
oradan hareketlendiğini tahmin ediyor ya da 
‘Game of Thrones’ dizisinde yer alan bazı 
sahnelerin oranın direkt uyarlaması olduğu 
konusunda fikirler var. Bunu belgeselin 
içerisinde açacağız. Ana aksta Erciyes’ten 
başladık, Koramaz’a geldik. Koramaz’dan 
belki Mimar Sinan’a uğrayacağız. Mimar 
Sinan da bir Kapadokyalı sonuçta. Bütün 
dünyanın belki de en ikon tasarımcılarından, 
mimarlarından... Ayrıca Türkiye’de bu ka-
dar zengin bir coğrafya var, çek çek bitmez. 
Biz şimdilik belgeselde Kapadokya’yı konu 
aldık ve Koramaz Vadisi’yle de Erciyes’i 
Kapadokya’ya bağlayacağız. Çalışmayı eylül, 
ekim gibi tamamlamayı düşünüyoruz.”

Belgesel çekimlerinin oldukça zor oldu-
ğundan bahseden Batı, “Dağda çekiyoruz, 
dronlar düşer, insanlar kayar. Gerçekten 
zorlu koşullardı. O yüzden bu iş biraz emek, 
gönül işi. İnşallah iyi sonuçlar çıkacak. Tabii 
bu ülkeye ait her şeyi, herkese anlatmak, 
bu önemli değerleri sunmak konusunda her 
nevi destek de çok faydalı olacaktır.” dedi.

Batı, “Kuantum Belirsizliği” başlıklı bir 
belgesel çektiklerini de söyleyerek “Ben ana 
anlatıcılığını yaptım. Dijital platformlardan 
bir tanesinde yayınlanacak. O da çok özel 
bir zihin işi oldu. Birçok anlatıcıyla, birçok 
farklı kavramla hazırlıyoruz. Belgeselde sev-
gili Mete Atatüre, Akın Abdullah var. Tek 
tek saymam doğru olmaz, çok fazla anlatıcı 
var. Bu anlatıcılarla Uğur Yağcıoğlu’nun 
yönetmenliğinde çok özel bir belgesel işi 
yapıldı. Prodüksiyonu da bitti.” dedi. AA

AŞK
lamalarla değil, 
çoğu zaman sessiz 



PAPA Leo, Cumartesi günü 
yaptığı konuşmada yapay 
zekânın yükselişinin beraberin-

de getirdiği tehlikelere dikkat çekti. 
Özellikle gençler üzerindeki olası etki-
lerinin kaygı verici olduğunu belirtti.

İtalyan Başbakanı Giorgia Meloni 
ve 68 ülkeden parlamento heyetleri-
nin katıldığı etkinlikte konuşan Leo, 
görevinin ilk haftalarından bu yana 

defalarca gündeme getirdiği bu konu-
yu yeniden vurguladı. Leo, “Özellikle 
unutulmamalıdır ki yapay zekâ insan-
lara hizmet eden bir araçtır. İnsanların 
değerini azaltmamalı ve onların yerini 
almaya kalkmamalıdır” dedi. Etkinlik 
Katolik Kilisesi’nin Kutsal Yıl progra-
mı kapsamında düzenlendi.

Genç kuşaklar için tehdit
Yapay zekâ savunucuları bu tekno-

lojinin bilim ve teknolojiyi hızlandı-
racağını ve insanların rutin iş yükünü 
hafifleteceğini savunuyor. Böylece 
insanlar daha yaratıcı işlere vakit 
ayırabilecek. Meloni yaptığı yazılı 
açıklamada, Papa’nın öğütlerine değer 
vereceğini söyledi. Meloni, “İtalya 
hem ulusal hem de uluslararası dü-
zeyde çalışmaya devam edecek. Yapay 

zekânın gelişiminin insan eliyle denet-
lenmesi ve insanın iyiliğini esas alması 
temel hedefimiz olacak” dedi. Papa, 
“Özellikle genç kuşakların sağlıklı, 
adil ve dengeli bir yaşam biçimini ko-
rumak için dikkat gereklidir” diye ko-
nuştu. Ayrıca yapay zekânın ‘durağan 
hafızasının’ insan belleğinin yaratıcı ve 
dinamik gücüyle kıyaslanamayacağını 
belirtti. Papa Leo, “Kişisel yaşamımız 
her türlü algoritmadan daha büyük 
bir değere sahiptir. Sosyal ilişkilerimiz 
de ruhsuz bir makinenin sunabileceği 
sınırlı kalıpların çok ötesine geçen 
alanlara ihtiyaç duyar” dedi. Mayıs 
ayında papa seçilen Leo, daha önce 
de yapay zekânın istihdam üzerindeki 
etkilerine dikkat çekmiş ve gazeteci-
lere bu teknolojiyi sorumlu şekilde 
kullanmaları çağrısında bulunmuştu.

“Kimse çocuklarını bir tekneye 
koymaz. Denizler karalardan 
daha güvenli olmadıkça” 

diyor Warsan Shire. Mülteciyi hedef 
alan yaklaşımın ötesine geçerek, mülteci 
üreten ortama ve şartlara bakmamızı 
öneriyor.

Göç ve mültecilik meselesini doğru bir 
temelde tartışabilmek için öncelikle stra-
teji, jeopolitik, güvenlik gibi kavramların 
ötesine bakmak ve grafiklerin ardındaki 
insanı görmek gerekir. Bu bakışın ardın-
dan mercek, sisteme çevrilmelidir.

Yapısal adaletsizlikle malul bir dünyada 
yaşıyoruz ve bu düzenin sonuçlarını en 
yakıcı biçimde mültecilere baktığımızda 
görüyoruz. Dolayısıyla, bir suçlama yapı-
lacaksa bir felaketten kendisini ve ailesini 
kurtarmaya, ateşlerin içinden sıyrılıp çık-
maya çalışan mültecileri değil; o felaketi 
üretenleri, o savaşları çıkaranları, etnik 
temizlik, katliam ve soykırım yapanları 
suçlamalıyız.

Günün sonunda küresel adaletsizliği 
değil onun kurbanlarını suçlayanlar, bu-
nun için siyasette kendilerine bir rol bi-
çenler, eğer bu basit sebep-sonuç ilişkisini 
kuramıyorlarsa farkında olmadan tam da 
bu adaletsiz düzenin ve onu ayakta tutan 
büyük devletlerin politikalarını izliyor 
olabilir. Ancak devletlerarası ilişkilere 
yakından baktığımızda çoğu kez sorunun 
farkında olmamaktan ibaret görünmedi-
ğini de düşünebiliriz.

Büyük devletler, büyük ikilemler
Bugünlerde Amerika Birleşik Devlet-

leri’nin (ABD) desteğiyle, İsrail zalimliği-
nin yaşadığımız coğrafyayı kan ve ateşe 
boğduğu zamanlardan geçiyoruz. İsrail’in 
İran’a saldırısını ve bölgede estirdiği 
terörü konuşuyoruz. İlginç olan şu ki, söz 
konusu saldırıların yeni bir göç dalgasını 
tetiklemesi durumunda yerinden edilmiş 
insanların iltica hakkını kullanmalarına 
en fazla karşı çıkacak olan devletler, ABD 
örneğinde olduğu gibi bizzat saldırganlar 
veya saldırganlığa destek verenler olabi-
liyor. Yaşadığımız coğrafyadaki en büyük 
kitlesel göçlere baktığımızda da hepsinin 
öncesinde büyük bir devletin saldırısıyla 
veya müdahil olmasıyla oluşan bir dehşe-
tin varlığını görüyoruz. Irak, Afganistan, 
Suriye ve Ukrayna gibi kitlesel göç üreten 
altüst oluşların failleri olan ABD ve Rusya 
gibi devletler, bir de kalkıp göçmenleri 
istemediklerinde, gayri meşru ilişkile-
rinin ürünü olarak karşılarına çıkarılan 
çocuklarının sorumluluğunu almak 
istemeyen sorumsuz babalarla benzer bir 
ahlaki sorunu yansıtmış oluyor. Avrupa’da 
yaygınlaşan ırkçılık, İslamofobi ve ya-
bancı düşmanlığı, göçmenler için şartları 
zorlaştıracak düzenlemeleri de berabe-
rinde getiriyor. Siyasi yelpazenin sağına 
ve soluna sirayet eden ayrımcı önyargı, 
mevzuata ve uygulamaya yansıyor. Bu 
durum vatandaşlık için gereken sürenin 
uzatılmasından güvenli olmayan ülkele-
re sınır dışı etme kararlarına, gündelik 
hayattaki dışlamadan işe alımlardaki 
ayrımcılığa kadar hayatın birçok alanında 
hissedilen bir sorunu teşkil ediyor. Öte 
yandan, hayatın başka gerçekleri de var. 
Bu gerçekler Avrupa’da göçmen veya 
mülteci emeğine objektif bir durum ola-

rak duyulan ihtiyacı gösteriyor. 
Nüfus yaşlanıyor, insan ömrü 
uzuyor ve dolayısıyla emeklileri 
gittikçe uzayan yaşlılık dönem-
lerinde finanse edecek, onların 
sağlık ve bakım başta olmak 
üzere tüm ihtiyaçlarını karşı-
layacak bir uygulamanın devam etmesi 
gerekiyor. Bu da adı ve statüsü ne olursa 
olsun göçmene ve onun emeğine duyulan 
ihtiyacı, sorunun çözümü açısından tek 
anlamlı seçenek haline getiriyor. Doğum 
oranlarındaki belirgin düşüşü engellemek 
ve vatandaşları daha fazla çocuk yapma-
ya ikna etmek kolay olmuyor ve maddi 
teşvikler ibreyi yukarıya çevirmeye yet-
miyor. Yakın çevreden gelmesi istenenler 
de göç için istekli olacak ölçüde ihtiyaç 
hissetmeyebiliyor. Bu durumda Doğu’da 
ve Batı’da ülkeler ve toplumlar bir tercih 
yapmak durumunda kalıyor. Bazı ülkeler 
milliyetçi, ırkçı veya ayrımcı tepkiselliğe 
teslim oluyor. Bu tepkisellik seçmenin 
tercihini belirlediği ölçüde siyasetçinin 
de gözlerini perdeliyor ve kimi zaman 
onları ülke çıkarlarını gördükleri halde 
farklı politikalar uygulamaya sevk ediyor. 
Bazıları ise bu olumsuz küresel gidişata 
direnerek kimi zaman siyasette aleyhi-
ne görünmesine rağmen, uzun vadede 
ülkenin ihtiyacı olan önlemleri alıyor. 
Böylece, bu ülkeler yakın gelecekte sosyal 
güvenlik sisteminin dramatik biçimde 
yetersizleşmesi anlamına gelecek bir 
çöküşün önüne geçmeye çalışıyor.

Merkel nasıl bir strateji izlemişti?
Almanya’da Angela Merkel’in yapmaya 

çalıştığı buydu. Bu yöndeki politikaları 
sadece insan hakları savunucuları değil, 
mülteciler için çalışma hakkı örneğinde 
iktisadi gerekçelerle Almanya Sanayi ve 

Ticaret Odası da destekledi. Bertelsmann 
Vakfının bir raporunda göç olmazsa 
mevcut 46 milyonluk kayıtlı çalışan sayısı 
2040’a kadar 41 milyona gerileyeceği 
açıklandı. Rapor, bu düşüşün telafisi için 
her yıl 288 bin işgücünün Almanya’ya 
gelmesi gerektiğini söylüyor. Bu anlamda 
göçmenler dünyanın her yanında, sanıl-
dığının aksine yük olmuyor, yük alıyor. 
Doç. Dr. Faik Tanrıkulu, göç yoluyla 
denge sağlanmadığında yaşlı nüfusun 
çoğunlukta olacağını ve sosyal güvenlik 
sisteminin işleyişinin istenen düzeyde 
devam edemeyeceğini tespit etti. Tanrıku-
lu bu durumun ekonominin büyümesine, 
eğitim ve teknolojide gelişmeye mani 
olacağını ve üretim hacminin düşme-
siyle kalkınmayı olumsuz etkileyeceğini 
vurguluyor. Ekonomi uzmanı Prof. 
Martin Werding ise yıllık göç 200 bin kişi 
arttığında bunun kamu finansman açığını 
yüzde 2,5 oranında azalttığına işaret 
ediyor. Almanya için geçerli olan Avrupa 
için de geçerli. Ancak “Yaşlı Avrupa sığın-
macıların potansiyelini gözardı ediyor” 
başlıklı analizin [1] de gösterdiği gibi 
Slovenya ve Macaristan gibi bazı Avrupa 
ülkeleri “dini ve kültürel” nedenlerle daha 
açık sözlü bir ifadeyle söylemek gerekirse 
etnosentrik önyargıları yüzünden aslında 
kendilerini geliştirecek bir potansiyelden 
mahrum ediyor.

Bu döngü gelişen ekonomisiyle Tür-
kiye’nin de bir ihtiyacı. Türkiye’de sosyal 
medyada ayrımcı ve ırkçı dalga etkili olsa 
da sanayide ve tarımda bir personel açı-

ğından söz ediliyor. Somut pratikte göç-
menlerin çalışma hakkına sınırlı erişimi 
bu potansiyelden yararlanmayı güçleştiri-
yor. Bu sebeple, “eleman aranıyor” başlıklı 
ilanlarla veya iş garantili kurslarla bu açık 
kapatılmaya çalışılıyor. Uluslararası Tek-
nolojik Ekonomik ve Sosyal Araştırmalar 
Vakfı’nın (UTESAV) göç raporunda [2] 
da vurgulandığı gibi “döküm ocağının 
başında çalışacak” vatandaş bulmak kolay 
olmuyor.

Bottaki çocuğu görebilmek
Gerçekten de hiç kimse en kıymetli 

varlığını, ailesini ve çocuklarını her an 
batabilecek botlara bindirmez. Bütün 
mesele, yaşadığımız dünyaya rakamla-
rın ötesindeki batmakta olan bir bottaki 
insanı da görebilecek bir perspekti� en 
bakabilmektir. Ancak durum sadece 
bundan da ibaret değil. Herkesi ahlaki 
argümanlarla ikna etmenin mümkün 
olmadığı bir dünyada, insanlara mülte-
ci meselesinde zannedildiği gibi ahlak 
ile fayda arasında bir tercih yapmak 
zorunda olmadığını görebilecekleri bir 
perspektifi de sunabilmek gerek. Sadece 
ahlaki sebeple değil ekonomik sebepler 
ve gereklilikler temelinde de bunu ortaya 
koyabilmek gerek. Siyasi karar vericileri 
bu yönde doğru adımlar atabilmeleri için 
yalan yanlış bilgilerle mücadeleye yönlen-
dirmek gerek. Dünyada nüfus artışının 
kritik sınırın altına düştüğü bir zamanda, 
günümüz toplumlarında ekonomi ve 
sosyal güvenlik çarkını çevirebilmek için 
duyulan ihtiyacı göstermek, konunun so-
mut pratik boyutlarıyla da tartışılmasını 
sağlamak göçmeni ve yerleşik toplumdan 
bireyleri fayda temelinde buluşturmaya 
katkı sağlayabilir. Adaletsiz bir dünyadan 
şikayet etmekle kalmayıp onu değiştirme-
nin de mümkün olduğuna inandığımızda 
ve daha insani bir küresel düzeni inşa 
etmek için irade ortaya koyduğumuzda 
mülteciliğe ihtiyaç duyulmayan yeni bir 
insanlık durumu ortaya çıkabilir. Yani 
kısacası, gelecek kuşakların bugünlere ve 
bizlere “tarih öncesi” gibi adlandırmalarla 
bakabilecekleri bir durum oluşturabiliriz.

KAYNAK: AA

İstanbul Medipol Üniversitesi 
Öğretim Üyesi 

MÜLTECİYİ DEĞİL
SİSTEMİ SORGULAMAK

HASTANELER
YARALILARLA DOLU!

Volodimir Zelenski Bütçe istedi!

PAPA 
yaptığı konuşmada yapay 
zekânın yükselişinin beraberin-
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PROF. DR. BEKiR 
BERAT ÖZiPEK 

İsrail’in saldırıları sadece 
sivilleri değil sağlık altyapısını 
da hedef alıyor. Sağlık Bakan-

lığının açıklamasına göre, ambu-
lanslar ve hastaneler de saldırıların 
hedefinde. İran Sağlık Bakanı 
Muhammed Rıza Zaferkendi, 
İsrail’in 13 Haziran’dan bu yana 
düzenlediği saldırılarda İran’da 3 
hastane ve 6 ambulansın doğrudan 
hedef alındığını açıkladı. Yetkililer, 
bu durumun sağlık hizmetlerinin 
sunulmasını zorlaştırdığına dikkati 
çekerken, hastanelerin ve ambu-
lansların korunması gerektiğini 
vurguluyor. AA ekibi, Tahran’da 
İsrail’in son saldırılarında yarala-
nanların tedavi edildiği merkezler-
den Resuli Ekrem ve İmam Hu-
meyni hastanelerini ziyaret ederek, 
yaralılarla görüştü ve durumları 
hakkında yetkililerden bilgi aldı. 
İmam Humeyni Hastanesi Başhe-
kimi Abdurrahman Rüstemiyan, 
AA muhabirine yaptığı açıklama-
da, İsrail’in sivilleri ve hastaneleri 
hedef aldığına dikkati çekerek, 
“Gazeteciler olarak hastanelerin 
vurulmaması sivillere saldırılarda 
bulunulmaması için yardım edin. 
Bu olayların başlamasıyla halkımız-
dan yaralılara hizmet vermek için 
hazırlıklarımızı yaptık.” dedi.

Yaralı sayısının artması ihtimali
Hastanede şu anda 10 yaralı 

olduğunu ve daha önceki yara-
lılardan hayatını kaybedenlerin 
olduğunu aktaran Rüstemiyan, 
“Yaralıların birçoğu şu anda tedavi 
altında. Hastanede 800 yatak, yara-
lı sayısının artması ihtimaline karşı 
hazır bekliyor.” diye konuştu.

Evlerinde saldırıya uğradı
Emiri, “Hastanede görevli sağlık 

çalışanlarından ikisi evlerinde 
saldırıya uğradı. Bunlardan biri 
şehit oldu biri de saldırıda yaralan-
dı ve tedavisinin ardından taburcu 
edildi.” ifadelerini kullandı.

Şu anda hastanede 10 yaralının 
tedavi gördüğünü söyleyen Emiri, 
şöyle devam etti:

“Hastanemiz şu anda tüm perso-
neliyle birlikte tamamen hazır du-
rumda. Sağlık ekipmanı veya sağlık 
malzemesinin temini konusunda 
hiçbir sorunumuz bulunmuyor. Bu 
savaşın yaralılarına uygun hizmet 
verebilmek için hazır bekliyoruz.”

Yemek siparişi 
götürürken saldırdılar

Yaralılardan Mustafa Ahmedi, 
“Yemek kuryesi olarak çalışıyo-
rum. Saldırı esnasında Behbudi 
Caddesi’ndeki bir adrese siparişi 
teslim etmek için gitmiştim. O 
sırada bulunduğum binaya saldırı 
oldu.” ifadelerini kullandı. Ahme-
di, saldırıda kendisinin göğsünden 
ve başından yaralandığını şu anda 
tedavisinin devam ettiğini aktardı. 
İsrail’in dün başkentin batısın-
daki Şehran semtine saldırısında 
yaralandığını anlatan Masume 
Kelbehani de “Dün saat 15.30-
16.00 civarı yakından patlama sesi 
duydum. Kendimi sokağa atmak 
istedim o esnada merdivenlerden 
düştüm. Nereye gideceğimi bile-
medim bayılmışım kendimi hasta-
nede buldum.” dedi. Şehran’da 14 
Haziran’da yakıt depolarının hedef 
alındığı saldırı sırasında yaralandı-
ğını anlatan Ahmed Kerimi ise sal-
dırı esnasında depoların yakınında 
bulunduğunu anlattı. AA

İran’da İsrail tarafından gerçekleştirilen son saldırılarda ha-
yatını kaybedenlerin sayısı 430’u, yaralı sayısı 3 bin 500’ü 
aşarken Tahran’daki Hazreti Resul Ekrem ve Imam Humeyni 
hastaneleri çok sayıda sivile acil tedavi hizmeti veriyor

Papa’dan kritik çağrı
Papa Leo, yapay zekânın insan hayatındaki rolünün sınırlarını 
çizdi. Genç kuşakların korunması gerektiğini vurgulayan Papa, 
teknolojinin insanın yerini almaması gerektiğini söyledi

OFİSİNDEN yayımlanan açık-
lamada Zelenski, Ukrayna’nın 
bu yaz savunma teknolojileri-

nin ihracatına başlamak için anlaşma-
lar imzalayacağını belirtti.

Danimarka, Norveç, Almanya, 
Kanada, Birleşik Krallık ve Litvanya 
ile ortak silah üretimi konusunda 
görüşmeler yürütüldüğünü de söy-
ledi. Zelenski, Cuma gecesi yaptığı 

video konuşmasında Ukrayna’nın, son 
haftalarda yoğun şekilde artan Rus 
İHA saldırılarına karşı önleyici dron 
teknolojilerini hızla geliştirdiğini ifade 
etti. İran yapımı Şehadet İHA’larının 
gece boyunca yüzlerce kez kullanıldı-
ğını söyleyen Ukraynalı yetkililer, bu 
tehdide karşı etkili bir teknoloji geliş-
tirilmesinin kritik önemde olduğunu 
vurguladı. Zelenskiy, “İran yapımı 

İHA’lara karşı 
korumayı 
artıracak ön-
leyici İHA’şar 
üzerinde ayrıca 
çalışıyoruz. 
Ülkemizdeki 
birkaç üretici 
olumlu sonuçlar veriyor. Üretim mik-
tarı da artıyor” dedi.

Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Zelenski, Batılı ortaklardan Ukrayna’nın silah üreti-
mini hızlandırmak için gayri safi yurt içi hasılalarının yüzde 0,25’ini ayırmalarını istedi

OFİSİNDEN 
lamada Zelenski, Ukrayna’nın 
bu yaz savunma teknolojileri-
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KONUK olduğu bir programda 
kariyerine dair ilginç itiraflarda 
buluna Enis Arıkan, samimi 

açıklamalarda bulundu. 
Parasız olduğu 
günlerde çok 
kötü dizilerde 
oynamak zo-
runda kaldığını 
söyleyen Arıkan, 

‘Gizli Gerçekler’ 
dizisi için, “Ucuz 

ve kötü bir oyun-
culuktu ama yine de 

başardım” itirafında 
bulundu. 

Kendisine yönel-
tilen “Hiç yapmasay-

dım dediğin iş oldu 

mu?” sorusuna karışık oyuncu, verdiği 
cevapla sosyal medyada gündem oldu. 
Parasızlıktan kötü dizilerde oynamak 
zorunda kaldığını ve kızları kötü yola 
düşürdüğünü 
söyleyen Enis 
Arıkan, meşhur 
olduktan sonra 
o dizinin her 
gün yayınladığı-
nı itiraf etti.  “O 
kadar utanıyor-
dum ki” diyen 
Arıkan, ‘Gizli 
Gerçekle’ dizi-
sinin yayınlan-
ması karşısında 
kahrolduğunu 
da ekledi.

ÇAĞATAY Ulusoy, başrolünde yer 
aldığı ‘Eşref Rüya’ dizisinin sezon 
finali sonrası çifte vatandaşlıkla gün-

deme geldi. Ailesinin kökeni Bulgaristan olan 
Ulusoy, vatandaşlık işlemlerini tamamlayarak 
çifte vatandaş oldu. Oyuncu dizisi sezon finali 
yapar yapmaz vatandaşlık işlemleri için Bul-
garistan’a gitti. İşlemleri tamamlanan Ulusoy, 
Bulgaristan vatandaşlığını aldı. İstanbul’da 
doğup büyüyen Ulusoy’un anne tarafı Boş-
nak, baba tarafı ise Bulgaristanlı. Oyuncunun 

vatandaşlık işlemleri sonrası 
görevli memurla çekil-

diği fotoğraf sosyal 
medyada gün-
dem oldu.

yapar yapmaz vatandaşlık işlemleri için Bul-
garistan’a gitti. İşlemleri tamamlanan Ulusoy, 
Bulgaristan vatandaşlığını aldı. İstanbul’da 
doğup büyüyen Ulusoy’un anne tarafı Boş-
nak, baba tarafı ise Bulgaristanlı. Oyuncunun 

BEŞ yıldır aşk yaşayan 
Serdar Orçin ve Ece 
Dizdar önceki akşam İs-

tanbul’da evlendi. ‘Yasak Elma’, 
‘Gizli Saklı’, ‘İstanbullu Gelin’ 
gibi dizilerde yer alan Ece Dizdar 
ile ‘Gülbeyaz’, ‘Bir Zamanlar 
Anadolu’da’ ve birçok prestijli 
tiyatro oyununda gösterdiği 
performanslarla uzun soluklu bir 
kariyere sahip olan Serdar Orçin, 
tam 5 yıl boyunca gözlerden uzak 
yürüttükleri ilişkilerini önceki 
akşam İstanbul’da gerçekleşen 
romantik bir düğünle taçlandırdı. 
Sahil kenarında, yakın dostları ve 
ailelerinin katılımıyla gerçekle-
şen törende Ece Dizdar’ın zarif 
gelinliği göz kamaştırırken, Ser-

dar Orçin’in 
sade şıklı-
ğı dikkat 
çekti.
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AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

HAZIRLAYAN:

BEŞ 
Serdar Orçin ve Ece 
Dizdar önceki akşam İs-

dem oldu.

05:00 Poyraz
Karayel
07:00 Kavak
Yelleri
09:00 Neler Oluyor 
Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:30 Gelinim 
Mutfakta
16:30 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D
Ana Haber
20:00 Uzak Şehir

05.55 Hangimiz
Sevmedik
08.55 Kod Adı
Kırlangıç
10.10 Kasaba Doktoru
13.00 Turgay
Başyayla İle 
Lezzetli Tavsiye
14.10 Seksenler
15.25 Teşkilat
19.00 Ana Haber
19.55 İddiaların Aksine
20.00 Çırak

07:00 Güne 
Başlarken
11:15 Yeşil Ekran
13:00 Öğle Bülteni
15:15 Paranın Nabzı
17:00 Günün İçinden
18:35 Piyasalar
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
21:00 Yakın Plan

06:00 Haber 
Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
10:30 Ayılar ve Boğalar
14:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk Manşet
15:45 Spor Bülteni
16:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 HT 360
21:00 Nedir Ne Değildir?

06:00 A’dan Z’ye
07:00 A’dan Z’ye
08:00 A’dan Z’ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:30 Tarafsız Bölge

06:00 Gün
Uyanıyor
07:00 Cansu 
Canan İle Hayata Dair
09:30 Ebru Baki İle Para 
Manşet
12:30 Haberde Gün Ortası
15:00 Başlıklar
18:00 Kübra Par İle Ana 
Haber
19:30 Ali İhsan Varol İle 
Alfapetek
20:30 Erdoğan Aktaş İle 
Eşit Ağırlık

07:00 Günaydın
Türkiye
08:00 Yeni Bir Sabah
11:00 Neden Sonuç
13:00 Buket Güler ile Haber 
Masası
15:00 Remziye Demirkol ile 
16:00 Sorel Dağıstanlı ile 
Parantez
17:00 Kırmızı Çizgi
18:00 Halk Ana Haber
20:00 Kürşad Oğuz Ve 
İsmail Saymaz ile Rota

06:00 Gelsin
Hayat Bildiği Gibi
09:00 Aşk
Laftan Anlamaz
12:00 Bahar
15:00 Kızılcık 
Şerbeti
18:25 Show 
Ana Haber
20:00 7. Koğuştaki 
Mucize
22:30 Züğürt Ağa

05:50 Bir Küçük
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Müge Anlı ile
Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol’da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aile Saadeti
23:20 Aile Saadeti

05:00 Gençlik 
Rüzgarı
06:00 Dizi
07:15 Ebru ile 
8’de Sağlık
09:00 Gel Konuşalım
11:00 MasterChef Türkiye
12:30 İşte Benim Stilim
16:00 Zuhal Topal’la 
Yemekteyiz
20:00 MasterChef Türkiye

08:30 Çalar
Saat
10:00 Yasak Elma
13:00 Sen Çal Kapımı
16:00 Karagül
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Yetenek Sizsiniz:
Sahne Arkası
21:00 Yetenek 
Sizsiniz
23:45 Çift Kişilik Oda

07:00 Günaydın 
Türkiye
12:00 Gün Ortası
13:30 Haberin İçinden
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Mehmet Aydın ile 
Akşam Gündemi
19:30 Ana Haber’e Doğru
19:45 TGRT Ana Haber
21:00 Medya Kritik

Büyük aşkta mutlu son

ÇAĞATAY 
aldığı ‘Eşref Rüya’ dizisinin sezon 
finali sonrası çifte vatandaşlıkla gün-

NEŞE MERTNEŞE MERT

HAZIRLAYAN:HAZIRLAYAN:

TARZI 
OLAY 
OLDU
Cemre Baysel ve Aytaç Şaşmaz, 2021 yılın-

da set arkadaşlığını aşka dönüştürmüş ve 
magazin dünyasının gözde çiftlerinden 

biri haline gelmişti.  2022 yılında ayrılık yaşa-
mışlardı ama bu ayrılık çok uzun sürmemiş, 
2024’te yeniden bir araya gelmişlerdi. O gün-
den beri ilişkileri doludizgin devam ediyordu. 
Ancak bu romantik hikayenin de sonuna 
gelindi. Çift bir kez daha yollarını ayırdı.

Ayrılığın ardından geçen hafta Bodrum’a 
tatile giden Cemre Baysel pötikareli bikini-
siyle verdiği pozlar gündem oldu. Baysel bu 
kez bir markanın davetlisi olarak katıldığı 
etkinlikte tarzıyla dikkatleri üzerine çekti ve 
sosyal medyada çok konuşulan isimler arası-
na girdi.

Önce mayo görünümlü iç çamaşırını 
ceketle kombinledi, daha sonra da sütyensiz 
ceket elbisesiyle poz verdi. Baysel’in bu tarzı 
hayranlarını ikiye böldü. Kimi tarzını beğen-
diğini kimi de beğenmediğini ifade etti.

Meslektaşı Aytaç Şaşmaz ile yollarını 
ayıran oyuncu Cemre Baysel (26), 
bir markanın davetlisi olarak katıldı-
ğı etkinlikte tarzıyla gündem oldu

Katar’ı
salladı

Oynarken utanıyordum!
Oyuncu Çağatay Ulusoy’dan vatandaşlık 
hamlesi geldi. Ailesinin kökeni nedeniyle çifte 
vatandaş olan Ulusoy’un, görevli memurla 
olan fotoğrafı sosyal medyada gündem oldu

KONUK olduğu bir programda 
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buluna Enis Arıkan, samimi 
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deme geldi. Ailesinin kökeni Bulgaristan olan 
Ulusoy, vatandaşlık işlemlerini tamamlayarak 
çifte vatandaş oldu. Oyuncu dizisi sezon finali 
yapar yapmaz vatandaşlık işlemleri için Bul-
garistan’a gitti. İşlemleri tamamlanan Ulusoy, 
Bulgaristan vatandaşlığını aldı. İstanbul’da 
doğup büyüyen Ulusoy’un anne tarafı Boş-
nak, baba tarafı ise Bulgaristanlı. Oyuncunun 

vatandaşlık işlemleri sonrası 
görevli memurla çekil-
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medyada gün-
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garistan’a gitti. İşlemleri tamamlanan Ulusoy, 
Bulgaristan vatandaşlığını aldı. İstanbul’da 
doğup büyüyen Ulusoy’un anne tarafı Boş-
nak, baba tarafı ise Bulgaristanlı. Oyuncunun 

vatandaşlık işlemleri sonrası 
görevli memurla çekil-

diği fotoğraf sosyal 

romantik bir düğünle taçlandırdı. 
Sahil kenarında, yakın dostları ve 
ailelerinin katılımıyla gerçekle-
şen törende Ece Dizdar’ın zarif 
gelinliği göz kamaştırırken, Ser-

dar Orçin’in 
sade şıklı-
ğı dikkat 
çekti.

diği fotoğraf sosyal 
medyada gün-
dem oldu.

KONUK 
kariyerine dair ilginç itiraflarda 
buluna Enis Arıkan, samimi 

Oynarken utanıyordum!
Oyuncu Çağatay Ulusoy’dan vatandaşlık 
hamlesi geldi. Ailesinin kökeni nedeniyle çifte 
vatandaş olan Ulusoy’un, görevli memurla 
olan fotoğrafı sosyal medyada gündem oldu

Çağatay
komşunun 
vatandaşı oldu

Enis Arıkan parasız kaldığı zamanlarda çok garip işlerde oynadığını itiraf etti. Dizinin 
adını veren oyuncu, “Utanıyordum” diyerek yaşadıklarını katıldığı bir programda anlattı

KATAR’DA tatil 
yapan oyuncu 
Yüsra Geyik 

kumsalda bikinisiy-
le dans ettiği anları 
sosyal medya hesabın-
dan paylaştı. Geyik’ın 
paylaşımına binlerce 
beğeni geldi. ‘Arka 
Sokaklar’, ‘Camda-
ki Kız’ ve ‘Aile’ gibi 
dizilerde yer alan 
Yüsra Geyik şu sıralar 
Katar’da tatil yapıyor. 
m34 yaşında olan 
oyuncu Instagram 
hesabından keyifli 
anlarını da paylaşmayı 
ihmal etmiyor. Geyik, 
son olarak kumsal-
da bikinisiyle dans 
ettiği videoyu paylaştı. 
Yüsra Geyik’e hay-
ranlarından beğeni ve 
yorum yağdı.

KATAR’DA 
yapan oyuncu 
Yüsra Geyik 

İrem Derici’nin 
estetik pişmanlığı

İREM Derici, estetikle 
ilgili gelen soruya içten 
bir yanıt verdi. Bir takip-

çisinin, “Abla memelerimi yap-
tıracağım da hiç pişman oldun 
mu?” sorusuna Derici, “Evet, en 
kısa zamanda küçülttüreceğim. 
Yaptırdığımda 45 kiloydum, şu 
an 58,” ifadelerini kullandı. De-
rici’nin bu samimi 
itirafı kısa sürede 
sosyal medyada 
gündem olurken, 
hayranlarından 
destek yorumları 
da gecikmedi.

İREM 
ilgili gelen soruya içten 
bir yanıt verdi. Bir takip-



YENİ sezon öncesi ilk transfe-
rini Wagner Pina ile anlaşarak 
gerçekleştiren bordo-mavililer, 

bugüne kadar 54 ülkeden oyuncu trans-
feri yaptı. Trabzonspor’da en fazla forma 
giyen yabancı oyuncular, Brezilyalı oldu. 
Bordo-mavili takım, Güney Amerika 
ülkesinden 17 futbolcuyla sözleşme 
imzaladı. Karadeniz ekibi, Belçika, 
Slovakya ve Polonya’dan da 8’er oyuncu 
transfer etti.

3. Yeşil Burun Adalı oyuncu
Wagner Pina, Trabzonspor tarihinde 3. 
Yeşil Burun Adalı oyuncu oldu. Bor-

do-mavili takımda daha 
önce Yeşil Burun Adalı 
Ivanildo Fernandes ve 
Djaniy Semedo forma 
giymişti. Trabzonspor, 

son yıllarda Portekizli 

veya Portekiz’de futbol oynayan sağ bek-
leri kadroya kattı. Bordo-mavili takımda 
Portekizli Jaoa Pereira, Jose Bosingwa 
ve Pedro Malheiro başarıyla sağ bek 
mevkisinde görev yaptı. Karadeniz ekibi, 
Malheiro’yu Al Wasl’a vermesinin ardın-
dan bu boşluğu yine Portekiz liginden 
Wagner Pina’yı alarak doldurdu.

24 yabancı oyuncu transferi
Bordo-mavili kulüpte Mart 2023’te 
göreve gelen başkan Ertuğrul Doğan 
döneminde 24 yabancı oyuncu transfer 
edildi. Doğan döneminde Kourbelis, 
Fernandez, Orsic, Benkovic, Teklic, 
Fountas, Mendy, Pepe, Onuachu, Bakic, 
Meunier, Nwakaeme (iki kez), Draguş, 
Lundstram, Barisic, Batagov, Cham, 
Malheiro, Savic, Banza, Sikan, Zubkov 
ve Folcarelli’nin ardından son olarak 
Pina kadroya katıldı. AA

Trabzonspor, son yıllarda Portekizli veya Portekiz’de futbol oynayan sağ 
bekleri kadroya kattı. Bordo-mavili takımda Portekizli Jaoa Pereira, 

Jose Bosingwa ve Pedro Malheiro başarıyla sağ bek mevkisinde 
görev yaptı. Karadeniz ekibi, Malheiro’yu Al Wasl’a vermesinin ardın-

dan bu boşluğu yine Portekiz liginden Wagner Pina’yı alarak doldurdu
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VNL’de son olarak Güney 
Kore’yi 3-0 mağlup 
ederek art arda 7 mü-

sabakayı da kazanan “Filenin 
Sultanları”, Brezilya maçını 
da kazanarak 8’de 8 yapmayı 
hedefliyor. Ay-yıldızlı takım, 
organizasyonda 2021 ve 2024 
yıllarında da 7 kez üst üste 
kazanmayı başarmıştı. “Filenin 
Sultanları”, 2025 FIVB Millet-
ler Ligi’nin ilk 7 müsabakasın-
da mağlubiyet yüzü görmedi. 
Organizasyonun Çin’in baş-
kenti Pekin’de düzenlenen 
ilk haftasında Fransa’yı 3-1, 
Tayland’ı 3-0 ve Polonya ile 
Çin’i 3-2 mağlup eden ay-yıldız-
lı takım, ilk haftayı namağlup 
tamamladı. İstanbul’da düzen-
lenen ikinci hafta maçlarında 
ise Dominik Cumhuriyeti, 
Kanada ve Güney Kore’yi 3-0 
yenen Türkiye, 7’de 7 yapmayı 
başardı. Milliler, ikinci hafta-
nın 4. ve son mücadelesinde 
yarın Brezilya’yı mağlup etmesi 
durumunda tarihinde ilk kez 
Milletler Ligi’nde 8 kez üst üste 
kazanmış olacak.

7 kere başarmışlardı
A Milli Kadın Voleybol 

Takımı, Milletler Ligi’nde 
2021 ve 2024 yıllarında da 7 
kez üst üste kazanmayı ba-
şardı. 2021 yılında İtalya’nın 
Rimini şehrinde düzenlenen 
organizasyonda Sırbistan’ı 3-2, 
İtalya’yı 3-0, Polonya’yı 3-1, 
Kanada’yı 3-2, Almanya’yı 3-0, 
Çin’i 3-0 ve Tayland’ı 3-1 yenen 
“Filenin Sultanları”, 7’de 7 
yapmıştı. 2024 senesinde ise 
ay-yıldızlılar, Antalya’daki ilk 
hafta müsabakalarında Fran-
sa’yı 3-0, ABD’nin Arlington 
şehrindeki ikinci hafta maçla-
rında Almanya ile Sırbistan’ı 
3-1, Kore’yi 3-0 ve ABD’yi 3-2, 
Hong Kong’daki üçüncü hafta 
mücadelelerinde ise Tayland’ı 
3-0 ve Dominik Cumhuriyeti’ni 
3-1 mağlup ederek üst üste 7 
kez kazanma başarısı göster-
mişti. Milli takım ayrıca yarın 
Brezilya’yı yendiği takdirde 
organizasyonda çeyrek finale 
de yükselmeyi garantileyecek.

Üçüncü hafta programı
“Filenin Sultanları”, FIVB 

Milletler Ligi’nin 3. ve son haf-
tasında 9-13 Temmuz tarihle-
rinde Hollanda’nın Apeldoorn 
şehrinde mücadele edecek. 
16 takımın mücadele ettiği 
VNL’de üçüncü hafta sonunda 
puan cetvelinde ilk 8 sırada yer 
alan takımlar, finallerde müca-
dele etme hakkı kazanacak.

Kore’yi set vermeden geçti
2025 Kadınlar FIVB Millet-

ler Ligi’nin ikinci haftasında 
Türkiye, Güney Kore’yi 3-0 
mağlup etti. Bu sonuçla A 
Milli Kadın Voleybol Takımı, 
organizasyonda 7’de 7 yaparak 
namağlup ünvanını sürdürdü. 
Güney Kore ise 6. yenilgisini 
yaşadı. Gençlik ve Spor Bakanı 
Osman Aşkın Bak ile NATO 
Parlamenter Asamblesi Türk 
Delegasyonu Başkanı ve AK 
Parti Antalya Milletvekili 
Mevlüt Çavuşoğlu, mücadele-
yi salonda takip etti. İlk setin 
tamamında Türkiye, oyuna 
ağırlığını koydu ve seti 11-25 
tamamlayarak 1-0 öne geçti. 
Ay-yıldızlı takım, Berka Buse 
Özden’in performansının etkili 
olduğu ikinci bölümde rakibine 
25-13 üstünlük kurarak durumu 
2-0’a getirdi. Güney Kore’nin 
etkili savunmasına rağmen 
Türkiye, üçüncü sette de baskın 
oyununu sürdürdü ve skorla 
seti önde bitirerek maçı 3-0 
kazandı. Ay-yıldızlılarda Berka 
Buse Özden 12, Deniz Uyanık 
ise 11 sayı kaydetti.

Coşkulu bir atmosfer vardı 
Bakan Bak, Milletler Ligi’nin 

İstanbul’da düzenlenen ikinci 
etabında A Milli Kadın Voley-
bol Takımı’nın Güney Kore’yi 
3-0 mağlup ettiği müsabakanın 
ardından Sinan Erdem Spor 
Salonu’nda basın mensupla-
rına açıklamalarda bulundu. 
Güney Kore karşısında gali-
biyetle sahadan ayrılan takımı 
tebrik eden Osman Aşkın Bak, 
“Müsabaka çok coşkulu bir 
atmosferde oynandı. Seyir-
ci muhteşem uyum sağlıyor. 
Müthiş bir coşku içerisindeler 
ve bu coşku sahaya da yan-
sıyor. Türkiye tesisleriyle üst 
düzey bir organizasyon yapa-
cak kapasitede. Seyirci rekoru 
kırıldı. Takım 7’de 7 yaptı. 
Son 2 yıldır takımın inanılmaz 
bir çıkışı var. Olimpiyatlarda 
da iyi iş yaptılar. Gelecekte 
Türk voleybolu olimpiyatlarda 
madalya getirecek. Dün Sayın 
Cumhurbaşkanımız Filenin 
Sultanları’nı kabul etti. Onlarla 
sohbet etti. Onların başarılarını 
takip ediyor. Sporun içinden 
gelen Cumhurbaşkanımızın 
spora yaptığı yatırımları ve bize 
verdiği desteği biliyoruz.” dedi.

Ciddi yatırım yapıyoruz 
Türkiye’nin bir voleybol 

ülkesi olduğunu vurgulayan 
Bakan Bak, şöyle konuştu: 
“Voleybola ciddi yatırımlar 
yapıyoruz. Burhan Felek’te 
yıllarca maç izleyip yöneticilik 
yaptım. Oralardan nerelere 
geldik. Özellikle genç kızla-
rımızın voleybola büyük ilgisi 
var. Bizden de çok bilet talep 
ettiler. Biletler çok kısa sürede 
satıldı. Gerçekten coşkulu bir 
ortam. Oyuncularımızın perfor-
mansı çok iyi. Genç oyuncuları-
mızı da görüyoruz, zorluyorlar. 
Güzel bir rekabet var. Hocayı 
ve federasyonu tebrik ediyo-
rum. Akif Bey uzun zamandır 
beraber çalıştığımız çok değerli 
bir başkan. Bu ortamı sağlayan 
herkese teşekkür ediyoruz. 
Türkiye, spor turizmi ve yatı-
rımlarında çok önde bir ülke. 
Potanın Perileri de basketbolda 
Avrupa Şampiyonası’nı Yu-
nanistan’da oynuyor. Onlara 
da başarılar diliyorum. Şu 
anda gidişat Milletler Ligi’nde 
şampiyon olacağımız yönünde. 
Tüm oyuncularımız formda. 
Yeni oyuncular da mutlaka 
katkı sağlıyor. Çok heyecanlı ve 
atletikler. Sahada iyi bir takım 
var.”

Güzel bir gelişim gösteriyoruz
Daniele Santarelli ile milli 

oyunculardan Saliha Şahin, Eb-
rar Karakurt ve Deniz Uyanık, 
Sinan Erdem Spor Salonu’nda 
oynanan maçın ardından basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulundu.

Takımın kendisini geliştir-
mesi için Güney Kore müsaba-
kasının iyi bir fırsat olduğunu 
belirten Santarelli, “Bireysel ve 
takım olarak güzel bir gelişim 
gösteriyoruz. Takım ne istedi-
ğini biliyor. Bireysel olarak da 
oyuncular neler yapabilecek-
lerini bugün bana gösterdiler. 
Oyuncuları değiştirmeye devam 
ediyorum. Bugün farklı bir 
altıyla başladım. Yarın ne yapa-
rım bilmiyorum. Bu benim için 
takımın mantalitesinin sırrı. 
Her oyuncu hazır olmalı ve 
bana ne yapabileceğini göster-
meli. Bazı günler oyuncuların 
en iyi günlerinde olmadığını 
kabul edebilirim. Bugün iyiy-
dik, bir sürü genç oyuncumuz 
vardı. Bu bizim için çok önem-
li.” açıklamasında bulundu. 
Brezilya ile karşılaşacaklarını 
hatırlatan İtalyan çalıştırıcı, 

Brezilya’ya saygı duyduklarını 
vurgulayarak, “Bugünkü per-
formansımızı yarın da göster-
meye çalışacağız. Brezilya’nın 
dünyanın en iyi takımlarından 
biri olduğunu biliyoruz. Çok 
önemli oyuncuları var. Olimpi-
yatlardan sonra bazı oyuncula-
rını değiştirdiler ve oynamaya 
hazırlar. Fakat Türkiye’deyiz. 
Kazanmak ve hafta sonunu 
güzel bitirmek istiyoruz.” dedi.

7’de 7 ile devam ediyoruz
Oyunculardan Saliha Şa-

hin, yarın oynanacak Brezilya 
maçını kazanıp ikinci etabı 
da namağlup tamamlamak 
istediklerini söyledi. Bugün iyi 
oynadıklarını dile getiren Sali-
ha, “Kore’ye karşı oynamamız 
gerektiği gibi oynadık. Oyuna 
giren ya da sahada olanlar 
inanılmaz işler yaptı. 7’de 7 
ile devam ediyoruz, güzel işler 
çıkarıyoruz. Umarım Brezilya 
maçında da kazanıp ikinci ayağı 
bitireceğiz. Yüzde yüzümüzü 
vermeye çalışacağız. Sonuç ne 
olursa olsun her şeyini yapıp o 
sahadan çıkmış bir milli takım 
olacak ve kazanmaya çalışa-
cağız. Gençler de inanılmaz 
işler yapıyorlar. Berka, Deniz, 
Yaprak hepsi çok iyi adapte 
oldu takıma ve gerçekten çok 
istekliler. Sezonda olduğu gibi 
burada da iyi devam ediyorlar.” 
değerlendirmesinde bulundu. 
Şampiyonluk için çok çalıştık-
larını ifade eden milli smaçör, 
“Tabii ki şampiyon olmak 
istiyoruz. Söz vermiyoruz ama 
yapacağımıza inanıyoruz. 
İçeride inanılmaz bir atmos-
fer var. Çocuklar da bizi çok 
destekliyor. İnanılmaz hisler 
yaşatıyorlar bize. Umarım bir 
gün onlar da bizim olduğumuz 
yerde oynar ve bu hissi tadar.” 
diye konuştu.

Tarih yazmak istiyoruz
Kazandıkları için mutlu 

olduğunu söyleyen Ebrar Ka-
rakurt, şöyle konuştu: “Bugün 
Kore karşısında çok önemli 
ve rahat bir galibiyet aldık. 
Gün geçtikçe ivmemiz artıyor. 
Performansımız yükseliyor. Bu 
da takım olarak en başından 
beri hedeflediğimiz bir şeydi. 
Umarım yarın da yükselen 
performansımızı devam ettire-
biliriz ve Brezilya’ya karşı da 
rahat bir galibiyet alırız. Takım 
arkadaşlarımla gurur duyuyo-
rum; çok iyi iş yaptılar. Herkes 
elinden gelenin en iyisini yaptı. 
Mükemmel oynadık. Çok mut-
luyuz. Aramıza yeni katılan kız-
ların da enerjisi gerçekten çok 
güzel. Sanki yıllardır takımı-
mızda gibiler. Saha içinde, saha 
dışında her zaman bize enerji-
lerini veriyorlar. Çok yetenekli-
ler, çok da iyi oynuyorlar. Hepsi 
ile gurur duyuyorum. Umarım 
uzun yıllar milli takım forması 
giyerler ve hedefledikleri yerde 
olurlar.” Brezilya maçının 
İstanbul ayağındaki en önemli 
maç olduğunu vurgulayan milli 
voleybolcu, “Gerçekten iddialı 
bir kadroları var. İyi de oynu-
yorlar. Biz de iyi oynuyoruz. 
Başa baş bir maç olacaktır. 
Seyircinin desteği ile daha önde 
olan tarafın bizim olacağımızı 
da düşünüyorum. Umarım bü-
tün takım yarın çok iyi iş yapar; 
herkes performansının üstünü 
sergiler ve kazanırız. Brezilya 
maçları her zaman keyifli ve 
çekişmeli oluyor. 8’de 8 yapar-
sak zaten finallere kalmayı da 
garantiliyoruz. Evimizde yarın 
8’de 8 için sahaya çıkacağız. 
Maçı alıp finallere kalmayı 
garantileyeceğiz. Takımıma 
inanıyor ve güveniyorum.” 
ifadelerini kullandı.AA

A Milli Kadın Voleybol Takımı, FIVB Milletler Ligi’nin (VNL) İstanbul’da gerçek-
leştirilen ikinci haftasındaki 4. ve son maçında bu akşam Brezilya karşısında ga-
lip gelerek tarihinde ilk kez üst üste 8. galibiyete ulaşmak için sahaya çıkacak. 
Sinan Erdem Spor Salonu’nda oynanacak müsabaka, saat 19.30’da başlayacak

FiLENiN SULTANLARI 
iLK PESiNDE

BASKETBOL Gelişim Merkezi’nde yapı-
lacak müsabaka, saat 20.30’da başlayacak. 
beIN Sports Haber’den şifresiz yayımla-

nacak karşılaşmada Kerem Baki, Hüseyin Çelik 
ve Mehmet Serdar Ünal hakem üçlüsü görev 
yapacak. İki takım arasında oynanan serinin ilk 
iki maçında iç saha avantajını elinde bulunduran 
Fenerbahçe Beko, rakibini 94-76 ve 84-76 mağlup 
ederek 2-0 öne geçti. Beşiktaş, sahasına taşınan 
serinin üçüncü maçından 98-77 galip ayrılarak 
durumu 2-1’e getirdi. Dört galibiyete ulaşan takı-
mın şampiyon olacağı serinin beşinci maçı ise 25 
Haziran Çarşamba günü Ülker Spor ve Etkinlik 
Salonu’nda oynanacak. AA

Derbide fi nal zamanı geldi
Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi play-off final 
serisinin dördüncü maçında Beşiktaş Fibabanka, 
bugün Fenerbahçe Beko’yu konuk edecek

BASKETBOL 
lacak müsabaka, saat 20.30’da başlayacak. 
beIN Sports Haber’den şifresiz yayımla-

YENİ sezon öncesi ilk transfe-
rini Wagner Pina ile anlaşarak 
gerçekleştiren bordo-mavililer, 

bugüne kadar 54 ülkeden oyuncu trans-
feri yaptı. Trabzonspor’da en fazla forma 
giyen yabancı oyuncular, Brezilyalı oldu. 
Bordo-mavili takım, Güney Amerika 
ülkesinden 17 futbolcuyla sözleşme 
imzaladı. Karadeniz ekibi, Belçika, 
Slovakya ve Polonya’dan da 8’er oyuncu 
transfer etti.

3. Yeşil Burun Adalı oyuncu
Wagner Pina, Trabzonspor tarihinde 3. 
Yeşil Burun Adalı oyuncu oldu. Bor-

do-mavili takımda daha 
önce Yeşil Burun Adalı 
Ivanildo Fernandes ve 
Djaniy Semedo forma 
giymişti. Trabzonspor, giymişti. Trabzonspor, 

son yıllarda Portekizli son yıllarda Portekizli 

veya Portekiz’de futbol oynayan sağ bek-
leri kadroya kattı. Bordo-mavili takımda 
Portekizli Jaoa Pereira, Jose Bosingwa 
ve Pedro Malheiro başarıyla sağ bek 
mevkisinde görev yaptı. Karadeniz ekibi, 
Malheiro’yu Al Wasl’a vermesinin ardın-
dan bu boşluğu yine Portekiz liginden 
Wagner Pina’yı alarak doldurdu.

24 yabancı oyuncu transferi
Bordo-mavili kulüpte Mart 2023’te 
göreve gelen başkan Ertuğrul Doğan 
döneminde 24 yabancı oyuncu transfer 
edildi. Doğan döneminde Kourbelis, 
Fernandez, Orsic, Benkovic, Teklic, 
Fountas, Mendy, Pepe, Onuachu, Bakic, 
Meunier, Nwakaeme (iki kez), Draguş, 
Lundstram, Barisic, Batagov, Cham, 
Malheiro, Savic, Banza, Sikan, Zubkov 

Trabzonspor, son yıllarda Portekizli veya Portekiz’de futbol oynayan sağ 
bekleri kadroya kattı. Bordo-mavili takımda Portekizli Jaoa Pereira, 

Jose Bosingwa ve Pedro Malheiro başarıyla sağ bek mevkisinde 
görev yaptı. Karadeniz ekibi, Malheiro’yu Al Wasl’a vermesinin ardın-

dan bu boşluğu yine Portekiz liginden Wagner Pina’yı alarak doldurdu
YENİ 
rini Wagner Pina ile anlaşarak 
gerçekleştiren bordo-mavililer, 

Portekiz aşkı 
devam ediyor

TÜRKİYE Maarif Vakfı 
(TMV) Senegal Tem-
silcisi Enes Yörük’ün ev 

sahipliğinde düzenlenen “Sene-
gal-Türkiye Maarif Vakfı Dostluk 
Maçı”, başkent Dakar’daki Yoff 
Stadyumu’nda oynandı. Maçı, 
Türkiye’nin Dakar Büyükelçisi 

Nur Sağman, Türk kurumlarının 
temsilcileri, öğrenciler ve aileleri 
takip etti. Büyükelçi Sağman, maç 
öncesi yaptığı konuşmada, bu tür 
organizasyonların iki halkı birbi-
rine daha da yakınlaştırmak için 
çok önemli olduğunu söyleyerek, 
TMV ekibine teşekkür etti. AA

Senegal’den Türkiye’ye
Trendyol Süper Lig’de forma giyen Senegalli futbolcular, 
Senegal Maarif Okulu öğrencileriyle dostluk maçı oynadı

TÜRKİYE 
(TMV) Senegal Tem-
silcisi Enes Yörük’ün ev 



Trabzonspor, golcüsünü bekliyor... Fırtına, daha 
önce kiralık olarak kadrosuna kattığı Paul Onua-

chu’yu bu kez bonservisiyle Southampton’dan ko-
parmak için büyük mesafe katetti. BordoMavililer, 

2.01’lik dev golcüye kavuşmak için artık geri sayımda
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Fenerbahçe Jadon Sancho’yu istedi
Fenerbahçe, Manchester United’tan ayrılmak için geri sayıma geçen ve Napoli ile görüşen Ja-
don Sancho için araya girdi. Yıldız oyuncunun transferi İtalyan ekibinin maaş önerisine bağlı

TEKNİK direktör Jose 
Mourinho ile transfer 
toplantılarına devam 

eden Fenerbahçe’de 
yönetim, ilk transfer için 
düğmeye bastı. Sarı-laci-
vertli ekip, Manchester 
United’ın yıldız oyun-
cunun menajeriyle ilk 
teması kurdu. Geçtiği-
miz sene Chelsea’da 
kiralık olarak forma 

giyen Jadon Sancho, bu sezon 
Manchester ekibinden ayrılma-
ya hazırlanıyor.  Fenerbahçe, 
İtalyan ekibi Napoli’nin uzun 
süredir görüştüğü yıldız oyun-
cunun transferinde araya girdi. 
İngiltere’de yapılan görüşme-
lerde taraflar, satın alma opsi-
yonu da içeren kiralık transfer 
seçeneğini masaya yatırdı.Fe-
nerbahçe, Jadon Sancho ile ilk 
teması Haziran ayının başında 

kuran sarı-lacivertliler, oyuncu-
nun durumunu yakından takip 
ediyor. İtalyan gazeteci Fabrizio 
Romano da “Jadon Sancho’nun 
bonservis bedeli Napoli için 
bir sorun teşkil etmiyor, ancak 
maaşı çok yüksek. Farklı bir 
maaşı kabul etmesi gerekiyor, 
aksi takdirde başka bir kulübe 
transfer olacak.” ifadelerini 
kullanarak Napoli’ye transferi-
nin zora girdiğini duyurdu. AA

Trabzonspor, golcüsünü bekliyor... Fırtına, daha 
önce kiralık olarak kadrosuna kattığı Paul Onua-

chu’yu bu kez bonservisiyle Southampton’dan ko-
parmak için büyük mesafe katetti. BordoMavililer, 

2.01’lik dev golcüye kavuşmak için artık geri sayımda

www.damgagazetesi.com

Fenerbahçe Jadon Sancho’yu istedi
Fenerbahçe, Manchester United’tan ayrılmak için geri sayıma geçen ve Napoli ile görüşen Ja-
don Sancho için araya girdi. Yıldız oyuncunun transferi İtalyan ekibinin maaş önerisine bağlı

TEKNİK direktör Jose 
Mourinho ile transfer 
toplantılarına devam 

eden Fenerbahçe’de 
yönetim, ilk transfer için 
düğmeye bastı. Sarı-laci-
vertli ekip, Manchester 
United’ın yıldız oyun-
cunun menajeriyle ilk 
teması kurdu. Geçtiği-
miz sene Chelsea’da 
kiralık olarak forma 

giyen Jadon Sancho, bu sezon 
Manchester ekibinden ayrılma-
ya hazırlanıyor.  Fenerbahçe, 
İtalyan ekibi Napoli’nin uzun 
süredir görüştüğü yıldız oyun-
cunun transferinde araya girdi. 
İngiltere’de yapılan görüşme-
lerde taraflar, satın alma opsi-
yonu da içeren kiralık transfer 
seçeneğini masaya yatırdı.Fe-
nerbahçe, Jadon Sancho ile ilk 
teması Haziran ayının başında 

kuran sarı-lacivertliler, oyuncu-
nun durumunu yakından takip 
ediyor. İtalyan gazeteci Fabrizio 
Romano da “Jadon Sancho’nun 
bonservis bedeli Napoli için 
bir sorun teşkil etmiyor, ancak 
maaşı çok yüksek. Farklı bir 
maaşı kabul etmesi gerekiyor, 
aksi takdirde başka bir kulübe 
transfer olacak.” ifadelerini 
kullanarak Napoli’ye transferi-
nin zora girdiğini duyurdu. 

TEKNİK 
Mourinho ile transfer 
toplantılarına devam 

GERi SAYIM 
BASLADI

Trabzonspor, 2023-2024 sezo-
nunda kiralık olarak kadrosuna 
kattığı ve performansıyla taraf-

tarların gönlünü fetheden Paul Onua-
chu için harekete geçti. Bordo-Mavili 
forma altında 25 resmi karşılaşmada 
17 gol ve 4 asistle yıldızlaşan Nijer-
yalı santrforun bonservisini almak 
için Southampton ile büyük ölçüde 
el sıkışıldı. Championship’e düşen 
İngiliz ekibiyle 8 milyon Euro bedel 
üzerinden anlaşma sağlandı. Bu trans-
ferin resmileşmesi halinde, 2.01’lik 
dev golcü Trabzonspor tarihine adını 
kulübün en pahalı transferi olarak 
yazdıracak. Bordo-Mavililer, bugüne 
kadar en yüksek transfer ücretini 
2014-2015 sezonunda Spartak Mos-
kova’dan alınan Majeed Waris için 6.9 
milyon Euro ile ödemişti. Onuachu, 

bu rakamı geçerek zirveye yerleşecek.

18 milyon Euro...
Süper Lig’de 21 maçta 15 kez ağla-

rı havalandıran Onuachu, ortalama 
her 110 dakikada bir gol atarak dik-
kat çekti. Hava toplarındaki hakimi-
yeti, ceza sahasındaki etkili pozis-
yon alışı ve bitiriciliğiyle takımının 
hücum gücüne büyük katkı sağladı. 
Türkiye Kupası’nda da 2 gol atan 
Onuachu, toplamda 25 maçta 17 gol-
le sezonu tamamlanmıştı. Southamp-
ton’a Genk’ten 18 milyon Euro’ya 
transfer olan 31 yaşındaki oyuncu, 
İngiltere’de beklentilerin gerisinde 
kaldı. Geçen sezon 25 maçta yalnızca 
4 gol atabilen Nijeryalı golcü, şimdi 
Karadeniz’de yeni bir sayfa açmaya 
hazırlanıyor. HABER MERKEZİ

Artık kararını ver

Ajax istiyor

Sezonu çifte kupayla kapatan Galatasaray’da transfer döneminin bir 
numaralı gündem maddesi Victor Osimhen... Nijeryalı yıldızın henüz 
bir karar vermemiş olması sarı - kırmızılılarda rahatsızlık yarattı

SEZONA Leroy Sane trans-
feriyle flaş bir giriş yapan 
Galatasaray, diğer bölgelere 

yapılacak takviyeler için kolları 
sıvadı. Sarı-kırmızılı takım, trans-
ferde hareket alanını belirlemek 
için Victor Osimhen’den gele-
cek cevabı bekliyor. Cimbom’da 
yönetim, transfer bütçesini yıldız 
futbolcunun teklife vereceği yanıta 
göre yönlendirecek. Galatasaraylı 
yönetici Abdullah Kavukcu, geçti-
ğimiz günlerde yaptığı açıklamada 
“Bizi sürekli bekletiyor. Süremizin 
de bir sonu var. Ona Avrupa’dan 
daha iyi rakamlar sunduk” demişti. 
Bu doğrultuda Galatasaray, ülkesi 
Nijerya’da tatilde olan tecrübeli 
golcü ile temas kurup ültimatom 
verdi.

Neler olacağını göreceğiz
Galatasaray’ın, Osimhen’e “Forvet-
te önceliğimiz sensin. Napoli ile de 
anlaştık... Önümüzü görmemiz için 
kararını bir an önce vermen gere-
kiyor. Transfer masasına gel artık 
Galatasarayda Osimhen buhranı 
patlak verdi: Napoli ile anlaştık İşin 
uzaması Galatasaray’a zarar verir. 
Tatilin bittikten sonra masaya gel 
konuşalım. Olumlu veya olumsuz, 
transferi sonuçlandıralım” diyerek 
talimat verdi. Nijerya’da bir You-
Tube kanalına konuşan Osimhen 
ise transferiyle ilgili sorulara “Şu 
anda tatilime odaklandım, dinleni-
yorum. Neler olacağını göreceğiz” 
sözleriyle ser verip sır vermemişti.

HABER MERKEZİ

SEZONA 
feriyle flaş bir giriş yapan 
Galatasaray, diğer bölgelere 

23 yaşındaki Ukraynalı stoper için 
İtalya Serie A’dan Lazio, Fran-
sa’dan Lens ve İngiltere Premier Lig 

temsilcisi Brighton nabız yokluyor. Avrupa 
kulüplerinin ilgisini çeken Batagov’un, 
bu sezon gösterdiği istikrarlı performans-
la dikkatleri üzerine çektiği belirtiliyor. 
Bordo-Mavililer, genç oyuncusunu satmak 
gibi bir düşünce içinde olmasa da kulübün 
ekonomik dengeleri göz önünde bulundu-
rularak yüksek teklifler masaya yatırılabilir. 
Batagov için düşünülen bonservis bedeli 
minimum 20 milyon Euro seviyesinde.

Sürpriz olmayacak
Avrupa devlerinin yakın takibe aldığı 

genç yıldız için resmi tekliflerin kısa süre 
içinde kulübe ulaşması bekleniyor. 2024- 
2025 sezonunda Trabzonspor formasıyla 23 
maçta görev alan Batagov, Süper Lig’de 18 
karşılaşmada forma giydi ve 1 gol kaydetti. 
Türkiye Kupası’nda ise 5 kez sahaya çıktı 
ve 1 kez fileleri 
havalandırdı. 
Teknik kapasi-
tesi, pozisyon 
bilgisi ve oyun 
zekâsıyla sa-
vunma hattında 
güven veren 
Batagov’un, 
gelecekte Avru-
pa’nın önemli 
kulüplerinden 
birine transfer 
olması sürpriz 
olarak görül-
müyor.  HABER 
MERKEZİ

Devlerin 
radarında
Trabzonspor’un gelecek vadeden 
genç savunmacısı Arseniy Batagov, 
Avrupa devlerinin radarında

23 
İtalya Serie A’dan Lazio, Fran-
sa’dan Lens ve İngiltere Premier Lig 

BEŞİKTAŞ’TA 18 yaşındaki 
santrfor Mustafa Erhan He-
kimoğlu, Avrupa kulüplerinin 

radarında. Hollanda’nın köklü kulübü 
Ajax, genç oyuncu için 9 milyon Euro 
teklif etti. Hollanda basınında çıkan 
haberlere göre bu teklif, Beşiktaş 
Yönetimi tarafından kabul edilmedi. 
Beşiktaş Teknik Direktörü Ole Gun-
nar Solskjaer’in, Mustafa’nın takımda 
kalmasını istediği bildirildi. Genç 
oyuncunun potansiyeline inanan Nor-
veçli teknik adam, yönetimle yaptığı 
görüşmede transferin gerçekleşmesini 
istemediğini bildirdi. Mustafa Erhan 
Hekimoğlu, geride kalan sezonda Be-
şiktaş formasıyla 32 resmi maça çıktı; 
3 gol, 2 asistlik katkı sağladı. Genç 
futbolcunun Beşiktaş ile olan sözleş-
mesi 30 Haziran 2028 tarihine kadar 
devam ediyor. AA

Kara Kartal’ın genç golcüsü Mustafa 
Erhan Hekimoğlu’na, Ajax talip oldu. 
Hollanda basınının haberine göre 
Ajax, 18 yaşındaki santrfor için Si-
yah-Beyazlılar’a 9 milyon Euro önerdi

BEŞİKTAŞ’TA 
santrfor Mustafa Erhan He-
kimoğlu, Avrupa kulüplerinin 

ALMANLARIN yaşayan 
efsanesi, Bayern Münih’in 
tecrübeli kalecisi Manuel 

Neuer, takım arkadaşı Leroy 
Sane’nin Galatasaray’a 
transfer olmasını değerlen-
dirdi. Alman basınından 
gelen soruları cevaplayan 
Neuer, “Leroy Sane’nin 
takımdan ayrılması bence 
bizim adımıza üzücü bir 
durum. Çünkü çok önemli bir 
oyuncuyu kaybediyoruz. Onunla 
oynamayı çok seviyordum. Onu 

özleyeceğim” ifadelerini kullandı. 
Sane ise Bayern Münih’in FIFA 
Dünya Kulüpler Kupası’ndaki 

ikinci hafta maçında Boca 
Juniors’a karşı ikinci yarıda 

forma giydi. 67. dakikada 
oyuna giren Sane, hü-
cumda etkili bir perfor-
mans sergilerken Bayern 
sahadan 2-1 galip ayrılarak 

2’de 2 yaptı. Maçta 20 kez 
topla buluşan Sane, 18’de 17 

pas isabetiyle oynadı, 1 de pas 
arası yaptı.

Çok özleyeceğim!
Bayern Münih’in Boca Juniors’ı 2-1 yendiği maçta Leroy Sane 
sonradan oyuna girerken kaptan Manuel Neuer, “Çok önemli 
bir oyuncuyu kaybediyoruz, onu çok özleyeceğim” dedi

GALATASARAY’IN İlkay Gündoğan’ı trans-
fer ettiği iddia edilmişti. Abdullah Kavukçu 
yaptığı açıklamayla o iddiaları yalanladı. Ga-

latasaray yönetimi, Fransız basınından L’Equipe’te 
çıkan “İlkay Gündoğan ile anlaştılar” haberinin 
gerçek olmadığını açıkladı. 

İlkay’ı istemiyoruz

ALMANLARIN 
efsanesi, Bayern Münih’in 
tecrübeli kalecisi Manuel 

GALATASARAY’IN 
fer ettiği iddia edilmişti. Abdullah Kavukçu 
yaptığı açıklamayla o iddiaları yalanladı. Ga-
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Film keyfine davet var

Sezonu açtı
www.damgagazetesi.com
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SİNEMANIN 
BUYUSU
Muğla’nın Bodrum ilçesinde 

düzenlenen 4. Uluslararası 
Akdeniz Edebiyat Günleri et-

kinliğine katılan Şoray, AA muhabirine 
yaptığı açıklamada, güzel bir söyleşiye 
katıldığını ve bundan çok mutlu oldu-
ğunu söyledi. Zülfü Livaneli ile edebi-
yat ve sinema üzerine sohbet ettiklerini 
anlatan Şoray, izleyicinin çok ilgili ve 
sıcak davrandığını, bu tür etkinliklerin 
sanat ve sinema adına devam etmesi ge-
rektiğini dile getirdi. Son dönemde film 
yapım maliyetlerinin yüksek olduğunu, 
sinemaya aşık yönetmen ve yapımcıla-
rın ise bütün gayretleriyle film yapmaya 
çalıştığını vurgulayan Şoray, izleyicinin 
de bu filmlere sahip çıkması ve sinema 
salonlarını doldurması gerektiğini ifade 
etti. Türkan Şoray, sinema filmleri çek-
tiği dönemlerin kendisi için ayrı öneme 
sahip olduğunu belirterek, “Seyircinin 
beni sevmesi oynadığım karakterlere 

bağlı. O karakterleri çok sevdikleri, öz-
deşleştikleri için bizi seviyorlar. ‘Sinema 
büyüsü’ diye bir şey var. Onun bende 
olduğunu biliyorum. Onun ne olduğu 
belli olmuyor. Güzellikle falan alakası 
yok. Ben onu samimiyet diye düşünüyo-
rum. Seyirci onu samimi olunca anlı-
yor.” dedi.

Acı ve sevinç bir arada 
Sinemaya amatörce başladığını hatırla-
tan Şoray, oynadığı karakterleri, acı ve 
sevinci yaşayıp hissederek canlandırdığı-
nı dile getirdi. Şoray, “O benim sami-
miyetimde zannediyorum. Ben o acıyı 
hissettiğim ve onu kameraya oynadığım 
zaman çok garip bir şekilde insanlarla 
diyalog kurmuşum gibi hissediyorum. O 
acıyı insanlarla paylaştığımı hissediyor-
dum. O yıllarda da çok garip bir şekilde 
seyirci de o filmlerde benim acımı yüre-
ğinde hissediyordu.” diye konuştu. AA

Türk sinemasının “sultanı” Türkan Şoray, seyircinin kendisini 
çok sevmesinin oynadığı karakterlere bağlı olduğunu belirtti Hep bir güzel 

olmalı gibi!
BİR dönem sinema 
entelektüellerinin 
Türk sineması ve 
kendilerini oyuncu 
olarak küçümsediğine 
değinen Şoray, “Biz-
leri de çok oyuncu 
olarak görmüyorlardı. 
Ben de onun sıkıntısı-
nı çok çektim. Neden-
se hala da öyle olduğu 
için ben film çevire-
miyorum. Filmlerde 
nedense hep güzel 
kadın ve genç kadın 
olması lazım. Sanat 
filmlerinin dışında bir 
de ticari bir meslek 
dalı sinema.” ifadeleri-
ni kullandı.

BAŞARILI oyuncu Begüm Ak-
kaya, yoğun geçen sezonun 
ardından soluğu Bodrum Yalı-
kavak’ta aldı. Gözlerden uzak 
bir tatil geçirmeyi tercih eden 
ünlü isim, denizin ve güneşin 
tadını çıkarırken objektiflere 
yansıdı. Yaz sezonunun yor-
gunluğunu atmaya çalışan Be-
güm Akkaya, doğallığı ve 
enerjisiyle plajda dikkat 
çekti. Yalıkavak sahille-
rinde keyifli anlar ya-
şayan Begüm Akkaya, 
bu yılın tatil sezonunu 
açmış oldu. Oyuncu, 
doğanın tadını 
çıkarırken hem 
stres attı hem 
de sezonun 

yorgunluğunu unuttu. Rahat 
tavırları ve samimi halleriy-
le beğeni toplayan Akkaya, 
Bodrum tatilinde bol bol 
dinleniyor. Bir röportajında, 
“Oyuncu olmasaydınız hangi 
mesleği seçerdiniz?” sorusunu 
yanıtlayan Begüm Akkaya, 
çocukluğundan beri hep sah-

nede olmayı hayal etti-
ğini belirtmişti. Ancak 

ileride oyunculuğa 
ara vermesi gere-
kirse, uzun süredir 
aklında balina araş-
tırmacısı olmak gibi 
farklı bir hayalin 
yattığını da ifade 
etmişti. HABER 

MERKEZİ

Begüm Akkaya Bodrum’da tatil sezonunu açtı. Ünlü oyuncu Yalı-
kavak’ta objekti  ere yansıdı ve denizin tadını doyasıya çıkardı

ardından soluğu Bodrum Yalı-
kavak’ta aldı. Gözlerden uzak 
bir tatil geçirmeyi tercih eden 
ünlü isim, denizin ve güneşin 
tadını çıkarırken objektiflere 
yansıdı. Yaz sezonunun yor-
gunluğunu atmaya çalışan Be-
güm Akkaya, doğallığı ve 
enerjisiyle plajda dikkat 
çekti. Yalıkavak sahille-
rinde keyifli anlar ya-
şayan Begüm Akkaya, 
bu yılın tatil sezonunu 
açmış oldu. Oyuncu, 
doğanın tadını 
çıkarırken hem 
stres attı hem 
de sezonun 

le beğeni toplayan Akkaya, 
Bodrum tatilinde bol bol 
dinleniyor. Bir röportajında, 
“Oyuncu olmasaydınız hangi 
mesleği seçerdiniz?” sorusunu 
yanıtlayan Begüm Akkaya, 
çocukluğundan beri hep sah-

nede olmayı hayal etti-
ğini belirtmişti. Ancak 

ileride oyunculuğa 
ara vermesi gere-
kirse, uzun süredir 
aklında balina araş-
tırmacısı olmak gibi 
farklı bir hayalin 
yattığını da ifade 
etmişti. HABER 

MERKEZİ

Zorlu PSM’nin sevilen açık hava mekanı Vestel Amfi, yaz akşamlarını sinema 
keyfiyle taçlandırıyor. Şehrin ritminden kopmadan açık havada film izleme 
deneyimi sunan Vestel Amfi’de bu hafta da iki özel gösterim yer alıyor
TİYATRONUN büyüsünü hisset-
mek, sahne sanatlarının yaratıcı 
dünyasına adım atmak ve keşfet-
menin keyfini yaşamak isteyen 
tüm çocuklar Zorlu PSM’de 
buluşuyor. Unseen Kids Tour ile 
8-12 yaş arası küçük kaşifleri tiyat-
ronun büyülü dünyasına davet edi-
yor. Bu özel turda çocuklar rehber 
eşliğinde kulislerden sahnelere, 
imza duvarlarından dekorlara 
kadar tiyatronun gizemli kapıla-
rını aralayacak. Heyecan dolu bir 
hazine avı ile eğlenceli görevleri 
tamamlarken, sahne sanatlarının 
perde arkasındaki sırlarını keşfe-
decekler. Yaklaşık bir saat sürecek 
bu interaktif deneyimde, çocuk-

lar şifreleri çözüp özel UV ışıklı 
fenerlerle saklı mesajları bulacak, 
eğlenceli oyunlar oynayarak sahne 
arkasının bilinmeyen dünyasında 
unutulmaz bir yolculuğa çıkacak. 

Ye dua et sev!
New York’ta yaşayan yazar Eli-

zabeth, bir gecede boşanma kararı 
alır. David Piccolo isminde birine 
aşık olmayı dener ama başarılı 
olamaz, daha önceden Bali’ye 
yaptığı bir ziyarette tanıştığı ‘iyi-
leştirici’ lakaplı Ketut’un kehaneti 
üzere üç bölümden oluşan bir se-
yahate çıkar. 23 Haziran’da Pluxee 
Sinema Günlerini Sunar: Ye Dua 
Et Sev, Vestel Amfi’de. AA

Çocuklar için eğlence 
ZORLU PSM çocuklar için özel 
olarak tasarlanan Unseen Kids 
ile 8-12 yaş arası küçük kaşifleri 
tiyatronun büyülü dünyasına da-
vet ediyor. Bu özel turda çocuklar 
rehber eşliğinde kulislerden sah-
nelere, imza duvarlarından de-
korlara kadar tiyatronun gizemli 
kapılarını aralayacak. Heyecan 
dolu bir hazine avı ile eğlenceli 
görevleri tamamlarken, sahne 
sanatlarının perde arkasındaki 
sırlarını keşfedecekler. Yaklaşık 
bir saat sürecek bu interaktif 
deneyimde, çocuklar şifreleri 
çözüp özel UV ışıklı fenerlerle 
saklı mesajları bulacak, eğlen-

celi oyunlar oynayarak sahne 
arkasının bilinmeyen dünyasında 
unutulmaz bir yolculuğa çıkacak. 
Tiyatronun büyüsünü hissetmek, 
sahne sanatlarının yaratıcı dünya-
sına adım atmak ve keşfetmenin 
keyfini yaşamak isteyen tüm ço-
cuklar 23 ve 25 Haziran’da Zorlu 
PSM’de buluşuyor. AA

HATAYLI ressam Esra Sönmez, 
çizimlerini kendi geliştirdiği teknikle 
çay ve kahve kullanarak renklendiri-
yor. Hatay Mustafa Kemal Üniversi-
tesi Güzel Sanatlar Fakültesi Resim 
Bölümü mezunu Sönmez, merkez 
Antakya ilçesindeki 1 yıllık atölyesi-
ni, Kahramanmaraş merkezli 6 Şu-
bat 2023’teki depremlerin ardından 
kapattı. Bir süre sanatına ara veren 
35 yaşındaki Sönmez, Antakya’yı 
eserlerinde yaşatmak için yeniden 
tuval başına geçmeye karar verdi. 
Sönmez, depremlerin ardından 
Hatay Valiliği ile AFAD koordinas-
yonunda 20 Aralık 2024’te Çekmece 
Mahallesi’nde kurulan Kültür ve 
Sanat Çarşısı’ndan atölye açabilmek 

için başvuruda bulundu. Başvuru-
sunun olumlu sonuçlanmasıyla yeni 
atölyesine kavuşan Sönmez, kendi 
geliştirdiği ve “leke” adını verdiği 
renklendirme yöntemiyle resimler 
yapmayı sürdürüyor.

Uzun süre resim çizemedim
Esra Sönmez, AA muhabirine, 

depremlerde yakınları ve arkadaşla-
rını kaybettiğini söyledi. Afet nede-
niyle işinden uzak kaldığını anlatan 
Sönmez, “İnsanlar can derdindey-
ken, sevdiklerini ve evlerini kaybet-
mişlerken resim yapamazdım. Zarar 
görmemesine rağmen atölyemi 
kapattım, bu süreçte uzun süre resim 
çizemedim.” dedi. Sönmez, deprem-

zede sanatçıların desteklenmesi için 
açılan çarşının sanatına dönmesini 
sağladığını belirtti. Öğrencilik yılla-
rında çizimleri renklendirmede çay 
ve kahveyi kullanmaya başladığını 
dile getiren Sönmez, yaptığı çalışma-
larının beğenilmesi üzerine kendini 
daha da geliştirdiğini ifade etti. AA

Kahve ile resim yapıyor
Ressam Esra Sönmez, depremlerin ardından Valilik ile AFAD koordinasyonunda kurulan Kültür 
ve Sanat Çarşısı’ndaki atölyesinde kendi geliştirdiği renklendirme tekniğiyle resimler yapıyor

BURSA Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Say’a özel olarak 
hazırlatılan, birçok medeniye-
te ev sahipliği yapan İznik’in 
kültürel mirasını yansıtan 
eser, İznik Gölü kıyısında ses-
lendirildi. Konser öncesinde 
açıklamalarda bulunan Fazıl 
Say, İznik üzerine bir beste 

yapmanın kendisi için gurur, 
onur ve sorumluluk olduğunu 
söyledi. “İznik Türküsü”nü 
evrensel bir müzik olarak ha-
zırladıklarını ifade eden Say, 
“Bursa Büyükşehir Belediye-
si’nin katkılarıyla oluşan İznik 
Türküsü’nün 6 aylık çalışma 
sürecinin böyle güzel sonuç-

lanmasından büyük mutluluk 
duyuyorum. Bugün buraya 
gelen binlerce sanatsevere 
de teşekkür ediyorum.” dedi. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mustafa Bozbey ise yılın sanat 
olayını tüm sanatseverlerle 
paylaşmanın mutluluğunu 
yaşadıklarını belirtti. AA

Fazıl Say İznik’i büyülediDünyaca ünlü 
piyanist ve 
besteci Fazıl 
Say’ın İznik’e 
özel bestelediği 
“İznik Türküsü”-
nün prömiyeri 
yapıldı

Zorlu PSM’de yaz akşamları 
sinemasının ilkinde; Ye Dua 
Et Sev gösterilecek. Filmde 

Yazar Elizabeth’in hayat 
öyküsü konu ediniyor.
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